





































































































































































































چهارشنبه 11  مرداد 1402 -2 آگوست 2023 -15 محرم  1445 - شماره  26952

خبر

رئیس سازمان بازرسی کل کشور بر لزوم همکاری و هماهنگی 
دستگاه های نظارتی، امنیتی و انتظامی در برخورد با فساد و با 

اولویت قرار دادن مفسدان اقتصادی دانه درشت تاکید کرد.
پلیس  رئیس  رحیمی  سردار  با  نشست  در  خدائیان  الله  ذبیح 
ایام  تسلیت  ضمن  معاونانش  و  فراجا  اقتصادی  امنیت 
سوگواری شهادت امام حسین )ع( به بیان توصیه هایی پیرامون 

پیشگیری و مبارزه با فساد پرداخت.
در  دشمنان  توطئه های  بر  مروری  با  بازرسی  سازمان  رئیس 
راه انداختن جنگ سخت و نرم، حربه آن ها برای اعمال فشار 
اشاره  مورد  را  مردم  در  ناامیدی  ایجاد  هدف  با  و  اقتصادی 
قرار داد و بر لزوم برنامه ریزی و همدلی مسئولان پیرامون حل 

مشکلات اقتصادی کشور تاکید کرد.
وی با تاکید بر اینکه نقش مفسدین اقتصادی در جنگ اقتصادی 
از  سوءاستفاده  در  آن ها  اقدامات  نیست،  دشمنان  از  کمتر 
شرایط کشور به منظور افزایش اثرات جنگ اقتصادی را همسو 

با توطئه های دشمنان خواند.
رئیس سازمان بازرسی در بیان مصداق به تلاش برخی افراد 
و  غیررسمی  و  رسمی  مبادی  از  گسترده  قاچاق  طریق  از 
سوءاستفاده از ارز و واردات و صادرات با هدف مانع تراشی 

در مسیر تولید اشاره کرد.
خدائیان با خاطرنشان کردن بیانات رهبر معظم انقلاب پیرامون 
را  اقتصادی  مفسدان  عمل  آثار  از  یکی  فساد،  بودن  مسری 
کاهش سلامت اداری از طریق آلوده کردن افراد در رده های 
مختلف و به منظور استفاده از نفوذ و قدرت آن ها عنوان کرد 
و گفت: یک مفسد اقتصادی ممکن است با استفاده از قدرت 
و نفوذ آن افراد بتواند یک دستورالعمل یا بخشنامه ای را ۲۴ 
ساعته از مرجعی بگیرد و پس از اتمام کار، آن را ابطال کند.

وی لزوم دقت در مبارزه با فساد اقتصادی را مورد توجه قرار 
داد و اظهار کرد: مبارزه با فساد اقتصادی باید سنجیده و برای 
کسانی که قصد سرمایه گذاری و کمک به اقتصاد کشور را 

دارند، امنیت اقتصادی ایجاد کند.
فساد  با  مبارزه  در  پیشگیری  مقوله  دانستن  مهم  با  خدائیان 
اقتصادی، ضرورت توجه به شناسایی و مسدودسازی بسترهای 
فساد را مورد تاکید قرار داد و ضمن اشاره به اهتمام سازمان 
بازرسی در احصاء و انسداد گلوگاه های فساد خیز، نقش این 

مهم در کاهش پرونده های فساد را تأثیرگذار دانست.
وی یکی دیگر از راهکارهای مهم برای مبارزه با فساد را توجه 
به شفافیت عنوان و در همین زمینه بر لزوم حرکت به سمت 

رویه های  از  گرفتن  فاصله  و  جدید  فناوری های  از  استفاده 
اداری سنتی، تاکید کرد.

اقدامات  تمامی  کرد:  خاطرنشان  بازرسی  سازمان  رئیس 
بر  نظارت  و  رصد  امکان  و  شفاف  باید  اقتصادی  بخش های 

آن ها وجود داشته باشد.
واردات و صادرات چمدانی، کالاهای ته لنجی و دو نرخی 
آن ها  ساماندهی  عدم  که  بود  موضوعاتی  دیگر  از  ارز  بودن 

مورد انتقاد رئیس سازمان بازرسی قرار گرفت.
وی لزوم همکاری و هماهنگی دستگاه های نظارتی، امنیتی و 
دادن مفسدان  قرار  اولویت  با  و  با فساد  برخورد  انتظامی در 
منظور  به  و  داد  قرار  تاکید  مورد  را  درشت  دانه  اقتصادی 
ملموس بودن مبارزه با فساد برای مردم، این نهادها را از انجام 

اقدامات جزیره ای در این مقوله بر حذر داشت.
خدائیان از اعلام آمادگی این سازمان برای همکاری با پلیس 
امنیت اقتصادی فراجا در مبارزه با فساد خبرداد و گفت: این 
امر باعث هم افزایی شده و به شناسایی ضعف ها و رویه هایی 

که نیاز به اصلاح دارند، کمک خواهد کرد.
در این نشست احمد رحمانیان قائم مقام و سرپرست معاونت 
در  سازمان  اقدامات  در خصوص  بازرسی  سازمان  اقتصادی 
حوزه قاچاق کالا، مالیات، سامانه ها، تخصیص ارز و... به بیان 

گزارشی پرداخت.
سردار حسین رحیمی رئیس پلیس امنیت اقتصادی فراجا نیز 
در این دیدار گفت: پلیس امنیت اقتصادی آمادگی کامل دارد 
که در زمینه مبارزه با فساد به عنوان یک یار در کنار سازمان 

بازرسی باشد.
و  کرد  یاد  جدی  موضوع  یک  عنوان  به  کالا  قاچاق  از  وی 
افزود: قاچاق کالا ضربات دهشتناکی به اقتصاد وارد می کند 
که ضرورت دارد با برنامه ریزی دقیق در این حوزه ورود کرد.

با  می توان  کرد:  تاکید  فراجا  اقتصادی  امنیت  پلیس  رئیس 
نظام  اهداف  تحقق  راستای  در  را  مهمی  گام های  افزایی  هم 
جمهوری اسلامی برداشت.در این نشست احمد رحمانیان قائم 
مقام و سرپرست معاونت اقتصادی، احمد اسدیان معاون امور 
تولیدی و مهدی بهادر مدیر کل دفتر ریاست، روابط عمومی 
و همکاری های بین المللی سازمان بازرسی و معاونان رئیس 

پلیس امنیت اقتصادی فراجا حضور داشتند.
را  مطالبی  نیز  فراجا  اقتصادی  امنیت  پلیس  رئیس  معاونان 
ارزی،  موضوعات  کالا،  قاچاق  اقتصادی،  جرایم  پیرامون 
رمزارزها، صدور بخشنامه های متعدد از سوی دستگاه ها و... 

مطرح کردند

از  تعدادی  پیشنهاد  به  واکنش  در  جمهور  رئیس  معاون 
نمایندگان در خصوص تشکیل وزارت خانواده گفت: دولت 
ضمن اینکه از ایده ها و پیشنهادات نمایندگان استقبال می کند 
ولی در مباحث مربوط به امور اداری و استخدامی و توسعه 
تشکیلات اداری معتقد است هرجا لازم باشد دولت لایحه ای 
خواهد  مجلس  تقدیم  کارشناسی  و  پژوهشی  کار  پشتوانه   با 
کرد همان گونه که تشکیل وزارت بازرگانی را ضروری دانست 

و لایحه آن را 
سیدمحمد حسینی در مصاحبه با یک شبکه رادیویی که در آن 
یزدی خواه نماینده مردم تهران بعنوان موافق تشکیل وزارت 
بر  مبنی  نماینده  این  سخنان  درباره  داشت،  حضور  خانواده 
اینکه قرار است تشکیل این وزارتخانه در برنامه هفتم توسعه 
گنجانده شود، گفت: دولت در لایحه برنامه هفتم توسعه، چنین 

موضوعی را طرح نکرده و مد نظر ندارد.
معاون رئیس جمهور گفت: این دغدغه که با تشکیل وزارت 
قرار  الشعاع ورزش  ورزش و جوانان موضوع جوانان تحت 
اشکال  اساسا  و  است  درست  و  بجا  حدی  تا  است  گرفته 
با  که  جوانان  و  ورزش  وزارت  تشکیل  روند  به  برمی گردد 
نظر  زیر  که  جوانان  سازمان  و  بدنی  تربیت  سازمان  ادغام 
ریاست جمهوری بودند، صورت گرفت و این تصمیم مجلسِ 
نتیجه مطلوب را  نمایندگان بود که  بیشتر  برای نظارت  وقت 

نداشت.
وی تاکید کرد: موضوع جوانان، زنان و خانواده فرادستگاهی 
رفع  و  جایگاه  ارتقاء  برای  باید  ها  دستگاه  همه  و  است 
مشکلات این حوزه ها احساس مسئولیت کنند و وظایفی را 
برعهده گیرند لذا چنانچه در قالب یک وزارتخانه و در عرض 

از  ها  دستگاه  دیگر  بسا  چه  گیرد  قرار  ها  وزارت خانه  دیگر 
انجام وظایف شانه خالی کنند.

معاون پارلمانی رئیس جمهور گفت: دولت بلافاصله پس از 
قانون مصوب مجلس، ستاد جوانی جمعیت و تحکیم خانواده 
را تشکیل داد و دستگاههای مختلف را مکلف به انجام وظایف 
کرد چون دولت مردمی به مباحث خانواده و زن و نیز جوانان 
قائل است و در حال حاضر تشکیل وزارت  جایگاه خاصی 
تعیین  در  بخواهند  نمایندگان  اینکه  مگر  ندارد  لزومی  جدید 
وزیر، طرح سوال، تذکر و استیضاح و کلا وظیفه نظارت نقش 
البته در حال حاضر هم در خصوص  بیشتری داشته باشند و 
می  دولت  به  تذکراتی  بعضاً  رئیس جمهور  معاونان  عملکرد 

دهند.
با  دولت  کرد:  تاکید  مجلس  امور  در  جمهور  رئیس  معاون 
پیشنهاد تشکیل وزارت خانواده موافقت ندارد و البته خود را 
تابع قانون و مصوبات مجلس می داند و باید منتظر ماند که 

نمایندگان در نهایت به چه تصمیمی می رسند و نظر شورای 
مالی  بار  طرح  این  گذشته چون  روال  طبق  نگهبان چیست؟ 
شورای  تایید  مورد  اساسی  قانون   ۷۵ اصل  اساس  بر  دارد، 

نگهبان قرار نمی گیرد.
اساسی  قانون   ۱۲۴ اصل  اساس  بر  کرد:  خاطرنشان  حسینی 
خود  قانونی  وظایف  انجام  برای  تواند  می  جمهور  رئیس 
جمهور  رئیس   ،۱۲۶ اصل  اساس  بر  و  باشد  داشته  معاونینی 
مسئولیت امور برنامه و بودجه و امور اداری استخدامی کشور 
را مستقیما بر عهده دارد لذا با توجه به این موارد اگر دولت 
گیری  تصمیم  برسد  بندی  جمع  به  و  شود  مواجه  چالشی  با 
بخاطر  که  همچنان  کند  می  مجلس  تقدیم  لایحه  و  کند  می 
ها  قیمت  کنترل  و  بازار  تنظیم  بخش  در  که  هایی  نابسامانی 
وزارت  تشکیل  لایحه  و  رسید  بندی  جمع  به  داشت،  وجود 
بازرگانی را به مجلس تقدیم کرد ولی در مورد وزارت امور 

زنان این ضرورت و جمع بندی وجود ندارد.
از شنوندگان  به دغدغه یکی  پاسخ  معاون رئیس جمهور در 
بازرگانی  وزارت  تشکیل  لایحه  ماندن  مسکوت  درخصوص 
گفت: دولت هیچ تصمیمی برای مسکوت گذاشتن این لایحه 
ندارد و بر خواسته خود تاکید دارد و امیدواریم بزودی نهایی 
صادرات  و  بازار  ها،  تنظیم  قیمت  کنترل  موضوع  تا  شود 

سروسامان بهتری بگیرد و شاهد التهاب در بازار نباشیم.
حسینی در پایان تاکید کرد: موضوع مسکوت ماندن را برخی 
از نمایندگان مطرح کردند اما چون در قالب لایحه از طرف 
دولت بوده است نمایندگان به تنهایی نمی توانند در این زمینه 
تصمیم بگیرند و حتما نیاز به موافقت دولت هست که دولت 

هم بنایی بر مسکوت گذاشتن آن ندارد.

به  گفت:  مجلس  محاسبات  و  بودجه  برنامه،  کمیسیون  عضو 
نظر می رسد، هنوز حساب و کتاب دقیقی بر صندوق ذخیره 
فرهنگیان حاکم نیست. ما نیز گلایه مندیم و به وزیر آموزش 
و پرورش نیز در این خصوص نکاتی را یادآوری کرده ایم و 
انتظار فرهنگیان  نتوانسته  اینطور که به نظر می رسد، صندوق 

را برآورده کند. 
»جبار کوچکی نژاد« عضو کمیسیون برنامه، بودجه و محاسبات 
مجلس در گفت وگو با ایلنا در مورد ضرورت تحقیق و تفحص 
در صندوق ذخیره فرهنگیان بیان کرد: صندوق ذخیره فرهنگیان 
بعد از تغییراتی که پیش آمد و اتفاقاتی که برای آن رخ داد، 
کمی به خود آمد، اما با گذشت زمان بیم آن می رود، صندوق 
ذخیره مجددا به سمت مسیر قبل بر گردد، چرا که مشکلاتی 
در زمینه درصد کسر از حقوق و سود شرکت ها و عدم توجه 

به فرهنگیان به عنوان سهام داران این صندوق وجود دارد. 
افزود:  مجلس  محاسبات  و  بودجه  برنامه،  کمیسیون  عضو 
ادعا می کنند که  کار می آیند  مدیرعاملانی که روی  به ظاهر 
و  کرده اند  ایجاد  ضرر  قبلی  مدیرعاملان  و  دارد  سوددهی 
وضعیت در دوره من بهتر شده و... یکی از اقدامات قابل تامل 
اموال  روزرسانی  به  که  است  این  فرهنگیان  ذخیره  صندوق 
صندوق را مطرح می کنند و طبیعتا با تورمی که ایجاد می شود، 
قیمت اموال هم بالا می رود و می گویند در صندوق سودآوری 

داشته ایم. 
کوچکی نژاد در ادامه تاکید کرد: به نظر من موسسه صندوق 
و  آموزش  وزارت  و  ندارد  خوبی  وضعیت  فرهنگیان  ذخیره 
و  ندارد  صندوق  به  ورودی  و  تسلط  و  نظارت  نیز  پرورش 

همه این موارد موجب شده است که اشکالاتی به وجود بیاید. 
وظیفه جدی  به  اشاره  مجلس ضمن  در  رشت  مردم  نماینده 
آموزش و پرورش در قبال صندوق ذخیره فرهنگیان، تصریح 
کرد: این وزاتخانه باید صندوق را مرجع اقتصادی مهمی برای 

فرهنگیان بداند و به آن ورود پیدا کند. 
به صندوق  و  معلمان کسر  از حقوق  مبالغی که  مورد  در  او 
ذخیره واریز می شود، اظهار کرد: حداکثر ۵ درصد از حقوق 
به حساب صندوق  و  باید کسر  فرهنگیان  فوق العاده شغل  و 
به  و  آن  موازات  به  باید  البته  شود،  واریز  فرهنگیان  ذخیره 
همین میزان کسری، برای فرهنگیان آورده  و سودی به صندوق 
وارد شود. جمع این مبالغ عدد بالایی است. مسئولان صندوق 
مبالغ کجا  و  منابع  این  اینکه  مورد  در  پرورش  و  آموزش  و 

می روند؟ باید توضیح بدهند. 

و  حساب  هنوز  می رسد،  نظر  به  کرد:  تاکید  نژاد  کوچکی 
کتاب دقیقی بر صندوق ذخیره فرهنگیان حاکم نیست. ما نیز 
گلایه مندیم و به وزیر آموزش و پرورش نیز در این خصوص 
می رسد،  نظر  به  که  اینطور  و  کرده ایم  یادآوری  را  نکاتی 

صندوق نتوانسته انتظار فرهنگیان را برآورده کند. 
در  تفحص  و  تحقیق  برای  کمیته ای  هنوز  کرد:  اضافه  او 
عملکرد صندوق ذخیره فرهنگیان تشکیل نشده است. تحقیق و 
تفحص دور قبلی جامع بود و دیگر نیازی به این کارها نیست. 

بلکه نیاز به اصلاح قوانین مرتبط با صندوق داریم. 
به گفته این عضو کمیسیون برنامه، بودجه و محاسبات مجلس، 
خصوصی  یا  مردمی  صورت  به  را  ذخیره  صندوق  می توان 
اداره کرد و در اختیار فرهنگیان قرار داد؛ او در همین رابطه 
به  صندوق  عملکرد  روی  بتوانند  باید  فرهنگیان  کرد:  اظهار 
صورت مستقیم نظارت و تسلط داشته باشند و حتی انتخاباتی 
در صندوق صورت بگیرد و فرهنگیان در تعیین مدیرعامل این 
صندوق نیز بتوانند اقداماتی داشته باشند. روش های جدیدی 
نیاز است تا اشکالاتی که در دوره های قبل به وجود آمده بود 

تکرار نشود. 
نماینده مردم رشت در مجلس افزود: صندوق ذخیره فرهنگیان 
می تواند  بدهد،  تشکیل  عمومی  مجمع  باشد،  غیردولتی  اگر 
هیات مدیره صندوق را تعیین و تایید کند، ضمن اینکه در این 

شرایط می تواند سالانه گزارشی هم منتشر کند. 
او خاطرنشان کرد: نوع نظارت به صندوق باید باز و موضوعی 
باشد و تا زمانی که اینطور نشود و انحصار دولتی وجود داشته 

باشد، وضعیت صندوق همینطور خواهد بود.

رئیس سازمان بازرسی کل کشور :

برای برخورد با مفسدین اقتصادی باید به سراغ دانه درشت ها رفت

معاون رئیس جمهور :

دولت مخالف مسکوت گذاشتن لایحه تشکیل وزارت بازرگانی است
تشکیل وزارت زنان ضرورت ندارد

عضو کمیسیون کشاورزی مجلس گفت: جزو امضاءکنندگان 
نامه مسکوت نگه داشتن لایحه تشکیل وزارت بازرگانی هستم 

ولی نمی دانم که این نامه چه نتیجه ای دربر خواهد داشت. 
علیرضا عباسی عضو کمیسیون کشاورزی،  آب منابع طبیعی 
و محیط زیست مجلس شورای اسلامی در گفت وگو با ایلنا، 
درباره فرآیند تصویب لایحه وزارت بازرگانی گفت: برداشت 
دو  نیازمند  بازرگانی  وزارت  لایحه  تصویب  که  بود  این  ما 
سوم آرا نمایندگان بود چون با برخی قوانین مغایرت دارد و 
تصمیم گیری درباره برخی از دستگاه ها را به دولت داده بود. 
اداره امور قوانین با بررسی هایشان اعلام کردند که تصویب 
با یک  و  نیست  نمایندگان  آرای  نیازمند دو سوم  این لایحه 

سوم آرا هم این لایحه تصویب می شود.
از تصویب  بعد  بیان کرد: ولی  ادامه  نماینده مجلس در  این 
بررسی جزئیات آن به کمیسیون اجتماعی برگشت تا اصلاح 
شود زیرا در برنامه ششم ماده ۲۸ اعلام شده بود که توسعه 

ساختار مجاز نیست.
که  بود  مجلس  قوانین  اداره  نظر  این  اینکه  بیان  با  عباسی 
نیست،  آرا  سوم  دو  نیازمند  بازرگانی  وزارت  تصویب 
خاطرنشان کرد: در کمیسیون اجتماعی هم کمیته ای تشکیل 
شده تا دستگاه هایی که باید به وزارت بازرگانی ملحق شوند 
و حیطه وظایف و اختیارات آن ها مشخص شود و سپس در 

مورد آن رای گیری شود.
نماینده مردم کرج در مجلس افزود: من هم جزو امضاکنندگان 
بازرگانی  وزارت  تشکیل  لایحه  داشتن  نگه  مسکوت  نامه 
خواهد  دربر  نتیجه ای  چه  نامه  این  که  نمی دانم  ولی  هستم 
داشت و نسبت به نتیجه آن تردید داریم، زیرا اینکه مجموعه 
هیئت رئیسه قبول کند که این لایحه مسکوت بماند با شک و 
شبهه مواجه است. البته در حال پیگیری امور هستیم اما اینکه 
بتوانیم به قاطعیت بگوییم که قطعاً این نامه به نتیجه خواهد 

رسید را نمی توانیم اعلام کنیم.
عضو کمیسیون کشاورزی مجلس افزود: مسکوت ماندن این 
لایحه هم برای یک بازه زمانی است بحث ما این است که 
زمان  سال  یک  و  است  گذشته  تشکیلش  از  سال  دو  دولت 
نیاز داریم که این وزارتخانه تشکیل شود، در واقع عملًا این 
دولت از تصویب این وزارتخانه نتیجه ای نخواهد گرفت. پس 
در این شرایط اگر هم قرار است اجرایی شود بهتر است برای 

دولت بعد باقی بماند.

نماینده مجلس :

هنوز حساب و کتاب دقیقی بر صندوق ذخیره فرهنگیان حاکم نیست 

با  برخورد  راه  گفت:  اطلاعات  فناوری  و  ارتباطات  وزیر 
راه حل  نیست.  سکو  آن  بستن  سکو،  یک  متخلف  کارکنان 

برخورد با افراد متخلف است.
عیسی زارع پور وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات در یکی 
علمی،  معاون  سخنان  به  اشاره  با  بومی  های  پیام رسان  از 
فناوری و اقتصاد دانش بنیان رئیس جمهور در خصوص اینکه 
و  بنیان  دانش  اقتصاد  به  زدن  آسیب  دنبال  به  جریانی  اخیراً 
فضای کسب وکار است گفت: من هم معتقدم راه برخورد با 
نیست. راه حل،  بستن آن سکو  کارکنان متخلف یک سکو، 

برخورد با افراد متخلف است.
جریان  توقف  مخالف  نیز  محترم  جمهور  رئیس  افزود:  وی 
خدمت رسانی فناورانه و نوآورانه به ویژه در بسترهای بومی 
به مردم هستند و در این زمینه به مراجع مسئول تذکر داده اند.

زارع پور در پایان گفت: پیگیر حل موضوع هستم.

بیان  به  اسلامی  شورای  مجلس  فرهنگی  کمیسیون  عضو 
توضیحاتی درباره مجازات های در نظر گرفته شده برای بی 
حجابان در لایحه حمایت از خانواده از طریق ترویج فرهنگ 

حجاب و عفاف پرداخت.
امیر حسین بانکی پور عضو کمیسیون فرهنگی مجلس شورای 
ترویج  طریق  از  خانواده  از  حمایت  لایحه  درباره  اسلامی 
مجلس  به  لایحه  این  وقتی  گفت:  عفاف  و  حجاب  فرهنگ 
آمد اعتراضات زیادی از سوی مردم متدینین و صاحب نظران 
به  باید می داشت رو  نواقص و اصلاحاتی که  در خصوص 

رو شدیم.
برنامه تلویزیونی افزود: ۴ هفته کار کارشناسی  وی در یک 
روی این لایحه انجام شد و عمده دغدغه ها برطرف شد و در 
نسخه نهایی اجماع ۸۰ درصدی روی لایحه از سوی اعضای 
کمیسیون و صاحب نظرانی که به کمیسیون آمده اند به وجود 

آمده است.
همه  از  بیشتر  آنچه  داد:  ادامه  یازدهم  مجلس  نماینده  این 
با حجاب ما را نگران می کند از هم پاشیده شدن  در رابطه 
خانواده ها است و در کشورهای غربی خانواده جایگاه خود 
را از دست داده به همین دلیل اسم لایحه تغییر یافت و در 
جدی  طور  به  خانواده  از  حمایت  بحث  لایحه  جای  جای 

مطرح شده است.
این  ما  نگاه  لایحه  این  در  کرد:  بیان  ادامه  در  پور  بانکی 
است که عدم رعایت حجاب و عفاف در مراحل اولیه فقط 
تخلف باشد و در مراحل بعدی جرم تلقی شود. ۹۵ درصد 
بی حجابان با اینکه پلیس با تخلف آنها برخورد کند اصلاح 

می شود و فقط ۵ درصد اصرار بر تکرار بی حجابی دارند.
بانکی پور ادامه داد: اگر فردی نیمه برهنه در جامعه حضور 
مواجهه  شود،  تعرض  محجبه  خانم های  به  هم  اگر  و  یابد 
مستقیم خواهیم داشت و در سایر موارد مواجهه غیر مستقیم 
انجام خواهد شد. در این لایحه نظر کمیسیون این است که 
مواجه اول با پلیس باشد و در مرحله بعد قوه قضائیه ورود 

پیدا کند.
و  دارد  را  ارگان ها  بر  نظارت  وزارت کشور  داد:  ادامه  وی 
در  مسئولان  برای  سختی  مجازات  دهد  رخ  استنکافی  اگر 
نظر گرفته ایم. وزارت ارشاد فقط بر وضعیت فرهنگی حاکم 
نظارت می کند. همسر و فرزندان مسئولان که بی  بر جامعه 
حجاب باشند مشمول تخفیف نمی شوند، جریمه ها مستقیماً از 
حساب افراد کسر می شود، پرونده آنها در دادسرا بدون نوبت 
بررسی می شود و جلب پاسپورت و ... از دیگر اقدامات در 

نظر گرفته شده برای مقابله با بی حجابی است.

بانکی پور:
بر اساس لایحه حمایت از خانواده، 

گذرنامه بی حجابان جلب می شود

عضو کمیسیون کشاورزی مجلس :
دولت از تشکیل وزارت بازرگانی 

نتیجه نخواهد گرفت 
ماده ۲۸ برنامه ششم می گوید 

توسعه ساختار مجاز نیست

زارع پور :
راه برخورد با کارکنان متخلف یک سکو، 

بستن آن سکو نیست

وزیر خارجه سوئد: با اقدامات ضداسلامی مخالفیم 
اضطراری  نشست  در  تصمیمات صادر شده  به  وزیر خارجه سوئد 
وزرای خارجه سازمان همکاری اسلامی در خصوص بررسی حملات 
به قرآن در سوئد و دانمارک پاسخ داد. »توبیاس بیلستروم«، وزیر خارجه 
سوئد به تصمیمات صادر شده در نشست اضطراری وزرای خارجه 
سازمان همکاری اسلامی در خصوص بررسی حملات به قرآن در سوئد 
و دانمارک پاسخ داد.وی گفت: »»ما این تصمیمات را به دقت بررسی 
خواهیم کرد و به گفت وگوی مهم خود با این سازمان و کشورهای عضو 

آن ادامه خواهیم داد. ما علاقه مند به همکاری نزدیک هستیم.«
نتانیاهو: تضمین می کنم جنگ داخلی رخ ندهد 

کرد.  رد  را  داخلی  جنگ  سناریوی  صهیونیستی  رژیم  نخست وزیر 
»بنیامین نتانیاهو«، نخست وزیر رژیم صهیونیستی با بیان اینکه اصلاحات 
نهادهای  بین  تعادل  بازگرداندن  برای  اما  جزئی  شده  مطرح  قضایی 
سه گانه ضروری است، احتمال وقوع جنگ داخلی اسرائیل را رد کرد.

نتانیاهو در دفاع از طرح خود گفت: »جنگ داخلی رخ نخواهد داد، من 
این را برای شما تضمین می کنم«.وی در پاسخ به این پرسش که آیا در 
صورت حکم دادگاه مبنی بر لغو قانون معقولیت به تصمیم دادگاه احترام 
می گذارد، گفت: »دولت باید به تصمیمات دادگاه عالی احترام بگذارد 

اما دادگاه نیز باید به قوانین اساسی اسرائیل احترام بگذارد«.
تایوان  به  آمریکا  نظامی  کمک  پکن:  مقام های 

دخالت در امور داخلی چین است 
سخنگوی وزارت دفاع چین کمک نظامی آمریکا به تایوان را مداخله 
آشکار در امور داخلی کشورش توصیف کرد. »تان کفی«، سخنگوی 
وزارت دفاع چین تاکید کرد  که کمک نظامی آمریکا به تایوان مداخله 
آشکار در امور داخلی چین است.وی گفت:  »ایالات متحده با کمک 
نظامی به تایوان به طور آشکار در امور داخلی چین مداخله کرده، به 
حاکمیت و منافع امنیتی کشور آسیب جدی وارد می کند و صلح و ثبات 
در تنگه تایوان را به خطر می اندازد. ما به طور قاطع آن را رد و اعتراض 

جدی خود را به این کشور اعلام کرده ایم«.
برای  نیجر  نظامیان  از  اروپا  اتحادیه  درخواست 

آزادی اعضای دولت 
اتحادیه اروپا نظامیان نیجر را به آزادی اعضای دولت فرا خواند. اتحادیه 
اروپا دستگیری وزرای دولت نیجر توسط شورای نظامی جدید در این 
کشور پس از کودتا علیه »محمد بازوم«، رئیس جمهور نیجر را محکوم 
کرد و خواستار آزادی فوری آن ها شد.»جوزپ بوررل«، مسئول سیاست 
خارجی اتحادیه اروپا در شبکه های اجتماعی نوشت: »اتحادیه اروپا 
ادامه بازداشت وزرا و مقام های ارشد دولت محمد بازوم، رئیس جمهور 
نیجر توسط کودتاگران در این کشور را محکوم می کند«.بوررل افزود: 

»ما خواستار آزادی فوری آن ها هستیم«.
کاخ سفید: تهدید روسیه به استفاده از سلاح هسته ای 

»غیرمسئولانه« بود 
بر  مبنی  روسیه  امنیت  رئیس شورای  معاون  اظهارات  از  کاخ سفید 
اینکه این کشور ممکن است در صورت موفقیت ضدحمله اوکراین 
»غیرمسئولانه«  را  آن  و  کرده  انتقاد  شود،  متوسل  هسته ای  به سلاح 
خواند. کاخ سفید از اظهارات »دیمیتری مدودف« معاون رئیس شورای 
امنیت روسیه مبنی بر اینکه این کشور ممکن است در صورت موفقیت 
ضدحمله اوکراین به سلاح هسته ای متوسل شود، انتقاد کرده و آن را 
»غیرمسئولانه« خواند. سخنگوی شورای امنیت ملی آمریکا با »بی پروا 
و غیرمسئولانه« خواندن اظهارات مدودف افزود: »ایالات متحده هیچ 
به سلاح های هسته ای  آوردن  برای روی  آمادگی روسیه  از  نشانه ای 

مشاهده نکرده است«. 
لوموند: کشمکش بن سلمان و بن زاید بالا گرفته است

تنش ها میان ولی عهد سعودی و رئیس امارات، معلم سابق او بالا گرفته 
و اکنون چه در ارتباط با سیاست های انرژی و چه موقعیت ژئوپلیتیک 
دو کشور در منطقه به شدت آشکار شده و این اختلافات به کشمکشی 
بر سر نفوذ در منطقه تبدیل شده است. روزنامه فرانسوی لوموند در 
گزارشی با عنوان »کشمکش میان بن سلمان و بن زاید بر سر نفوذ در 
خاورمیانه« نوشت، تنش ها میان محمد بن سلمان، ولیعهد سعودی و 
محمد بن زاید، معلم سابق او و رئیس امارات بالا گرفته و اکنون چه 
در ارتباط با سیاست های انرژی و چه موقعیت ژئوپلیتیک دو کشور در 

منطقه به شدت آشکار شده است.
افشای همکاری شرکت های صهیونیستی و سعودی

رژیم  شرکت  یک  میان  تنگاتنگ  همکاری  زبان  عبری  روزنامه  یک 
صهیونیستی و یک شرکت سعودی را فاش کرد. سایت روزنامه عبری 
زبان معاریو ضمن افشای همکاری تنگاتنگ شرکت »سولار ادج« رژیم 
صهیونیستی و شرکت هلدینگ »عجلان« عربستان اعلام کرد، هدف از 
این همکاری، ارائه انرژی تجدیدپذیر و هوشمند به عربستان است که به 
کاهش وابستگی این کشور به نفت تا پایان این دهه کمک خواهد کرد.

زوِی لاندو، مدیر اجرایی شرکت سولار ادج گفت: مفتخر به حفظ این 
همکاری و حمایت از حرکت عربستان به سمت چشم انداز ۲۰۳۰هستیم.

امارات و چین رزمایش برگزار می کنند
وزارت دفاع چین از برگزاری مانور نظامی مشترک با امارات طی ماه 
جاری میلادی خبر داده است. وزارت دفاع چین اعلام کرد که نیروهای 
هوایی چین و امارات در ماه اوت مانور نظامی مشترکی را در منطقه 
سین کیانگ در شمال غرب چین برگزار خواهند کرد.این وزارتخانه 
افزود: هدف از این آموزش تعمیق تبادلات عملی و همکاری میان 
ارتش چین و امارات و همچنین افزایش درک و اعتماد متقابل است.

شینهوا در این باره اعلام کرد که مانور نظامی »سپر شاهین ۲۰۲۳« اولین 
رزمایش مشترک میان نیروی هوایی دو کشور خواهد بود.

تلگراف: ریاست فاجعه بار بایدن، داستان آمریکایی 
ترسناک است

نشریه دیلی تلگراف در مطلبی با انتقاد از سیاست های بایدن دموکرات 
که با افت شدید میزان محبوبیتش در آستانه آغاز فصل انتخابات آمریکا 
دست و پنجه نرم می کند، نوشت: بایدن سالخورده که طبق معمول 
نسبت به این نگرانی ها غافل و ناشنواست، پیروزی های اقتصادی خود 
از شکست های  انبوهی  با  او هم  منتقدان  را در بوق و کرنا می کند. 
که  می دهند  پاسخ  رفته  دست  از  فرصت های  و  سیاست گذاری 
آمریکایی های شاغل معمولی را نگران امور مالی خود کرده است. نرخ 
تورم زمانی که بایدن روی کار آمد کمی بیش از یک درصد بود. در 
ژوئن گذشته نرخ تورم به ۹ درصد رسید که بالاترین سطح در چهار 

دهه اخیر به شمار می رود.
حمله  درباره  روسیه  به  آمریکایی  سناتور  هشدار 

هسته ای به اوکراین
حمله  داد،  هشدار  آمریکایی  جمهوریخواه  سناتور  گراهام،  لیندسی 
اینکه این کشور در  هسته ای روسیه علیه اوکراین را حتی با وجود 
ائتلاف ناتو عضو نیست به عنوان یک حمله علیه این ائتلاف در نظر 
می گیرد. لیندسی گراهام، سناتور جمهوریخواه آمریکایی بعد از آن این 
هشدار را داد که دمیتری مدودف، رئیس جمهور سابق روسیه و معاون 
رئیس شورای امنیت این کشور گفت، روسیه در صورتی که نیروهای 
اوکراینی خاکش را تهدید کنند مجبور به استفاده از تسلیحات هسته ای 

خواهد شد.
آمریکا تانک های آبرامز را بدون تجهیزات پیشرفته 

به اوکراین می دهد
چندین رسانه غربی از جمله نشریه نیوزویک گزارش داده اند، تانک های 
آبرامز ساخت آمریکا که واشنگتن وعده ارسال آن ها را به کی یف داده، 
احتمالا بدون داشتن برخی تجهیزات پیشرفته وارد اوکراین خواهند شد. 
طبق آنچه گفته شده، این تجهیزات برای ارتش اوکراین »بسیار حساس 
و پیشرفته« هستند.نشریه نیوزویک گزارش داد، این تانک های آمریکایی 
بسیار پیچیده تر از سایر تجهیزات زرهی سنگین غربی هستند و کار با 
آن ها نیازمند آموزش های اضافی است. این تانک ها احتمالا بدون داشتن 

برخی تجهیزات پیشرفته وارد اوکراین خواهند شد.
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استقرار پیشرفته ترین دستگاه 
درمان سرطان در مرکز آموزشی 

و درمانی رازی رشت

معاون اول قوه قضاییه در مراسم تکریم و معارفه رئیس کل دادگستری گیلان :

امروز اتاق فکر دشمن در حال برنامه ریزی علیه مردم ماست

در  فکر دشمن  اتاق  امروز  بیان کرد:  قوه قضائیه  اول  معاون 
حال برنامه ریزی علیه مردم ماست و اجتماع مردمی محرم در 

استان های مختلف نقشه های دشمن را برهم زد. 
حجت الاسلام والمسلمین محمد مصدق در مراسم تکریم و 
افزود:  رشت  در  گیلان  استان  دادگستری  کل  رئیس  معارفه 
اجتماع بی نظیر مردم در شهرها و استان های مختلف به عشق 
نیست؛  عالم  نقطه  درهیچ  که  است  فرصتی  )ع(  حسین  امام 
برای حکومت های غیر، تعریف شده نیست که درک کنند این 
مردم، چگونه بدون دعوت و تنها برای پشتیبانی از اعتقاداتشان 

این اجتماعات را شکل می دهند.
وی اظهار کرد: آنان که در مقابل امام حسین)ع( قرار گرفتند 
حتی نماز شب می خواندند و صبح در برابر ایشان قرار می 
گرفتند؛ امروز تاریخ تکرار می شود و اگر جامعه ما بصیرت 
بصیرت،  و شاخص  ماند  دور خواهیم  آسیب  از  باشد  داشته 
این  و  انقلاب است  از رهبر معظم  دنباله روی  ما  برای  امروز 

گونه به ما و نظام ما آسیب نمی رسد.
شاکریم  را  خداوند  کرد:  خاطرنشان  قضائیه  قوه  اول  معاون 
امروز همه قوا از جمله قوه قضائیه با اقتدار کامل برای اجرای 
عدالت و احقاق حق آمادگی دارد و برنامه های مدون برای این 

موضوع ارائه کرده و در حال اجراست.
حجت الاسلام والمسلمین مصدق اظهار کرد: امروز جوانان ما 
باید بدانند در دهه ۶۰ از طرف برخی از این گروهک ها چه 

ظلمی به بچه های مردم روا داشته شد.
درک  را  ایام  آن  ما  کنونی  نسل  و  جوانان  کرد:  عنوان  وی 
نکرده و نمی دانند اما امروز قوه قضائیه بصورت جدی تحقیق 

می کند و متولیان گروهک هایی را که دهه ۶۰ رزمندگان ما 
را، زمانی که از جبهه برمی گشتند، ترور می کردند را تعقیب 

می کند.
جوانان  شوند؟  تعقیب  نباید  اینها  امروز  آیا  کرد:  اظهار  وی 
برخی  سایه  زیر  امروز  که  گروهک ها  این  که  بدانند  باید  ما 
شد  خواهند  مضمحل  حتما  کنند  می  زندگی  کشورها  از 
وجمهوری اسلامی ایران تعقیب اینها را در برنامه دارد و حتما 
آنها را تعقیب می کنیم اینها باید پاسخ دهند که چرا و به چه 

جرمی فرزندان این ملت را ترور کردند؟
معاون اول قوه قضائیه گفت: الحمدالله امروز نظام قضایی ما 
پیگیری  و  است  داده  تشکیل  پرونده  عده  این  برای  مقتدرانه 
می کند و حتما به پشتیبانی شما مردم به نتیجه خواهد رسید 
اما نکته بسیار مهمی که وجود دارد آنست که امروز دشمنان 
می خواهند بین مردم و مسئولان و همچنین بین مسئولان باهم 
برنامه های مهمی  ما  بود زیرا  باید هوشیار  بیاندازند؛  اختلاف 
انتخابات در  انتخابات پیش رو داریم که تا کنون همه  چون 

این کشور به نحو احسن برگزار شده است.
حجت الاسلام والمسلمین مصدق هشدار داد: دشمن در این 
زمینه فکر، برنامه ریزی و رصد می کنند؛ مبادا در زمین آنها 
بدون  و  کارشناس  متبحر،  هدایت گر،  باید  بلکه  کنید؛  بازی 

افراط و تفریط درهمه زمینه ها گوش به فرمان رهبری باشیم.
وی در این جلسه حجت الاسلام خلیلی را که رئیس پیشین 
دادگستری گیلان بود و اینک در سمت رییس کل دادگستری 
استان خراسان رضوی منصوب شده است مدیری توانمند و 
وی  مجاهدانه  و  صادقانه  های  تلاش  از  و  خواند  ارزشمند 

نیارکی  اسماعیل صادقی  الاسلام  برای حجت  و  کرد  تجلیل 
در سمت جدید رییس کل دادگستری گیلان با بیان که عمر 
را برای عدالت و احقاق حق صرف کرده اند آرزوی موفقیت 

کرد.
تناسب جرم و مجازات باید توجه جدی دستگاه قضا باشد

 نماینده ولی فقیه در گیلان هم با اشاره به عدم تناسب و توازن 
مجازات  و  تناسب جرم  مجرم گفت:  هزینه های  و  میان جرم 

باید به طور جدی مورد توجه دستگاه قضا قرار گیرد. 
و  جرم  بین  که  تازمانی  کرد:  اظهار  فلاحتی  رسول  الله  آیت 
مجازات تناسب و توازن وجود نداشته باشد، اثر بازدارندگی 

چندانی نخواهد داشت.
وی با اشاره به اطاله دادرسی ها و نارضایتی مردم از طولانی 
شدن زمان رسیدگی به پرونده های قضایی اضافه کرد: کاهش 
اطاله دادرسی درخواست مردم است از اینرو باید برای تحقق 

این مهم تلاش شود.
سلاح های  موضوع  به  گیلان  استان  در  فقیه  ولی  نماینده 
غیرمجاز در برخی از استان های کشور اشاره کرد و ادامه داد: 
دستگاه قضا و سایر دستگاه ها باید در این ارتباط تدبیر کنند، 
رفع معضل سلاح های غیرمجاز، عزم ملی می طلبد که باید 

به تدریج مرتفع شود.
وی در ادامه سخنانش با بیان اینکه دستگاه قضا یکی از نهادها، 
تشکل های الهی، دینی و قانونی است که می تواند بستر تمدن 
کار   ۲ قضا  دستگاه  کرد:  نشان  خاطر  کند،  فراهم  را  سازی 
اساسی شامل مانع زدایی و بسترسازی را انجام می دهد که از 

اهمیت زیادی برخوردار است.
کرد:  اظهار  رشت  جمعه  امام  و  گیلان  در  فقیه  ولی  نماینده 
در  را  انسانی  و  اقتصادی  اداری،  فساد  موانع  قضا  دستگاه 
تواند  می  اسلامی  نظام  در  دستگاه  این  اینکه  ضمن  بردارد، 

مسیرهای پاک و روشن دیگری را فراهم کند.
وی خاطر نشان کرد: روح امید و رضایت در جمعیت مردمی 
در صورتی دمیده می شود که مردم مشاهده کنند در عرصه 
برخورد  مفسده  با  امان  بی  انسانی  منابع  و  ادارای  اقتصاد، 

می شود این مهم تبدیل به رضایت مردم می شود.
آیت الله فلاحتی با تاکید بر اینکه ما موظفیم تا رضایت توده ها 
را جلب کنیم، اضافه کرد: امت اسلامی، پشتوانه نظام اسلامی 
هستند ضمن اینکه گفتارها و تاکیدات امام راحل و رهبر معظم 

انقلاب نیز همواره بر رضایتمندی مردم است.
وی با اشاره به سخنانی از امیرالمومنین )ع( که فرمودند اگر 
عده ای از خواص از تو تعریف کنند اما توده ها از تو ناراضی 
بین رفتن رضایت عامه می  از  ها موجب  توده  باشند، خشم 
باید تمام تلاش ما جلب رضایت  بنابراین  شود، اضافه کرد: 

مردم باشد.
حکومت  اساس  ادامه  در  گیلان  استان  در  فقیه  ولی  نماینده 
اسلامی را به منظور تمدن سازی اسلامی دانست و اضافه کرد: 
احکام الهی اسلامی و تشریحی اسلام به ویژه احکام قضایی 

برای میل به تمدن اسلامی است.
به  نیارکی  صادقی  اسماعیل  الاسلام  حجت  مراسم  این  در 

عنوان مدیرکل دادگستری استان گیلان معرفی شد.

رییس و عضو هیأت عامل صندوق توسعه ملی گفت : از آنجا 
که حل مشکل تامین اعتبار پروژه زباله سوز رشت به اعتبارات 
مدیران  حضور  با  دیگری  جلسه  باید   ، است  نیازمند  بالایی 

عامل دو بانک رفاه و بانک شهر برگزار کنیم .
جلسه حل معضل پسماند شهر رشت با رییس و عضو هیأت 
عامل صندوق توسعه ملی با اولویت تامین اعتبار احداث زباله 

سوز رشت در تهران برگزار شد.
در این جلسه که سه نماینده مردم شهرستان رشت در مجلس 
شورای اسلامی، اسدالله عباسی استاندار گیلان، رحیم شوقی 
سازمان  مدیرعامل   ،TTS شرکت   نمایندگان  رشت،  شهردار 
حضور  بانک ها  عامل  مدیران  و  شهرداری  پسماند  مدیریت 
داشتند، در مورد موضوعات فنی مدیریت پسماند شهر رشت، 
بانک ها  مشارکت  نحوه  سوز،  زباله  پروژه  اعتبار  تامین  لزوم 
بین  منعقده  قرارداد  و  حوزه  این  در  ملی  توسعه  صندوق  و 

شهرداری و شرکت TTS مذاکراتی به عمل آمد.
»مهدی غضنفری« رییس و عضو هیأت عامل صندوق توسعه 
ناشی  سودآوری  و  ارزی  سرمایه گذاری  جلسه  این  در  ملی 
از آن را رسالت واقعی این صندوق ذکر کرد و بیان داشت: 
پشتیبانی از طرح های زیست محیطی، پایداری هوا، حفظ زمین 
و  نیست  این صندوق  ذاتی  مأموریت های  اینها جزء  نظایر  و 
جزء شرح وظایف سازمان برنامه و بودجه محسوب می شود.

غضنفری اذعان کرد: برای حل مشکل تامین اعتبار پروژه زباله 
نیازمند  بالایی  اعتبارات  به  این طرح  آنجا که  از  سوز رشت 
است ، باید جلسه دیگری با حضور مدیران عامل دو بانک رفاه 
و بانک شهر برگزار کنیم تا بتوانیم با استفاده از منابع آن ها و 

منابع صندوق توسعه اقدامی در جهت رفع مشکل تامین منابع 
این پروژه انجام دهیم.

زباله  ظرفیت  کرد:  عنوان  جلسه  این  در  نیز  گیلان  استاندار 
بتوان فرآیند اخذ  به گونه ای تعیین شود که  باید  سوز رشت 
تسهیلات و منابع ملی و روند اجرای پروژه را در مدتی معین 

و مشخص در دو فاز به نتیجه رساند.
اسدالله عباسی اظهار داشت: از مدیریت صندوق توسعه ملی 
مالی  تامین  برای  دارد  امکان  که  جایی  تا  داریم  درخواست 
داشته  را  مساعدت لازم  و  همکاری  زباله سوز رشت  پروژه 

باشند.
است  لازم  زباله سوز رشت  مشکل  برای حل  گفت:  عباسی 
باید  طرفی  از  گیرد  قرار  مدنظر  کاری  تعهد  و  زمانی  تعهد 
مشخصی شود تفاهم نامه ای که بین شرکت TTS و شهرداری 

رشت منعقد شده بر چه مبنایی بوده و اینکه آیا در آینده هم 
قرار است همان روش برای تامین اعتبارات ادامه پیدا کند.

وی یادآور شد: شهرداری رشت باید در اسرع وقت با سازمان 
شهرداری ها در باب مسائل حقوقی و موارد اداری زباله سوز 
مدیریت  با  آینده  جلسه  در  تا  دهد  انجام  را  لازم  مذاکرات 
صندوق توسعه ملی سایر موضوعات تامین مالی زباله سوز را 

مورد پیگیری قرار دهیم.
»محمدرضا احمدی سنگری« نماینده مردم شهرستان رشت در 
مجلس شورای اسلامی هم در این جلسه تصریح کرد: حدودا 
۴۰ سال است که در منطقه سراوان به مساحت ۲۵ هکتار و 
با ارتفاع ۱۱۰ متر زباله دپو شده و طبق آمار ۱۰ لیتر بر ثانیه 

شیرابه سمی از این مدفن خارج می شود.
احمدی سنگری ضمن اشاره به تولید روزانه هزار و ۲۰۰ تن 
زباله در شهر رشت اذعان کرد: با احداث و راه اندازی زباله 
سوز در شهر رشت می توانیم بخشی از معضل زیست محیطی 

پسماند سراوان را حل کنیم.
»رحیم شوقی« شهردار رشت هم در این جلسه ابراز داشت: 
تفاهم نامه و قراردادی که شهرداری رشت از گذشته با شرکت 
TTS داشته ، قطعا به الحاقیه نیاز دارد که البته این الحاقیه هم 

با برگزاری جلسات متعدد آماده شده است.
چالش  مهمترین  را  منابع  تامین  شیوه  کردن  مشخص  شوقی 
پیش روی پروژه زباله سوز رشت ذکر کرد و افزود: پس از 
آنکه شیوه تامین منابع مشخص شد، الحاقیه هم به امضا خواهد 
رسید تا عملیات اجرایی پروژه هر چه سریع تر و بدون فوت 

وقت آغاز شود.

راه و شهرسازی، محمد رضا  از سوی وزیر  ابلاغ حکمی  با 
فلاحتگر به عنوان سرپرست اداره کل راه و شهرسازی و رئیس 

شورای هماهنگی راه و شهرسازی استان گیلان منصوب شد.
کل  اداره  جدید  سرپرست  فلاحتگر  محمدرضا  معارفه  آیین 
راه و شهرسازی استان گیلان با حضور مسعود کاظمی معاون 
هماهنگی امور عمرانی استانداری گیلان و جمعی از معاونین 
و روسای ادارات ستادی و راه و شهرسازی استان در سالن 

جلسات این اداره کل برگزار شد.
شهرسازی  و  راه  وزیر  بذرپاش،  مهرداد  رسمی  حکم  متن 

خطاب به محمدرضا فلاحتگر به شرح ذیل است:
»نظر به توانمندی و شایستگی جنابعالی، به موجب این حکم 
به عنوان سرپرست و رئیس شورای هماهنگی راه و  را  شما 

شهرسازی استان گیلان منصوب می نمایم.
در  منطقه  مردم  اختصاصی  و  عمومی  مسائل  نظام  شناسایی 
راهکارهای  و  تصمیمات  اتحاذ  ذیربط،  تخصصی  حوزه های 
طرح های  منسجم  اجرای  و  پایه  مردم  و  فناورانه  نوآورانه، 
حمل  و  شهرسازی  و  مسکن  حوزه های  در  پیشرفت  پیشران 
و  سازمان ها  معاونین،  حمایت  و  هدایت  همکاری،  با  نقل  و 
شرکت های مادرتخصصی وزارتخانه، استاندار محترم، شورای 

برنامه ریزی و توسعه استان، شورای اداری و مجمع نمایندگان 
استان از اولویت های کاری شما می باشد.

امید واثق دارم با پیش رو قرار دادن اسناد مصوب بالادستی، 
تعامل  در  مقررات  و  قوانین  رعایت  و  ابلاغی  سیاست های 
سازنده و موثر با دستگاه های اجرایی و بخش عمومی غیردولتی 

از  حداکثری  استفاده  همچنین  و  استان  انقلابی  نهادهای  و 
ظرفیت آحاد مردم، معتمدین و تشکل های نخبگانی، به ویژه 
زنان و جوانان در قالب های هیآت های اندیشه ورز و تشکیل 
و شبکه سازی هسته های پیشرفت شهرستان و استان، نسبت به 
شکوفایی قابلیت های طبیعی، انسانی، دانشی و قومی -فرهنگی 
و  متعال  خداوند  به  توکل  با  و  نمائید  اقدام  گیلان،  استان 
بکارگیری  )عج(،  عصر  ولی  جضرت  توجهات  سایه  در 
رهنمودهای مقام معظم رهبری )مدظله العالی( و سیاست های 
دولت مردمی، زمینه ساز تحقق چشم انداز ایران پیشرفته و قوی 

باشید.«
گفتنی است: محمد رضا فلاحتگر سابقه اجرایی و مدیریتی در 
سطح استان از جمله ریاست اداره راه و ترابری شهرستانهای 
حوزه  فنی  ابنیه  و  نگهداری  اداره  رئیس  رودبار،  و  تالش 
معاونت راهداری، معاون راهداری اداره کل راه ترابری استان، 
و  راه  اداره کل  روستایی  راه  بر ساخت  نظارت  اداره  رئیس 
راهداری  کل  اداره  روستایی  راه  معاون  و  گیلان  شهرسازی 

و حمل و نقل جاده ای استان گیلان را در کارنامه خود دارد.
پیش از این هادی رحمانی سرپرست راه و شهرسازی استان 

گیلان شد.

رایزنی شهردار رشت در پایتخت برای حل معضل چندین ساله پسماند رشت
تلاش برای تامین اعتبارات پروژه زباله سوز رشت با مشارکت صندوق توسعه ملی و بانک های عامل

با حکمی از سوی وزیر راه و شهرسازی 

محمدرضا فلاحتگر سرپرست اداره کل راه  و شهرسازی گیلان معرفی شد

مرکز  در  پیشرفته  شتاب  دهنده خطی  دستگاه  راه اندازی  با 
آموزشی و درمانی رازی رشت ، صف انتظار بیماران مراجعه 
کننده در این مرکز آموزشی از یک ماه به یک هفته کاهش 

خواهد یافت.
یک دستگاه شتاب دهنده خطی انرژی بالا ELekta به ارزش 
آنکولوژی  به بخش رادیوتراپی و  میلیارد ریال  ریالی ۵۰۰ 

مرکز آموزشی و درمانی رازی رشت تحویل داده شد.
گیلان  در  دولتی  خطی  شتاب دهنده  دستگاه  سومین  این 
 High و Low Energy می باشد. پیش از این دو شتاب دهنده
Energy در مرکز آموزشی و درمانی رازی رشت نصب و راه 

اندازی شده است.
با راه اندازی این دستگاه صف انتظار بیماران مراجعه کننده 
در مرکز آموزشی و درمانی رازی رشت از یک ماه به یک 

هفته کاهش خواهد یافت.
دستگاه شتاب دهنده جدید، اولین شتابدهنده از نوع خود در 
مراکز درمانی دولتی استان است که به امکانات پیشرفته و 

روز دنیا مجهز شده است.
و  فوتون  باریکه های  انواع  از  برخورداری  با  دستگاه  این 
الکترون در انرژی های مختلف و قابلیت شکل دهی دینامیک 
با شدت  باریکه  تابش   ،)Multi Leaf Collimator( میدان  به 
 IMRT مدوله شده و اجرای تکنیک های جدیدتر درمانی نظیر

را میسر می سازد.
بهره گیری از سیستم طراحی درمان موناکو، امکان محاسبه 
دقیق تر میدان های پیچیده را در زمان کوتاه تر فراهم نموده و 
 Electronic Portal( سیستم تصویر برداری همزمان با درمان
تحت  موقعیت  دقیقتر  بررسی  و  مشاهده   )Imaging Device

مجموع  در  امکانات  این  می سازد.  امکان پذیر  را  درمان 
قابلیت هدف گیری دقیق تر تومورهای سرطانی و حفظ بیشتر 

بافت سالم را برای بیماران به ارمغان دارد.
امید است با راه اندازی این دستگاه علاوه بر ارائه خدمات با 
کیفیت روز دنیا صف انتظار بیماران مراجعه کننده به مرکز 
آموزشی و درمانی رازی رشت به صورت قابل ملاحظه ای 
کاهش یافته و به این ترتیب نیاز بیماران جهت مراجعه به 

مراکز خصوصی و سایر استان ها مرتفع شود.

شهرداری رشت عملیات بازگشایی و بهسازی محور شهید 
زیر  طرح های  از  یکی  عنوان  به  را   )۵ ژ  )مسیر  سلیمانی 

مجموعه پروژه های میثاق در 3 قطعه اجرایی می کند.
سطح  ترافیکی  مشکلات  حل  راستای  در  رشت  شهرداری 
شهر و رفع مشکلات شهروندان و با مساعدت دادستان مرکز 
استان گیلان و شرکت آب منطقه ای، عملیات بازگشایی و 
بهسازی محور شهید سلیمانی)مسیر ژ ۵( را به عنوان یکی از 
طرح های زیر مجموعه پروژه های میثاق در سه قطعه اجرایی 

می کند.
در حال حاضر برگزاری فراخوان انتخاب پیمانکار این پروژه 
در جاده رشت به انزلی در دستور کار شهرداری رشت قرار 
گرفته تا به موجب آن طی یک ماه آینده مراحل عقد قرارداد 

انجام و روند عملیات اجرایی پروژه آغاز شود.
طول قطعه اول از این پروژه که قرار است حد فاصل هلال 

احمر تا انتهای خانجانی عملیاتی شود، ۱۴۰۰ متر است.
در قطعه دوم هم که قرار است حد فاصل انتهای خانجانی 
متر   ۱۲۰۰ طول  به  پروژه  طول  آید،  در  اجرا  به  پستک  تا 

می باشد.
از  بازگشایی  و  بهسازی  پروژه  این  سوم  قطعه  همچنین 

محدوده پستک تا پیله داربن  به طول ۱۶۰۰ متر است.
پشتیبانی  و  حمایت  با  رشت  شهرداری  است  ذکر  به  لازم 
رئیس و اعضای شورای اسلامی شهر قصد دارد ۱۲ پروژه  
بازگشایی  دو  غیرهمسطح،  تقاطع   ۸ شامل  را  میثاق  طرح 
آسفالت  طرح  و  مقیاس  بزرگ  پارک  یک  ایجاد  محور، 
به  شهر  سطح  همگانی  پوشش  راستای  در  پنجگانه  مناطق 

اجرا درآورد.

برگزاری فراخوان انتخاب پیمانکار و 
مراحل عقد قرارداد محور ژ ۵ رشت

از  مازاد  برنج  خرید  آغاز  به  اشاره  با  گیلان  استاندار 
گفت:  زنجیره ای  های  فروشگاه  سوی  از  استان  کشاورزان 
در زمان حاضر، حدود ۱۰۸ هزار تن برنج مازاد شامل 3۰ 

هزار تن در اختیار کشاورزان و بقیه در شالیکوبی ها است.
وزیر  گذشته  هفته   ۲ سفر  در  کرد:  اظهار  عباسی  اسدالله    
با  ارتباط  در  خوبی  تصمیمات  گیلان  به  کشاورزی  جهاد 
خرید برنج مازاد کشاورزان استان گرفته شد که طی هفته 

جاری اجرایی شده است.
برنج مازاد کشاورزان گیلان  به خرید توافقی  با اشاره  وی 
برنج  کرد:  نشان  خاطر  زنجیره ای  های  فروشگاه  سوی  از 
به صورت تضمینی خریداری می شود، در  نیز  پرمحصول 
این استان تنها حدود پنج هزار تن برنج پرمحصول از نوع 
متفاوت  برنج در گیلان  تولید  نوع  تولید می شود،  شیرودی 

است.
نماینده عالی دولت در استان گیلان با بیان اینکه 3۵ درصد 
برنج مورد نیاز کشور شامل ۷۱۰ تا ۷۵۰ هزار تن در استان 
تولید می شود، اضافه کرد: حدود یک میلیون تن برنج در 

مازندران و بقیه در سایر مناطق کشور تولید می شود.
واردات برنج تا چهار ماه متوقف خواهد بود

استاندار گیلان با اشاره به جلسه روز گذشته بررسی مسائل 
شالیکاران استان های شمالی کشور به دستور رئیس محترم 
جمهوری و به ریاست معاون اول محترم وی و تصمیمات 
خوبی در این نشست و همچنین جلسه اختصاصی با وزیر 
جهاد کشاورزی، اظهار کرد: در این جلسه اعلام کردیم که 
رودبار،  مرز  از  گیلان  به  خارجی  و  داخلی  برنج  واردات 
اردبیل و رودسر ممنوع است ضمن اینکه واردات برنج نیز 

تا چهار ماه متوقف خواهد بود.
خوبی  شرایط  آینده  روزهای  در  اینکه  بیان  با  عباسی 
فراهم خواهد شد، اضافه کرد: برنج های موجود در دست 
خریداری  مرداد  اواخر  تا  ها  شالیکوبی  در  و  کشاورزان 

خواهد شد و برنج جدید وارد بازار می شود.
نماینده عالی دولت در استان گیلان خاطر نشان کرد: تمام 
زنجیره ها اعم از تولیدکننده و مصرف کننده برنج را مورد 

توجه قرار می دهیم.

استاندار گیلان اعلام کرد 
واردات برنج تا 4 ماه متوقف 

خواهد بود 
بیش از ۱۰۰ هزار تن برنج مازاد 

موجود است 

رحیم  انتخاب  با  گفت:  رشت  شهر  اسلامی  شورای  رئیس 
شوقی در جایگاه شهردار رشت، آرامش و ثبات به مجموعه 
رقم خوردن  حال  در  اتفاقات خوبی  و  بازگشته  شهرداری 

است. 
» محمد حسین واثق کارگرنیا« ظهر امروز در نود و چهارمین 
جلسه علنی شورا در ساختمان جلسات شورای رشت که 
عمر  از  سال  رئیسه سومین  هیأت  انتخاب  دستور جلسه  با 
اصحاب  حضور  از  قدردانی  با  شد،  برگزار  ششم  شورای 
و  شورا  اخبار  دهنده  انعکاس  رسانه ها  کرد:  اظهار  رسانه 
مجموعه مدیریت شهری شهرداری رشت هستند و از بابت 

تمامی زحماتشان طی ۲ سال اخیر تقدیر و تشکر می کنیم.
بابت نقایص و کم کاری ها از شهروندان شریف رشت طلب 

حلالیت داریم 
وی به ۲ سال اخیر از عمر شورای ششم اشاره کرد و گفت: 
البته شورای  و  گذاشتیم  پشت سر  را  از چالش  پرُ  ۲ سال 
متأسفانه  اما  نبود  چالش  دنبال  به  گاه  هیچ  رشت  ششم 
نادرست دست به دست یکدیگر  انتخاب  عواملی از جمله 

دادند و این اتفاقات را رقم زد.
وی با بیان اینکه متأسفانه پیش از این مسیر تقابلی در بین 
شورا و شهرداری رشت ایجاد شده بود، افزود: شورای ششم 
در ابتدای شروع فعالیت با عزمی راسخ در کوتاهترین زمان 
ممکن نسبت به انتخاب شهردار رشت اقدام کرد و در تمامی 
این ۲ سال از عمر شورا، همواره تلاش کردیم تا هیچ گونه 
کم کاری در مسیر ارائه خدمت به شهروندان وجود نداشته 
باشد و حتی در کوتاهترین زمان نسبت به بررسی و تصویب 

بودجه نیز اقدام شد.
رئیس شورای اسلامی شهر رشت با اشاره به اینکه متأسفانه 
مدیریت پیشین شهرداری رشت نتوانست آن گونه که باید 
در مسیر برنامه های راهبردی و توسعه ای شورا و شهر رشت 
به  شوقی  رحیم  انتخاب  با  خوشبختانه  افزود:  بردارد،  گام 
مجموعه  و  در شهر  ثبات  و  آرامش  عنوان شهردار رشت، 
دیگر  بین  در  آرامش  این  و  شده  حاکم  شهری  مدیریت 

مسؤولان شهری نیز مشاهده می شود.
کارگرنیا با بیان اینکه اقدامات خوبی پیرامون رفع مشکلات 
کرد:  تصریح  است  انجام  دست  در  شهری  دغدغه های  و 
داد  قرار  سراوان  لندفیل  پیرامون  گذشته  در  اینکه  علیرغم 
واسطه  به  متأسفانه  داشتیم،  پیمانکاری  شرکت  با  همکاری 
بی توجهی هایی که صورت گرفته بود نارضایتی های فراوانی 
وجود داشت و طی چند ماه اخیر و با تلاش شبانه روزی 
سراوان  لندفیل  در  خوبی  بسیار  شرایط  رشت  شهرداری 

حاکم شده است.
وی به اهمیت تفکیک زباله از مبدا اشاره کرد و گفت: در 
این باره نیز هیچ اقدام مؤثری انجام نشده بود و اخیراً و با 
شده  انجام  مناسبی  برنامه ریزی های  مدیریت جدید  حضور 
است و با تفکیک زباله از مبدا نیز به زودی خبر های خوبی 

در راستای کاهش پسماند به گوش شهروندان می رسد.
 ۱۲ اجرای  به  اشاره  با  رشت  شهر  اسلامی  شورای  رئیس 
پروژه عمرانی در رشت بیان کرد: امیدواریم با اجرایی شدن 
این پروژه ها شاهد رفع بخشی از مشکلات ترافیکی، فضای 

سبز و... در نقاط مختلف شهر باشیم.
کارگرنیا به ظرفیت کارخانه کودآلی شهرداری رشت اشاره 
کرد و گفت: کارخانه کودالی تقریباً نیمه تعطیل شده بود و 
خوشبختانه با عزم شورا و شهردار جدید رشت به ظرفیت 
تعیین شده نزدیک می شویم.وی با بیان اینکه بابت نقایص و 
کم کاری ها از شهروندان شریف رشت طلب حلالیت داریم، 
بهبود  منظور  به  را  خود  تلاش  تمام  ششم  شورای  افزود: 
وضعیت شهر به کار گرفته است و امیدواریم در سومین سال 
از فعالیت شورای ششم بتوانیم عقب ماندگی ها را برطرف 
کنیم و در پایان کار شورا رضایت خداوند منان و شهروندان 

شریف رشت را کسب کنیم.

رئیس شورای اسلامی شهر رشت :
آرامش و ثبات در مجموعه 

مدیریت شهری رشت برگشته است 

مدیر کل صنعت، معدن و تجارت گیلان: 
نظارت بر معادن با همکاری سازمان 
نظام مهندسی گیلان تشدید می شود

مدیر کل صنعت، معدن و تجارت استان گیلان با تاکید بر 
تشدید نظارت ها بر معادن با همکاری نظام مهندسی معدن 
گفت: استفاده بیشتر از توان فنی و مشورتی نظام مهندسی 

معدن در ساماندهی معادن گیلان کارگشاست.
هیئت  اعضای  و  رئیس  با  نشست  در  پورحیدری«  »تیمور 
مدیره سازمان نظام مهندسی معدن استان گیلان تصریح کرد: 
از  برداری  نقشه  قالب  در  تواند  می  همکاری همچنین  این 
و  معدنی  جدید  ذخایر  و  ظرفیت ها  شناسایی  ها،  محدوده 

رعایت اصول ایمنی معادن ادامه داشته باشد.
  وی با اشاره بر لزوم تشدید نظارت ها بر معادن با همکاری 
نظام مهندسی معدن خواستار استفاده بیشتر از توان فنی و 
و  شد  معادن  ساماندهی  در  معدن  مهندسی  نظام  مشورتی 
سازمان  برای  بخش  ثمر  بازوانی  فنی؛  تشکل های   : افزود 
صنعت، معدن و تجارت در بهبود خدمات رسانی در امور 

اجرایی هستند. 
سویه  دو  انتظارات  پذیرش  و  درک  این  کرد:  اظهار  وی 
سازمانی  تکالیف  و  وظایف  و  ساختار  به  توجه  با  قانونی 
می تواند فعالیت های معدنی را بیش از پیش بهره ور سازد. 

مدیر کل صنعت، معدن و تجارت گیلان با تاکید بر ضرورت 
مهندسی  نظام  و  صمت  های  سازمان  تعامل  و  افزایی  هم 
معدن گفت: استان گیلان باوجود معادن اندک با چالش های 
متعددی متاثر از تقاضای مضاعف روبرو است که بسیاری 
از این مشکلات فعالیت های معدنی با رویکرد ساماندهی و 
تعاملی و با تدوین شیوه نامه های اجرایی قابل رفع است. 

از  با استقبال  نیز  رئیس سازمان نظام مهندسی معدن گیلان 
برگزاری این نشست تخصصی اظهار کرد: تکالیف و امور 
اجرایی این دو سازمان مشترک و وابسته به هم بوده و هر 
به  معادن  بخش  در  که  و خانواده هستند  پیکره  از یک  دو 
خدمات رسانی مشغول اند .  »رامین میرصادقی« تعامل بیشتر 
دو سازمان را راهگشا دانست و خاطر نشان کرد: تیم علمی 
اعضای نظام مهندسی معدن استان با تمام قوا در جهت بهبود 
همکاری  آماده  معدنی  فعالیت های  ارتقاء سطح  و  خدمات 
هستند تا فعالیت های معدنی به صورت تخصصی به افراد 

ذیصلاح سپرده شود.
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مدیر کل آموزش فنی حرفه ای گفت: طرح تابستان مهارت 
با هدف غنی سازی اوقات فراغت دانش آموزان استان ایلام 
راستا یک  این  در  و  ایجاد  بار در سال جاری  اولین  برای 

هزار ۴۰۰ نفر در این طرح شرکت کرده اند.
وی تصریح کرد طبق تفاهم نامه همکاری بین دستگاه های 
های  دوره  متقاضیان  و  آموزان  دانش  طرح،  این  با  مرتبط 
فنی  سازمان  های  کلاس  در  شرکت  با  توانند  می  مهارتی 
کارت  و  فراگیرند  را  مهارتی  های  آموزش  ای،  حرفه  و 
 ۱۲۵ طرح  این  در  کرد:  عنوان  کنند.وی  دریافت  مهارت 
دوره آمورشی تعیین و از ابتدای تیرماه سال جاری آغاز و 
فنی  آموزش  داردمدیرکل  ادامه  تابستان  تعطیلات  پایان  تا 
مرکز   ۲۰ تعداد  حاضر  حال  در  گفت:  ایلام  ای  حرفه  و 
نواحی  در  کارگاهی  بین  و  کارگاهی  جوار  کارآموزی 
های  آموزش  ارائه  آن  مهم  رسالت  و  فعال  ایلام  صنعتی 
است. مجید  این صنایع  در  کار شاغل  نیروهای  به  مهارت 
مناسبت  به  با اصحاب رسانه  زاده  در نشست خبری  ولی 
برنامه  تقویت  داشت:  اظهار  مهارت  ملی  هفته  فرارسیدن 
های آموزشی در این هفته نشان از اهمیت جایگاه مهارت 

آموزشی در استان است.
در  مهمی  و  شاخص  های  برنامه  هفته  این  در  افزود:  وی 
سطح استان اجرا که در اولین روز، غبارروبی مراز شهدای 
و  استان  در  فقیه  ولی  نماینده  با  دیدار  ایلام،  شهر  گمنام 
امام جمعه ایلام ، برپایی میز خدمت و .. انجام شده است.

اکنون  هم  گفت:  ایلام  ای  حرفه  و  فنی  آموزش  مدیرکل 
 ۱۹ به  و  فعال  استان  در  ای  فنی و حرفه  آموزش  مرکز   ۴
جامعه هدف از جمله دانش آموزان. دانشجویان. سربازان، 
 .. و  زنان سرپرست خانوار، کودکان کار، جامعه عشایری 
خدمات آموزشی ارائه می شود.ولی زاده ادامه داد: همچنین 
با ۱۱۹ مربی رسمی و بیش از ۳۶۰  ۱۴۸ کارگاه آموزشی 
به  با توجه  را  انواع دوره ها  با ۱۹۰ رشته  آموزشگاه آزاد 

نیاز استان ارائه می کنند.
وی یادآور شد: در حال حاضر تعداد ۲۰ مرکز کارآموزی 
ایلام  صنعتی  نواحی  در  کارگاهی  بین  و  کارگاهی  جوار 
به  مهارت  های  آموزش  ارائه  آن  مهم  رسالت  و  فعال 
از یک  این صنایع است.ارائه بیش  نیروهای کار شاغل در 
میلیون نفر ساعت آموزش مهارتی در ایلاممدیرکل آموزش 
فنی و حرفه ای ایلام عنوان کرد: طی چهار ماهه سال جاری 
آموزش  ساعت  نفر  هزار   ۶۰۰ و  میلیون  یک  مجموع  در 
این  شود  می  تلاش  و  است  شده  انجام  ایلام  در  مهارتی 
میزان تا پایان سال به ۵ میلیون نفر ساعت آموزش افزایش 
یابد.وی افزود: طی سال گذشته)۱۴۰۱( در مجموع ۴میلیون 
۶۰۰ هزار نفر ساعت آموزش مهارتی در سطح کارگاه های 
اموزشی استان ارائه شده است.ولی زاده، مبنای تحقق شعار 
سال مهارت آموزی، افزایش بهره وری عنوان کرد و گفت: 
و  آموزش  اجرایی  بازوی  و حرفه ای  فنی  آموزش  سازمان 
تربیت نیروی کار ماهر و ایجاد اشتغال در وزارت کار است 
و رسالت این سازمان شناسایی استعدادهای مهارتی است.

برنامه  در  ایلام در جذب کارآموز   اضافه کرد:  زاده  ولی 
اوقات فراغت دانش اموزان و طرح مدرسه تابستانه مهارت 
مهم  اهداف  از  یکی  است.وی  کشور  برتر  استان  سه  جز 
و  کرد  عنوان  مهارتی  های  دوره  فراگیری  را  طرح  این 
گفت: علاوه بر هدایت شغلی، نسل نوجوان با مهارت های 
آموزش فنی و حرفه ای آشنا و نوع نگاه خانواده ها نیز به 
اشتغال فرزندان تغییر خواهد کرد.ولی زاده ضمن دادن خبر 
خوب مهارتی برای هم استانی های ایلامی اظهار داشت:با 
فنی و حرفه ای  تلاشهای و رایزنی های مدیر کل آموزش 
اولویت جذب در شرکت های  مهارتی در  نخبگان  استان، 

نفت و گاز استان قرار میگیرند.
دکتر ولی زاده مدیر کل آموزش فنی و حرفه ای استان بیان 
جلسات  در  شده  انجام  های  پیگیری  و  ها  رایزنی  با  کرد 
شورای اشتغال مصوب شد افراد نخبه مهارتی یعنی افرادی 
شوند  مدال  کسب  به  موفق  مهارت  ملی  المپیاد  در  که 
شرکتهای  در  جذب  اولویت  در  خود  مهارت  با  متناسب 
که  شدند  یادآور  میگیرند.ایشان  قرار  استان  گازی  و  نفتی 
بتوانند  که  استان  جوانان  برای  است  ای  ویژه  فرصت  این 
با  مرتبط  مناسب  شغل  صاحب  موفقیت  کسب  بر  علاوه 

توانمندی خود شوند.
مدیر کل آموزش فنی و حرفه ای استان بیان کرد هدف ما 
ریل گذاری برای توسعه استان در آینده است و برای این 
مهم لازم است با پیگیری های مستمر قوانین و مشوق هایی 

تصویب شود که باعث ایجاد انگیزه در نسل جوان شود
۶ مرداد روز ترویج آموزش های فنی و حرفه ای نامگذاری 

شده است.
ایلام خبرنگار نسیم.مریم نوری

برگزاری همایش امر به معروف و 
نهی از منکر در شرکت

 توزیع برق استان گلستان
روابط  میزبانی  به  منکر  از  نهی  و  معروف  به  امر  همایش 
شیرازی  صیاد  شهید  بسیج  پایگاه  و  ،امورفرهنگی  عمومی 

شرکت توزیع نیروی برق استان گلستان برگزار شد.
حسین  امام  شهادت  مراسم  مناسبت  به  که  همایش  این 
انتظار  عنوان   با  باوفایش   یاران  از  ۷۲تن  و  السلام  علیه 
امتداد عاشورا در نمازخانه شرکت توزیع نیروی برق استان 

گلستان با سخنرانی  حجت الاسلام  بیرقدار برگزار شد.
اباعبداله  حضرت  شهادت  سوگواری  مراسم  همچنین 
شهید  مزار  مقابل  باوفایش  یاران  از  )ع(و۷۲تن  الحسین 
خوشنام  در سایت اداری با حضور مدیر عامل و کارکنان 
شرکت توزیع برق گلستان و دیگر دستگاه های اجرایی به 

میزبانی این شرکت برگزار شد.
گرگان - خبرنگار روزنامه نسیم

مدیر کل آموزش فنی حرفه ای:
شرکت یک هزار ۴۰۰ نفر در

 طرح تابستانه مهارت
مرکز پژوهش  های مجلس شورای اسلامی در گزارشی نگرش 
اصلاحات  مختلف  ابعاد  و  بازنشستگی  به صندوق های  مردم 
این  از  نتایج حاصل  که  است  داده  قرار  بررسی  مورد  را  آن 
گزارش حاکیست میانگین سن مناسب مردان برای بازنشستگی 
از نظر مردم ۵۵ سالگی و برای زنان ۴۸ سالگی برآورد شده 
است. همچنین ۶۲.۲ درصد از مردم »مستمری بازنشستگی« را 
به عنوان منبع درآمد خود در دوران سالمندی در نظر گرفته اند.

 در ایران ۱۸ صندوق بازنشستگی وجود دارد که در مجموع 
حدود ۲۳.۶ میلیون مشترک مستمری بگیر اصلی را تحت پوشش 
قرار داده اند؛ بر اساس آخرین آمار منتشر شده )سال ۱۳۹۹( 
حدود ۱۷.۹ میلیون نفر مشترک اصلی سازمان تأمین اجتماعی، 
حدود ۲.۵ میلیون نفر اصلی صندوق بازنشستگی کشور، حدود 
۱.۵ میلیون نفر مشترک اصلی صندوق روستائیان و عشایر و 
۱.۱ میلیون نفر مشترک اصلی صندوق تأمین اجتماعی نیروهای 
مسلح هستند. از تعداد مشترکان سایر صندوق های بازنشستگی 
براساس  اما  نیست  دسترس  در  دقیقی  اطلاعات  دستگاهی 
در  آنها  مشترکان  تعداد  اخیر،  سال های  در  آمارها  آخرین 

مجموع حدود ۷۰۰ هزار نفر تخمین زده می شود.
خاص  طور  به  و  اجتماعی  تامین  نظام  که  درحالیست  این 
و  متکثر  مشکلات  با  ایران  در  بازنشستگی  صندوق های 
وجه  سه  هر  که  می کنند  نرم  پنجه  و  دست  پیچیده ای  البته 
تشکیل دهنده آن یعنی بیمه شده، کارفرما و دولت را درگیر و 
طی سالیان اخیر به دلیل وابستگی این صندوق ها به بودجه 
ابلاغ  که  به گونه ای  است  کرده  پیدا  گسترده ای  ابعاد  دولت 
رهبری  معظم  مقام  ابلاغی  اجتماعی  تامین  کلی  سیاست های 
در  ایشان  موکد  تاکید  نیز  و  گذشته  سال  ماه  فروردین  در 
تامین  نظام جامع  استقرار  بر  توسعه  هفتم  برنامه  سیاست های 

اجتماعی نشان از اهمیت ساماندهی این حوزه دارد.
توسط  گرفته  بررسی های صورت  با  مطابق  ارزیابی  براساس 
این حوزه  در  موجود  مجلس چالش های  اجتماعی  کمیسیون 
»چگونگی  و  صندوق ها«  راهبری  و  »مدیریت  بخش  دو  در 
تأمین کسری منابع مالی این صندوق ها در سطح مدیریت کلان 

کشور« مطرح است.
صندوق های  چالش های  و  مشکلات  اخیر،  سال های  در 
نظام  جدی  چالش های  از  یکی  به  کشور  در  بازنشستگی 
از  بسیاری  که  طوری  به  است،  شده  تبدیل  حکمرانی 
این  پیامدهای  به  نسبت  مربوطه  مـسئولان  و  کارشناسان 
است  ممکن  فعلی  وضعیت  تداوم  داده اند.  هشدار  بحران 
رو  این  از  کند.  مواجه  جدی  مشکل  با  را  صندوق ها  برخی 
نظام  در  بنیادین  اصلاحات  اجرای  و  تدوین  می رسد  نظر  به 
بازنشستگی کشور، امری اجتناب ناپذیر است. برای این منظور 
طرح ها و ایده های مختلفی از سوی کارشناسان و خبرگان این 

حوزه مطرح شده است.
عمومی  افکار  گرفتن  نظر  در  بدون  ایده ها  و  طرح ها  اجرای 
جدی  چالش های  است  ممکن  نشده،  پیش بینی  پیامدهای  و 

سیاسی، اجتماعی و امنیتی به دنبال داشته باشد.
در این گزارش که توسط دفتر افکارسنجی ملت با همکاری 
دفتر مطالعات بخش عمومی و دفتر مطالعات اجتماعی مرکز 
پژوهش های مجلس شورای اسلامی انجام شده است، نگرش 
مردم به صندوق های بازنشستگی و ابعاد مختلف اصلاحات آن 
مورد بررسی قرار گرفته است؛ داده های این گزارش از ۱۷ تا 

۲۷ دی ماه سال ۱۴۰۱ گردآوری شده و جامعه آماری پیمایش، 
همه افراد ۱۸ سال و بیشتر در کل کشور بوده اند؛ پیمایشی که 
تعداد ۱۲۰۰ پرسشنامه به صورت تلفنی و با روش نمونه گیری 

تصادفی ساده متناسب با جمعیت گردآوری شده است.
ضرورت بیمه بازنشستگی

بیمه  داشتن  لزوم  درصد   ۸۵.۵ نظر  از  یافته ها،  این  براساس 
بازنشستگی خیلی زیاد یا زیاد است، درحالی که ۶.۶ درصد 

ضرورت داشتن بیمه را کم یا خیلی کم عنوان کرده اند.
سن مناسب برای بازنشستگی مردان و زنان از نظر مردم

میانگین سن مناسب مردان برای بازنشستگی از نظر مردم ۵۵ 
سالگی و سن مناسب زنان ۴۸ سالگی برآورد شده است.

به  را  بازنشستگی«  »مستمری  مردم  از  درصد   ۶۲.۲ همچنین 
عنوان منبع درآمد خود در دوران سالمندی در نظر گرفته اند. 
نیز »درآمد حاصل از سرمایه گذاری در ملک و  ۱۶.۷ درصد 
منبع  هیچ  گفته اند  هم  درصد   ۲۴.۴ دارند.  نظر  در  را  بازار« 

درآمدی را برای دوران سالمندی خود در نظر نگرفته اند.
وضعیت مالی صندوق های بازنشستگی

از نظر ۳۱.۸ درصد از مردم وضعیت صندوق های بازنشستگی 
بسیار خوب است؛ در حالیکه ۲۲.۳  یا  از لحاظ مالی خوب 
درصد وضعیت را بد و ۲۵.۶ درصد آن را بحرانی می دانند. 
۲۳.۷ درصد از آنها علت این وضع بد و بحرانی را مدیریت 
درصد   ۲۰.۴ مالی،  فساد  درصد   ۲۲ صندوق ها،  ناکارآمد 
نامناسب  عملکرد  درصد   ۱۹ کشور،  در  اقتصادی  بی ثباتی 

دولت و ۴.۴ رصد افزایش تعداد بازنشستگان می دانند.
نبود  صورت  در  اشتغال  ادامه  به  بازنشستگان  تمایل 

محدودیت سنی
کرده اند  اذعان  درصد(   ۵۳.۲( بازنشستگان  از  نیمی  از  بیش 
که اگر در زمان بازنشستگی خود محدودیتی برای سن وجود 

نداشت، مایل به ادامه اشتغال بودند، اما ۴۰.۳ درصد از آنها 
تمایلی به ادامه اشتغال نداشتند.

ادراک از وضعیت مالی در صورت تعویق بازنشستگی
بازنشسته  دیرتر  اگر  معتقدند  بازنشستگان  از  درصد   ۴۲.۷
می شدند وضعیت مالی خانواده شان بهتر بود، درحالیکه ۱۴.۹ 
می بود.  بدتر  وضعیت شان  شرایطی  چنین  در  معتقدند  درصد 

۳۸.۳ درصد نیز گفته اند وضعیت مالی شان فرقی نمی کرد.
از  پس  که  بازنشستگانی  مجدد  اشتغال  دلیل  مهم ترین 
نبودن  »کافی  داشته اند،  فعالیت  دیگری  در شغل  بازنشستگی 

حقوق بازنشستگی« عنوان شده است.
با  بازنشستگان  مشکل  مهم ترین  درمانی؛  خدمات  ارائه 

صندوق های خود
بازنشستگان )۵۵.۶ درصد( مهم ترین مشکل  بیش از نیمی از 
خود در ارتباط با صندوق های بازنشستگی را به غیر از مشکل 

مالی، در زمینه خدمات درمانی می دانند.
سال   ۴ حقوق  میانگین  معتقدند  بازنشستگان  متوسط  طور  به 
و ۴ ماه آخر خدمت باید مبنای محاسبه مستمری بازنشستگی 

قرار گیرد.
احتمال بیمه پردازی در آینده

نیمی از افرادی که هرگز تجربه پرداخت بیمه نداشته اند )۵۰.۳ 
درصد( اصلا احتمال نمی دهند در چند سال آینده خود را بیمه 
را کم می دانند،  آن  احتمال  کنند و ۲۴.۳ درصد  بازنشستگی 
در حالیکه ۱۷.۷ درصد به میزان زیاد یا خیلی زیادی احتمال 

می دهند که در آینده خود را بیمه کند.
۸۳.۷ درصد از افرادی که دارای تجربه پرداخت بیمه هستند 
معتقدند اگر بیمه بازنشستگی اختیاری بود باز هم خود را بیمه 
می کردند، در حالی که ۱۲.۹ درصد اذعان داشتند در صورت 

اختیاری بودن بیمه بازنشستگی، خود را بیمه نمی کردند.

سن مناسب »بازنشستگی« از نظر مردم:
 زنان ۴۸ و مردان ۵۵ سالگی

با  مغز  ماندن  سالم  و  دقیق  کلید  این  کارشناسان،  گفته  به 
افزایش سن است.مدیر موسسه تحقیقات مغز و ذهن خانواده 
و  دارد  نیاز  سوخت  به  عملکرد  برای  »مغز  گوید:  می   Feil
گلوکز  و  اکسیژن  حاوی  خون  زیادی  مقدار  قلب  که  زمانی 
حال  این  شود.«با  می  پر  کند،  می  پمپاژ  آن  سمت  به  را 
قلب  گوید:»  می  او  ندارد.  حیاتی  منبع  این  از  ذخایری  مغز 
یک  به  انتقال  خطوط  عنوان  به  را  خود  خونی  های  رگ  و 
شهر دورافتاده بدون سیلو غلات در نظر بگیرید. اگر مسیرها 
از گرسنگی  نمی شود و مردم  به شهر غذارسانی  نکنند،  کار 
نگه  سالم  را  شما  قلب  که  زندگی  سبک  میرند.«عوامل  می 
می دارند همان عواملی هستند که ممکن است با افزایش سن 
به سلامت  مربوط  به مشکلات  ابتلا  به طور چشمگیری خطر 
مغز را کاهش دهند. اگرچه هیچ درمانی برای زوال عقل وجود 
سکته  شاخه  و  ارشد  محقق  دکتر،  گوتسمن،  ربکا  اما  ندارد، 
مغزی  اختلالات عصبی و سکته  ملی  رئیس موسسه  و  مغزی 
توضیح می دهد: »برداشتن گام هایی برای پیشگیری از بیماری 
زیادی  تأثیر  می تواند  دهیم،  انجام  چگونه  می دانیم  که  قلبی، 
بر اختلالات شناختی داشته باشد«در واقع، تناسب اندام قلبی 
عروقی شما ممکن است مهمترین عامل در سالم نگه داشتن 
ذهن شما برای مدت طولانی باشد. شواهد به طور قاطع این 

تصور را تأیید می کند:
قلبی  امتیازات  بهترین  که  افرادی  فنلاند،  در  مطالعه  یک  در 
عروقی را در میانسالی داشتند، در مقایسه با افرادی که بدترین 
را  عقل  زوال  به  ابتلا  خطر  درصد   ۴۰ تا  داشتند،  را  امتیاز 
محققان  دیگری،  مطالعه  در  دادند.  کاهش  بالاتر  سنین  در 
سوئدی دریافتند که هرچه افراد سریعتر به عوامل خطر قلبی 
نیز  زوال عقل  و  آلزایمر  به  ابتلا  احتمال  مبتلا شوند،  عروقی 
در آنها بیشتر می شود.این موضوع فقط مربوط به افراد مسن 
این  و  قلب  برای  سالم  عادات  مورد  در  مطالعه  نیست:یک 
این  بیشتر  افرادی که  داد که  نشان  بزرگسالان جوان،  در  بار 
اقدامات مثبت را انجام می دهند، تغییرات کمتری در رگ های 
به  ابتلا  عدم  ی  ابتلا  برای  معیاری  که  دارند  مغزشان  خونی 

زوال عقل است.
طبق یک مطالعه دیگر، هر چه در اوایل زندگی سالم تر باشید، 
سن مغز شما در آینده کمتر خواهد بود. در واقع آنچه که در 
از  بیشتر  حتی  شاید  است،  مهم  بسیار  می دهید  انجام  جوانی 

مسئولیت عوامل خطر در زندگی بعدی.
چگونه قلب و مغز تا این حد به هم مرتبط هستند

طبق گفته مراکز کنترل و پیشگیری از بیماری، حدود نیمی از 
قلبی،  بیماری  بزرگ  عامل خطر  سه  از  مورد  چند  یا  یک  ما 
را  کشیدن  سیگار  عادت  و  بالا  کلسترول  بالا،  خون  فشار 
داریم. در اینجا نحوه تأثیرگذاری آن بر مغز شما آمده است:

انسداد عروق می تواند منجر به سکته شود
دهند  می  اجازه  و  هستند  کشسان  معمولًا  سالم  های  شریان 
خون آزادانه جریان یابد. اگر آنها سفت شوند، قلب به شدت 
افزایش  را  پمپاژ کند و فشار  را  تا خون  فشار وارد می کند 
تامین  رگ  اگر  است.  بالا  خون  فشار  همان  این  دهد؛  می 
کننده مغز کاملًا مسدود شود و خون نتواند از آن عبور کند، 
سلول های  و  باشد  داشته  دنبال  به  مغزی  سکته  است  ممکن 
مغز گرسنگی بکشند.دکت ایادکولا می گوید: »در این اتفاق، 
سوختی که مغز برای فعالیت و برقراری ارتباط نورون ها نیاز 
برقرار نمی  ارتباط  با یکدیگر  نورون ها  ندارد و  دارد وجود 
کنند و در نهایت می میرند. بسته به اینکه چه قسمتی از مغز 
از مواد مغذی محروم است، قربانیان سکته ممکن است تکلم، 
سرگیجه، واکنش های عاطفی معمولی یا توانایی حرکت خود 

را از دست بدهند.«
سلامت ضعیف قلب می تواند به زوال عقل منجر شود

یا  گرفتگی  دلیل  به  مغز  که  دهد  می  رخ  زمانی  عقل  زوال 
کافی  خون  قلب،  بودن  ضعیف  یا  عروق  دیدگی  آسیب 
دریافت نمی کند. دکتر ایادکولا می گوید: »هر دقیقه که مغز 
می  مختل  شناختی  عملکرد  کند،  نمی  دریافت  کافی  خون 
شود. اگر سلامت قلب و عروق بهبود یابد، عملکرد شناختی 
»اگر سطح خون  افزاید:  پیدا کند.«او می  بهبود  تواند  نیز می 
حتی برای ماه ها یا سال ها به طور جزئی کاهش یابد، مناطق 
خاصی از مغز مستعد آسیب دائمی هستند. بسته به اینکه کدام 
یک  انجام  است  ممکن  است،  گرفته  قرار  تأثیر  تحت  منطقه 
انتخاب  با  مواجهه  صورت  در  یا  بکشد  طول  بیشتر  محاسبه 
های پیچیده، تصمیم گیری غیرممکن باشد. مشکلات عروقی 

نیز می تواند به بیماری آلزایمر دامن بزند.«
جریان خون می تواند بر پارکینسون تأثیر بگذارد

عوامل مختلفی می توانند باعث پارکینسون شوند؛ این بیماری 
با از دست دادن کنترل عضلات، سفتی و لرزش مشخص می 
شود. دکتر ایادکولا می گوید: »در برخی موارد، علائم ممکن 
باشد  مغز  از  مناطقی  در  خون  ناکافی  جریان  دلیل  به  است 
رفتن  راه  توانایی  و  بدن  وضعیت  عضلانی،  هماهنگی  از  که 

می کنند.« پشتیبانی 
دیابت بر قلب و مغز تأثیر می گذارد

نظر  قلبی در  به خودی خود یک مشکل  در حالی که دیابت 
گرفته نمی شود، افراد مبتلا به دیابت دو برابر بیشتر در معرض 
می  اضافی  گلوکز  که  چرا  هستند.  آلزایمر  بیماری  به  ابتلا 
تواند بر اتصال بین مناطق مغز تأثیر بگذارد و در نهایت منجر 
می  همچنین  گلوکز  بالای  شود.سطوح  شناختی  مشکلات  به 
تواند به رگ های خونی آسیب برساند و منجر به حمله قلبی 

یا سکته شود.
3 عادتی که سلامت قلب و مغز را بهبود می بخشد

چهار یا پنج عامل سالم )مانند رژیم غذایی سالم، درگیر شدن 
و  نکشیدن  سیگار  شناختی،  وظایف  انجام  بدنی،  فعالیت  در 
محدود کردن الکل( امید به زندگی را می تواند افزایش دهد:

خوردن رژیم مدیترانه ای
قابل  به طور  دنبال می کنند  را  ای  افرادی که رژیم مدیترانه 
مغزی  سکته  و  آلزایمر  و  قلبی  بیماری  دچار  کمتر  توجهی 
کنترل  نیز  را  دیابت  است  ممکن  همچنین  شوند.  می  کمتری 

کنند. 

راز داشتن مغز سالم،
 مراقبت از قلب است

بسیاری از داروهای داخلی بومی سازی شده است
 عرضه دارو از طریق اسنپ ممنوع

معاون بیمه سلامت اعلام کرد:

صرفه جویی هزار میلیارد تومان با حذف دفترچه های کاغذی بیمه

 رئیس انجمن علمی داروسازان ایران با بیان اینکه بسیاری از 
داروهای داخلی بومی سازی شده است، گفت: فهرست دارویی 
کشور بسته نیست و کمبودهای دارویی به صورت مقطعی و 
به  نادرست،مصرف غیرمنطقی و بی رویه دارو  اثر تجویز  بر 

وجود می آید.
 فرشاد هاشمیان ر یک نشست خبری که در محل انجمن برگزار 
شد، افزود: هر دارو بر اساس تصمیم و بررسی صاحبنظران با 
توجه به اثرگذاری داروها به فهرست اضافه می شود و در هیچ 
فهرست  وارد  دارویی  هر  که  نیست  شکل  این  به  دنیا  جای 

دارویی آن کشور شود و نیاز به اتخاذ سیاست  دارد.
بیماران در سطح  وی اظهار داشت: بسیاری از داروهایی که 
نیست و فهرست  استفاده می کنند در فهرست دارویی  کشور 

دارویی مبتنی بر عوامل مشخص و علمی بوده است.
که  کرد  ثابت  کرونا  گیری  همه  دوران  شد:  یادآور  هاشمیان 
عمل  توانمند  بسیار  داروسازی  خودکفایی صنعت  در  کشور 
درمان  برای  دارو  تولید  در  داروسازی  صنایع  و  است  کرده 
بود، خدمات  واردات  به  وابسته  که  بیماری ها  سایر  و  کرونا 

خوبی ارائه دادند و اقدامات آنها قابل تقدیر است.
وی اضافه کرد: بسیاری از داروهای داخلی بومی سازی شده 
مورد  کشور  دارویی  فهرست  در  درمان  محوریت  با  و  است 
استفاده قرار می گیرد و هیچ دارویی خارج از کیفیت استاندارد 

دارو نیست و حداقل شاخص ها را دارد.
غذا  سازمان  کنار  در  داریم  آمادگی  کرد:  تصریح  هاشمیان 
نظرات  از  استفاده  با  تا  باشیم  داشته  مشورتی  نقش  دارو،  و 
کارشناسی داروسازان مجرب، صنعت دارویی کشور متحول 
و در راستای خدمت به بیماران، عملکرد قابل قبولی حاصل 
اثر  در  دارویی  کمبودهای  برخی  اینکه  به  اشاره  با  شود.وی 
می افتد،  اتفاق  کشور  در  نادرست  تجویز  و  بی رویه  مصرف 
اظهار داشت: لازم است برای پیشگیری از کمبودهای دارویی، 
منطقی  تجویز  و  نحوه درست  با  رابطه  در  مکانیزم مشخصی 
و  شود  تعریف  دارو  و  غذا  سازمان  پزشکان  سوی  از  دارو 

داروهای بدون نسخه در داروخانه عرضه نشود.
افزایش دانش به روز  اینکه تولید علم و  به  با اشاره  هاشمیان 
در  علم  تولید  بیشترین  است، گفت:  اهمیت  داروسازان حائز 

کشور  داروسازان  عهده  به  کشور  در  پزشکی  علوم  حوزه 
است و با توجه به اینکه دنیا به سمت تولید داروها از طریق 
تکنولوژی های جدید، به روز و هوش مصنوعی پیش می رود، 

باید در جهت ارتقای دانش داروسازان تلاش کنیم.
ایران تصریح کرد: در همین  داروسازان  انجمن علمی  رئیس 
شعار  با  ایران  داروسازان  علمی  همایش  بیستمین  راستا، 
در  تا سوم شهریور  اول  داروسازی  در  نگری  آینده  تازه های 
با  داروسازی  فعالان صنعت  و  شود  می  برگزار  المپیک  هتل 

روش های نوین تولید دارو آشنا می شوند.
توزیع دارو از طریق اسنپ ممنوع

مسعود جلال دبیر انجمن داروسازان تهران نیز در این نشست 
تخلف  و  ممنوع  اسنپ  طریق  از  دارو  توزیع  که  داد  هشدار 

است و سلامت مردم را به خطر می اندازد؛ این موارد شامل 
داروهای نسخه ای و غیر نسخه ای می شود زیرا مشخص نیست 
باید  افراد  و  مردم می رسد  به دست  دارو تحت چه شرایطی 
صورت  مجازی  فضای  در  زمینه  این  در  که  تبلیغاتی  فریب 

می گیرد، را نخورند.
جلال با بیان اینکه همه داروها باید توسط داروخانه مشخص و 
دارای مسوول فنی به مردم عرضه شود، اظهار داشت: بر اساس 
گزارش های موجود، ترامادول بدون نسخه از طریق اسنپ در 
اختیار بیماران قرار می گیرد که تخلف محسوب می شود و و 

عوارض جبران ناپذیری به دنبال دارد.
وی تصریح کرد: عرضه دارو فقط باید از طریق داروخانه ها 

باشد تا سلامت بیماران به خطر نیافتد.

بیمه سلامت  سازمان  ریزی  برنامه  و  مدیریت  توسعه،  معاون 
هزار  تا  از ۸۰۰  بیش  بیمه  دفترچه های  با حذف  گفت:  ایران 

میلیارد تومان در سال صرفه جویی می شود.
بیمه  با دفترچه های  بیماران می توانند  افزود:   حسین رنجبران 
الکترونیک، داروهای خود را در دورترین نقاط کشور دریافت 

کنند.وی یادآور شد: در سال ۹۶ بیش از ۱۲۰ میلیارد تومان 
برای دفترچه های بیمه مناقصه برگزار می کردیم و اکنون بالغ بر 
۸۰۰ تا هزار میلیارد تومان هزینه با حذف دفترچه ها و تمدید 

الکترونیک اعتبار آن صرفه جویی می شود.
شکلگیری  بر  مقدمه ای  اقدامات  این  اینکه  بیان  با  رنجبران 

و  کاغذ  حذف  با  گفت:  است،  سلامت  الکترونیک  پرونده 
ایجاد نسخ الکترونیک و تمدید اعتبارها به صورت سامانه ای 
از  قبلی  مکرر  آمدهای  و  رفت  بدون  هموطنان  الکترونیک  و 
خدمات سلامت برخوردار می شوند که این موهبت ها پس از 

انقلاب در کشور مهیا شده است.

تکلیف  تعیین  قانون  نامه  آیین   13 ماده  و  قانون   3 ماده  موضوع   آگهی 
وضعیت ثبتی و اراضی وساختمان های فاقد سند رسمی 

برابر رای شماره  140260318019000698  -1402/01/29 هیات  موضوع  
قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی 
مستقر در واحد ثبتی  حوزه ثبت ملک تالش  تصرفات مالکانه و بلامعارض 
متقاضی خانم مینا پارسا چوبری   فرزند محمد حسن     به شماره شناسنامه  
مساحت  به  مزروعی  زمین  قطعه  یک  ششدانگ  در  تالش  از  صادره   46
مجزی  شده  و  مفروز  اصلی    23 از   2252 فرعی  پلاک  مترمربع   835/61
از پلاک 337 واقع در قریه حویق   بخش 28 گیلان خریداری از مالک   

رسمی آقای محمد حسن پارسا  محرز گردیده است.
آگهی  روز   15 فاصله  به  نوبت  دو  در  مراتب   عموم  اطلاع  منظور  به  لذا 
متقاضی  مالکیت  به صدور سند  نسبت  اشخاص  و در صورتی که  می شود 
اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت 2 ماه 
اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک 
ماه از تاریخ  تسلیم اعتراض ، دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم 
نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور وعدم وصول اعتراض 

طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
نیک خواه - رییس ثبت اسناد و املاک 

تاریخ انتشار نوبت اول 1402/05/11
تاریخ انتشار نوبت دوم: 1402/05/25
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از  یکی  که  کشور  تراشی  سنگ  شهر  کاندیدای  هفشجان 
متاسفانه  ولی   باشد  می  هفشجان  شهر  تخصصی  مشاغل 
های  حمایت  باید  و  نشده  صنعتگران  از  ویژه  حمایت 
توجه  با  اعتبارات  سازی  متناسب  و  سازی  تخصصی 
تحول  تا  گردد  نهادینه  و  مطالبه  منطقه  هر  ظرفیت های  به 
شهر  شورای  رئیس  صادقی  .مجتبی  بخورد  رقم  تخصصی 
تعاون، کار و رفاه  هفشجان گفت: در سفر مرتضوی وزیر 
اجتماعی تأکید شد که  شهر هفشجان به واسطه برخورداری 
از نیروی های انسانی توانمند و مهندسان مجرب جوشکاری 
به عنوان پایتخت جوش ایران شناخته می شود.و با توجه به 
اینکه شغل ۸ هزار نفر از  مردم این شهر جوشکاری است 
تشکیل انجمن های تخصصی کار و کارگری یک نیاز اساسی 
استفاده  این شهر  فنی کاران  از ظرفیت  بتوان  تا  باشد   می 
کرد.وی افزود: وقتی طرح ها و توسعه های متناسب با ظرفیت 
اشتغال  ایجاد  قطعاً   ، باشد  نداشته  وجود  منطقه  در  مردمی 
بهره مندی مناسب رقم نمی خورد و هیچ مزیتی نخواهد  و 
داشت مانند  طرح دامداری ۳ هزار راسی مولد در روستای 
طبیعت  برای  طرح  این  که  هفشجان  شهر  توابع  از  سیرک 
مضر بود و مردم و شورای شهر نسبت به آن اعتراض داشتند 
و   پیشنهاد جایگزین صنعت سبز  و  گرفتند  را  آن  و جلوی 
طرح های دیگری را داده اند که متأسفانه طرح های شورا و 

مردم تحقق پیدا نکرده است.
خطوط  که  نمود  تصریح  هفشجان  شهر  شورای  رئیس 
آباد،  نو  طاقانک،  جاده های  به  هفشجان  شهر  مواصلاتی 
مناطق  این  در  جاده  کم  عرض  با  آباد  مصطفی  و  سیرک 
بروز حوادث های زیادی می شود که  باعث  باشد که   می 
نسبت  و  نکرده  عمل  خود  وعده های  به  مسئولین  متأسفانه 
به اصلاح این جاده ها و عریض نمودن آن اقدام لازم را به 
عمل نیاورده اند . مانند  پل روگذر سه راهی هفشجان که 
به گفته  اما  بود  مانده  باقی  این پروژه سال ها بدون تکلیف 
مسئولین راه و شهرسازی قرار است در هفته دولت به بهره 
هفشجان  شهر  فاضلاب  پروژه  افزود:  !!!وی  برسد  برداری 
تقریباً کار آن  ۱۲ سال پیش شروع شد اما تا کنون مسئولین 
اند و  نکرده  اقدام  آن  برداری  بهره  تکمیل و  به  نسبت  آبفا 
این خواسته مردم نیز محقق نشده است ولی خواسته ما از 
مسئولین استانی آبفا این است که این پروژه را هرچه زودتر 
به اتمام برسانند تا  بتوان آسفالت خیابان و کوچه ها را هرچه 

سریع تر انجام داد.
از چاه های  :  آب شرب آشامیدنی هفشجان  صادقی گفت 
شهری و حاشیه شهری تأمین می شود که متأسفانه از نیترات 
بالایی برخوردار است و سالم نمی باشد و سهم ما از آب 
پروژه بن ، بروجن در شبکه های شهری صفر است و آب 
در لوله های شهرستان شهرکرد جاری نمی باشد و مصرف 
آب با نیترات بالا باعث شده که آمار بیماران دیالیزی شهر 
هفشجان نسبت به نرخ های استان بالاتر باشد .وی افزود: با 
این  هفشجان  شهر  در  زنه  چشمه  گردشگری  منطقه  وجود 
شهر ظرفیت تبدیل شدن به قطب گردشگری را دارد و انتظار 
می رود مسئولین استانی حمایت ویژه کنند ولی معلوم نیست 
چرا مسئولین استانی در مورد قطب گردشگری چشمه زنه 

بی تفاوت هستند .
شهرکرد؛کریمی:خبرنگار روزنامه نسیم

رئیس شورای شهر هفشجان از توابع شهرستان شهرکرد:

به علت عدم حمایت مسئولین متأسفانه طرح 
های شورا و مردم تحقق پیدا نمی کند 

ایران به لحاظ جغرافیایی در منطقه استراتژیکی قرار دارد و روز 
به روز بر تعاملات برقی خود می افزاید و این می تواند سرآغازی 

برای تبدیل ایران به قطب برقی منطقه باشد.
 ایران به عنوان یکی از بزرگترین تولیدکنندگان و مصرف کنندگان 
برق در منطقه شناخته می شود به همین دلیل بسیاری از کشورها 
علاقه مند به همکاری های مشترک برقی با ایران هستند؛ ترکمنستان، 

ترکیه، روسیه و... در زمره این کشورها قرار می گیرند.
بتازگی وزیر نیرو در دیدار با »محمد رجب مرادوف« وزیر انرژی 
ترکمنستان از افزایش دو برابری ظرفیت تبادل برقی با ترکمنستان 
خبر داد و گفت: هم اکنون ایران ظرفیت تبادل ۵۰۰ مگاوات برق 
را با کشور ترکمنستان دارد و با احداث خط جدید مرو - سرخس 
افزایش  برابر  دو  از  بیش  به  کشور  دو  بین  برقی  تبادلات  حجم 

پیدا می کند.
به گفته وزیر نیرو در این دیدارها توافق می شود عملیات اجرایی 
 ۱۵۰ حدوداً  سرخس  و  مرو  بین  برق  مداره  چهار  انتقال  خط 
خط  این  راه اندازی  پیمانکار  شود؛  آغاز  سریع تر  هرچه  کیلومتر 
شرکت ایرانی است و از تجهیزات و امکانات تولید شده ایران در 

این زمینه استفاده می شود.
چنین ارتباطات الکتریکی را می توان سر آغازی برای تبدیل ایران 
به هاب برقی دانست، موضوعی که در برنامه ششم توسعه هم بر 

این موضوع تاکید شده بود.
حوزه  در  منطقه ای  قدرت  »اگر  بود  شده  عنوان  برنامه  این  در 
شود،  سنجیده  الکتریکی  توان  بیشتر  چه  هر  تولید  با  صرفاً  برق 
می توان هاب برق منطقه را اولین تولیدکننده برق از نظر ظرفیت 
نیروگاه های احداث شده و بزرگترین صادرکننده انرژی الکتریکی 

در منطقه دانست.
در این تعریف اگر ایران ظرفیت تولید خود را سالانه بدون وقفه 
افزایش دهد و همچنین در میان کشورهای همسایه و کشورهایی 
که با آنها ارتباط الکتریکی دارد، به جایگاه اولین صادرکننده برق 

برسد، آنگاه به هاب برق منطقه تبدیل شده است.«
البته برخی از کارشناسان صنعت برق از عدم آمادگی ایران برای 
باور رئیس هیئت مدیره  به  از جمله  برقی شدن می گویند.  قطب 
سندیکای قطب برق منطقه شدن بسیار برای کشورمان مؤثر است 

که هنوز نسبت به اجرایی شدن آن عقب ماندگی زیادی داریم.
این زمینه گفته  باقری رئیس هیئت مدیره سندیکای برق در  پیام 
بود: قطب برق منطقه شدن بسیار برای کشورمان مؤثر است که 

هنوز نسبت به اجرایی شدن آن عقب ماندگی زیادی داریم.
وضعیت صادرات برق به ایران چگونه است؟

افغانستان،  کشورهای  با  ایران  برق  صنعت  سخنگوی  گفته  به 
پاکستان و عراق صادرات برق و با ترکیه تبادل انرژی وجود دارد 
و از کشورهای ترکمنستان و ارمنستان واردات برق انجام می گیرد. 
اما چندی پیش وزیر نیرو در رابطه با وضعیت تبادلات الکتریکی 
به مهر گفت: با اغلب کشورهای همسایه ارتباط الکتریکی داریم. 
آذربایجان،  افغانستان،  عراق،  ترکیه،  ارمنستان،  نظیر  کشورهایی 
مرحله  در  قطر  با کشور  همچنین  روسیه  و  پاکستان  ترکمنستان، 
مطالعات اجرای پروژه قرار داریم. برای مدت کوتاهی با روسیه 
سنکرون داشتیم و اکنون در حال مذاکره برای برقراری این ارتباط 

از دو مسیر هستیم.
وی ادامه داد: اتصالات برقی ما و ترکیه، خطی را به صورت بک 
این  از  و  بدهیم  ترکیه  به  را  برق  بتوانیم  اجرا کردیم که  تو بک 
کشور برق را دریافت کنیم. این سامانه حدود شش ماه است که 

به بهره برداری رسیده و تبادلاتمان را از این طریق انجام می دهیم.
اکنون ایران امکان جابه جایی ۱۸۰۰ مگاوات را دارد و بیشتر در 
بخش واردات با ظرفیت ۷۰۰ مگاواتی فعالیت دارد در حالی که 
صادرات ما ۵۰ درصد این مقدار است و انتقادات فراوانی به این 
موضوع وارد است. چرا که ایران از موقعیت جغرافیایی ویژه ای 
را  الکتریکی  انرژی  حداکثری  تبادلات  امکان  و  است  مند  بهره 
دارد. به گفته سخنگوی صنعت برق ایران با تمامی کشورهایی که 

مرز زمینی دارد قراردادهای تبادل انرژی نیز دارد.
تبادلات برقی با کشورهای همسایه چه مزایایی دارد؟

منطقه ای  به  را  ایران  می تواند  اینکه  بر  علاوه  برقی  تبادلات 
استراتژیک تبدیل کند از نظر مالی هم می تواند سودآوری مطلوبی 
نیروگاه های  از  برخی  که  چرا  باشد  داشته  دنبال  به  کشور  برای 
که  حالی  در  می گیرند  قرار  مدار  در  گرم  فصل  در  تنها  کشور 

می توانند تولید و سودآوری داشته باشند.
این  در  ایران  برق  صنعت  سندیکای  مدیره  هیأت  رئیس  البته 
علاوه  همسایه  کشورهای  با  کشورمان  برقی  اتصال  گفت:  زمینه 
بر افزایش توان پایداری شبکه برق، رشد درآمد و رونق اشتغال 

را به همراه دارد.
قدرت  افزایش  بیشتر،  ارزآوری  اشتغال،  رونق  باقری،  گفته  به 
فایده های  جمله  از  پیک  زمان  در  برق  تبادل  امکان  و  چانه زنی 

اتصال برقی است که خیلی جدی به آن توجه نشده است.
با نگاهی به آمار و ارقام مصرف، برقی که در سال جاری در زمان 
پیک مصرف کردیم ۷۲ هزار و ۵۰۰ مگاوات بوده است که این 
مقدار در زمستان نزدیک به ۳۰ تا ۳۵ هزار مگاوات است بنابراین 
برای تابستان باید ۷۲ هزار و ۵۰۰ مگاوات تولید داشته باشیم و در 
زمستان نزدیک به ۳۰ هزار مگاوات و بنابر این در زمستان نیروگاه 

باید خاموش شود که از نظر اقتصادی به صرفه نیست.
زیرا نیروگاهی ساخته شده و باید ۸ ماه تعطیل باشد. در صورتی 
که به کشورهای همسایه اتصال پیدا کنیم هر زمان برق مازادی 

وجود داشته باشد امکان صادرات آن نیز وجود دارد.
با  یکسانی  مصرف  رژیم  کشورها  همه  آنکه  توجه  جالب  نکته 
کشور ما ندارند. به همین دلیل زمانیکه برق مازاد است می توان آن 

را با قیمت مناسب صادر کرد.
صادرات  امکان  نیست؛  یکسان  کشورها  در  انرژی  مصرف 

حداکثری وجود دارد
بخش اعظمی از ظرفیت صادراتی ما مغفول مانده و تنها نیمی از 
ظرفیت صادراتی ما استفاده می شود. اما گویا به تازگی شرایطی 
ایجاد شده که احتمالًا با گذر از تابستان گرم صادرات برق افزایش 

پیدا می کند.
میزان  بیشترین  تابستان  پیک  در  ما  که  زمانی  محرابیان  گفته  به 
زیرا  دارد  تولید  مازاد  روسیه  نظیر  کشوری  داریم  را  مصرف 
برق  شبکه  اتصال  با  است.  زمستان  در  کشور  آن  مصرف  پیک 
با قیمت ارزان  ما به روسیه تابستان به راحتی برق مازاد آنها را 
خریداری کرده و در زمستان که روسیه به برق بیشتری نیاز دارد، 

صادرات داشته باشیم.
به تازگی شرایط  از ماجرا است و  تنها بخشی  این موضوع  البته 
صادرات برق به دست بخش خصوصی از طریق بورس نیز فراهم 

شده که در نوع خود اقدامی قابل توجه است.
ایران چگونه می تواند به هاب الکتریکی تبدیل شود؟

باید  منطقه،  انرژی  )هاب(  قطب  به  شدن  تبدیل  منظور  به  ایران 
در چهار ماهه گرم سال واردات و در ۸ ماه دیگر صادرات برق 
که  چرا  بگیرد  پیش  روسیه  خصوص  به  همجوار  کشورهای  از 
و  ندارند  را  بازارهای مشترکی  لحاظ مصرفی  از  ایران و روسیه 
می توان با عقد قرار دادهای مختلف در زمستان به جای خاموش 
کردن نیروگاه ها و انصراف از سود تجاری برق مازاد را به روسیه 

صادر کند.
ضمن آنکه می توان در تابستان و به هنگام ناترازی برق واردات 
از این کشور را پیش گرفت تا بخشی از ناترازی برق کشور را 
جبران کند. اما روسیه تنها یک سمت ماجراست چرا که ایران از 
یک سو با کشورهای دیگری نظیر ترکیه، ارمنستان و آذربایجان 
تبادلات الکتریکی دارد که به نوعی وابستگی کشورهای مجاور به 
ایران را نشان می دهد و از سوی دیگر چنین اتصالات الکتریکی 
شبکه برق کشور را پایدار تر از گذشته می کند و در نهایت منجر 

به ایجاد اشتغال برای کشور می شود.

مزایای یارگیری درمیدانگاه مبادله برق؛از اشتغال
 تا قدرت استراتژیک

در  رسانه  اصحاب  با  خبری  نشست  در   ناصری  الله  ولی 
حوزه  در  پروژه  ریال  میلیارد   ۵۴۰ گفت:  مجازی   فضای 

برق برای اربعین در این استان اجرایی شده است
این  در  برق  مشترک  هزار   ۲۳۰ وجود  به  اشاره  با  وی   
استان، گفت: ۵۴۰ میلیارد ریال پروژه در حوزه برق برای 

اربعین در این استان اجرایی شده است.
به  اشاره  با  ایلام  استان  برق  توزیع  شرکت  مدیرعامل 
این  داد:  ادامه  ایلام،  استان  در  برق  غیرمجاز  انشعابات 
مشکل در بعضی از مناطق شهری و روستایی استان وجود 
پایش  طرح  مستمر  طور  به  برق  توزیع  شرکت  و  دارد 

مشترکین را انجام می دهد.
طرح  ترین  بزرگ  از  یکی  خانگی  پاداش  گفت:طرح  وی 
برای کاهش مصرف برق در کشور بود  نیرو  های وزارت 
مشترک  ؛۶۳هزار  استان  در  برق  مشترک  ۲۳۰هزار  از   که 

ایلامی مشمول پاداش خانگی صرفه جویی برق شده اند.
مدیر عامل شرکت برق ضمن اشاره به اینکه میزان پاداش 
است  متفاوت  ایلام  استان  مختلف  مناطق  در  برق  قبوض 

گفت: دردهلران بالاترین پاداش ها به ثبت رسیده است. 
انشعاب   ۵۰۰ و  هزار  سه  مجموع  در  کرد:  اضافه  ناصری 
سال  یک  طی  ایلام  استان  در  شده  دستکاری  و  غیرمجاز 

گذشته شناسایی شده است.
وی با اشاره به برنامه شرکت توزیع برق استان ایلام برای 
صنعت  در  خوبی  های  پروژه  ساخت:  خاطرنشان  اربعین، 
مرز  و  ایلام  استان  در  اربعین  های  زیرساخت  برای  برق 

مهران اجرایی شده است.
مدیرعامل شرکت توزیع برق استان ایلام تصریح کرد: سال 
گذشته بیش از ۵۴۰ میلیارد ریال پروژه در حوزه برق در 
استان ایلام برای اربعین اجرایی شده که مهمترین آنها در 
حوزه روشنایی پارکینگ های اربعین و برکت، پارک بلوط 
برق  تامین  مسیر،  شهرهای  برق  های  شبکه  توسعه  ایلام، 

مواکب و آب سردکن ها انجام شده است.
ناصری بیان داشت: امسال نیز بحث پروژه های مختلفی در 
حوزه برق رسانی، روشنایی، تامین برق گیت های آن سوی 
بهداشتی،  های  سرویس  و  ها  نمازخانه  برق  تامین  مرز، 

مواکب در حال اجرا است.
ایلام  اربعین در استان  تاکید کرد: تمامی موکب های  وی 
و  شوند  می  تامین  ایلام  استان  برق  اداره  شرکت  توسط 
قطعا امسال مشکلی بابت تامین برق برای اربعین در استان 

و شهرهای مسیر تردد زوار نخواهیم داشت.
مدیرعامل شرکت توزیع برق استان ایلام با اشاره به ظرفیت 
نیروگاهی برای تولید برق در استان ایلام، گفت: هم  های 
مگاوات،   ۴۸۰ تولید  ظرفیت  با  سیمره  سد  نیروگاه  اکنون 
و  پتروشیمی  نیروگاه  مگاوات،   ۱۵۰ دهلران  صبا  نیروگاه 

پالایشگاه با ۱۵۰ مگاوات وجود دارد.
های  پروژه  ایلام  استان  سراسر  در  داشت:  اظهار  ناصری 
فعال برق رسانی وجود دارد، اصلاح روشنایی معابر ۱۰۰ 
روستای استان از جمله این اقدامات است، بالغ بر صدها 
پروژه توسعه برق رسانی در شهرهای استان نیز وجود دارد.

تومان  میلیارد   ۳۵۰ حدود  گذشته  سال  شد:  یادآور  وی 
پروژه برق رسانی در استان ایلام انجام شده و امسال حجم 

پروژه ها قطعا بالاتر از عدد خواهد شد

کشف یک دستگاه حفاری قاچاق
 در چهارمحال و بختیاری

فرمانده انتظامی چهارمحال و بختیاری از کشف یک دستگاه 
حفاری قاچاق به ارزش ۲۰ میلیارد ریال خبر داد.

منوچهر  سردار  پلیس،  خبری  پایگاه  گزارش  براساس 
با  مبارزه  طرح  اجرای  راستای  در  کرد:  اظهار  امان اللهی 
استان،  اقتصادی  امنیت  پلیس  ماموران  ارز،   و  قاچاق کالا 
حین کنترل خودروهای عبوری در محور مواصلاتی بروجن 
- شهرکرد به یک دستگاه خودرو کامیون کشنده را به ظن 

حمل کالای قاچاق متوقف کردند.
یک  خودرو  این  از  بازرسی  در  پلیس  مأموران  افزود:  وی 
اقدام  راننده کامیون  مته مربوطه، که  با ۱۲  دستگاه حفاری 
به اظهار خلاف واقع و نقض تشریفات قانونی کرده بود را 

توقیف کردند.
کشف  محموله  ارزش  کارشناسان  اینکه  بیان  با  امان اللهی 
برآورد کرده اند، تصریح کرد: در  ریال  میلیارد  را ۲۰  شده 
تحقیقات  تکمیل  از  متهم دستگیر و پس  ارتباط یک  همین 

تحویل مراجع قضائی شد.
شهرکرد؛کریمی

اجرایی شدن 540میلیارد ریال 
پروژه در حوزه برق برای اربعین 

در استان ایلام

چهارشنبه 11 مرداد 1402- 15 محرم 1445 - 2 آگوست 2023 - شماره 6952

آگهی موضوع  ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی 
وساختمان های فاقد سند رسمی 

برابر رای شماره  140260318020002611  مورخ 1402/07/03 هیات موضوع  قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی  حوزه 
ثبت ملک کلاچای تصرفات مالکانه و بلامعارض متقاضی  خانم کبری کریمی  فرزند محمد به 
شماره شناسنامه 13 صادره از رودسر  و کدملی 2690568810 در ششدانگ  یک قطعه زمین 
مشتمل بر بنای احداثی   به مساحت 234/34 مترمربع قسمتی از قطعه  272 تفکیکی بنیاد از 
صورت مجلس تفکیکی   3735مورخ 1335/04/16دفتر خانه 19رودسر پلاک 438 فرعی از 
225 اصلی  واقع در قریه چایخانسر    بخش 29 گیلان خریداری شده از مورد مالکیت سازمان 

اموال املاک بنیاد مستضعفان انقلاب اسلامی استان گیلان محرز گردیده است.
لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شودو در صورتی 
انتشار  تاریخ  از  توانند  باشند می  اعتراضی داشته  مالکیت  به صدور سند  نسبت  که اشخاص 
اولین آگهی به مدت 2 ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم وپس از اخذ رسید  ظرف 
مدت یک ماه از تاریخ  تسلیم اعتراض ، دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. 
سند  مقررات  طبق  اعتراض  وصول  وعدم  مذکور  مدت  انقضای  صورت  در  است  بدیهی 

مالکیت صادر خواهد شد.سرپرست  اداره ثبت اسناد و املاک کلاچای- خلیلی نیا
 تاریخ انتشار نوبت اول 1402/04/27  تاریخ انتشار نوبت دوم: 1402/05/11 م الف  752

****
آگهی موضوع  ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی 

وساختمان های فاقد سند رسمی 
برابر رای شماره  140260318020003192  مورخ 1402/03/22 هیات موضوع  قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی  حوزه 
ثبت ملک کلاچای تصرفات مالکانه و بلامعارض متقاضی  اقای سید اسماعیل باقی پور میانده   
در   2691677591 کدملی  و  رودسر   از  صادره   1435 شناسنامه  شماره  به  داود  سید  فرزند 
ششدانگ  یک قطعه زمین مشتمل بر خانه   به مساحت 476/21 مترمربع قسمتی از پلاک  221 
فرعی به پلاک   927فرعی از 315 اصلی واقع در قریه میانده بخش 29 گیلان از مالک رسمی 

سابق اقای حاج ضیاء روحانی رانکوهی و غیرومحرز گردیده است.
لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شودو در صورتی 
انتشار  تاریخ  از  توانند  باشند می  اعتراضی داشته  مالکیت  به صدور سند  نسبت  که اشخاص 
اولین آگهی به مدت 2 ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم وپس از اخذ رسید  ظرف 
مدت یک ماه از تاریخ  تسلیم اعتراض ، دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. 
سند  مقررات  طبق  اعتراض  وصول  وعدم  مذکور  مدت  انقضای  صورت  در  است  بدیهی 

مالکیت صادر خواهد شد.سرپرست  اداره ثبت اسناد و املاک کلاچای- خلیلی نیا
 تاریخ انتشار نوبت اول 1402/04/27 تاریخ انتشار نوبت دوم: 1402/05/11 م الف  762

*****
آگهی ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی شهرستان 

سیاهکل
و  اراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون   18  ،17  ،15  ،3 مواد   اجرای  در  اینکه  به  نظر 
ساختمان های فاقد سند رسمی و ماده 13 آیین نامه اجرایی آن متقاضی ذیل   با ارایه اسناد 
و املاک  عادی  و اسناد مشاعی درخواست  صدور سند مالکیت  نموده و  پرونده مورد نظر 
نهایتا   اسلامی مطرح  قانون مذکور مصوب 1390/09/20 مجلس شورای  در هیات موضوع 
منجر به صدور رای جهت اخذ سند مالکیت  گردیده است لذا مراتب به استناد  ماده 3 قانون  

مذکور در دو نوبت به فاصله 15 روز جهت عمومی آگهی می گردد.
قریه کرف پشته سیاهکل سنگ اصلی 30 بخش 16 گیلان 

اشکجانپهلوئی   خوشرو  عابد  خانم   آقای/  مالکیت  در   79 از  مفروز   1376 فرعی  پلاک 
از  مترمربع   274/90 مساحت  به  احداثی   ساختمان  بر  مشتمل  زمین  قطعه  یک  ششدانگ  

مالکیت  آقای حشمت بالائی
و  و حدود  اصل  به  نسبت  مشاع  مالکین  و  و صاحبان حقوق  مجاوران  از  اعم  هر کس  لذا 
مفروزی پلاک فوق واخواهی داشته باشد می تواند از تاریخ انتشار آگهی به مدت دو ماه 
به  ماه  یک  مدت  و ظرف  تحویل  سیاهکل  شهرستان  اسناد  ثبت  اداره  به  را  اعتراض خود 
مراجع  قضایی صالحه  دادخواست تسلیم و گواهی آن را به اداره متبوعه تحویل نماید  در 
غیر این صورت پس از انقضای مدت قانون مذکور برابر مقررات نسبت به صدور سند مالکیت  

نیز مراجع متضرر به دادگاه نخواهد بود.
رئیس ثبت اسناد و املاک شهرستان سیاهکل- قاسم زاده لالمی 

تاریخ انتشار نوبت اول: 1402/04/27 تاریخ انتشار نوبت دوم: 1402/05/11 م الف 679
****

آگهی موضوع  ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی 
وساختمان های فاقد سند رسمی 

برابر رای شماره  140260318020004474  مورخ 1402/04/18 هیات موضوع  قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی  حوزه 
چایجان  پور  مهدی  نسیبه  خانم  متقاضی   بلامعارض  و  مالکانه  تصرفات  ملک کلاچای  ثبت 
فرزند حسین     به شماره شناسنامه 7 صادره از رودسر   و کدملی 2691684334  در ششدانگ  
یک قطعه زمین مشتمل بر یک باب خانه  به مساحت 200/24 مترمربع  پلاک 369 فرعی  از  
141 اصلی  واقع در قریه لزرجان    بخش 29 گیلان خریداری شده از مورد نسق مالک 
رسمی اقای یعقوبعلی عیسی زاده لزرجان  )نسق زارعی شماره 11454مورخ 1352/04/23 

دفتر خانه 65 رحیم اباد ( محرز گردیده است.
لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شودو در صورتی 
انتشار  تاریخ  از  توانند  باشند می  اعتراضی داشته  مالکیت  به صدور سند  نسبت  که اشخاص 
اولین آگهی به مدت 2 ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم وپس از اخذ رسید  ظرف 
مدت یک ماه از تاریخ  تسلیم اعتراض ، دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. 
سند  مقررات  طبق  اعتراض  وصول  وعدم  مذکور  مدت  انقضای  صورت  در  است  بدیهی 

مالکیت صادر خواهد شد.
سرپرست  اداره ثبت اسناد و املاک کلاچای- خلیلی نیا

 تاریخ انتشار نوبت اول 1402/04/27 تاریخ انتشار نوبت دوم: 1402/05/11م الف  763
****

آگهی ماده 3 قانون تعیین و تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی 
ثبتی و  تکلیف وضعیت  تعیین  قانون  اینکه در اجرای ماده 3 و غیره   نظر  به  اشرفیه  آستانه 
ذیل  متقاضی  آن  اجرایی  نامه  آیین   13 ماده  و  رسمی  سند  فاقد  های  ساختمان  و  اراضی 
با ارایه اسناد و مدارک عادی و اسناد مشاعی درخواست صدور سند مالکیت نموده اند و 
پرونده  مورد نظر در هیات موضوع قانون مذکور مطرح و نهایتا منجر به صدور رای جهت 
اخذ سند مالکیت گردیده است لذا به استناد ماده 3 قانون مذکور در دو نوبت به فاصله 15 

روز جهت اطلاع عموم آگهی می گردد.
تکلیف  تعیین  قانون  یک  هیات   140260318006001118 شماره   به  رای  برابر  ردیف1-  
ثبت  ثبتی حوزه  واحد  در  مستقر  رسمی  سند  فاقد  های  ساختمان  و  اراضی  ثبتی  وضعیت 
ملک آستانه اشرفیه تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی )علیرضا معروف خانی  ( فرزند )پرویز 
( به شماره شناسنامه )108( کدملی 4322197760 صادره)قزوین   ( به صورت ششدانگ یک 
از  فرعی   )14688( به شماره  مترمربع     )399/89( مساحت  ساختمان  بر  مشتمل  زمین  قطعه 
)107( اصلی قسمتی از 1و4و14و19فرعی از 107 اصلی بخش 14 گیلان واقع در بندر کیاشهر 
کوی شهید رجایی کوچه شهیداحمد  پوربن بست دوم  خریداری از ابراهیم امینی و محمد 
شریف محرز گردیده است لذا هر کس اعم از مجاورین و صاحبان حقوق و مالکین مشاع 
نسبت به اصل و حدود مفروزی اعتراض داشته باشند باید از تاریخ انتشار آگهی و در روستاها 
از تاریخ الصاق در محل تا دو ماه اعتراض خود را به ثبت محل وقوع ملک  تسلیم و رسید 
اخذ نمایند. متعرض باید ظرف 1 ماه  از تاریخ تسلیم اعتراض مبادرت به تقویم دادخواست 
تحویل  محل  ثبت  اداره  به  را  دادخواست   تقدیم  گواهی  و  نماید  محل  عمومی  دادگاه 

دهد در این صورت اقدامات ثبت موکول به ارایه حکم قطعی دادگاه است و در صورتی 
که اعتراض در مهلت قانونی واصل نگردد یا معترض گواهی تقدیم دادخواست به دادگاه 
عمومی محل را ارایه نکند اداره ثبت محل باید مبادرت به صدور سند مالکیت نماید صدور 

سند مالکیت مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نیست.
رییس اداره ثبت اسناد و املاک آستانه اشرفیه- باقری مطلق

تاریخ انتشار نوبت اول 1402/04/27 تاریخ انتشار نوبت دوم 1402/05/11 م الف 660
*****

آگهی موضوع  ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی 
وساختمان های فاقد سند رسمی 

برابر رای شماره  140260318020002696  مورخ 1402/03/14 هیات موضوع  قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی  حوزه 
سرا   نعمت  عباسی  مهوش  خانم  متقاضی   بلامعارض  و  مالکانه  تصرفات  کلاچای  ملک  ثبت 
فرزند علی اکبر    به شماره شناسنامه 3 صادره از رحیم اباد  و کدملی 6319860375  در 
ششدانگ  یک قطعه زمین مشتمل بر خانه  به مساحت 992/30 مترمربع  پلاک 171 فرعی  
از  158اصلی  واقع در قریه نعمت سرا   بخش 29 گیلان خریداری شده از مورد نسق مالک 
 1346/09/23 70520مورخ  شماره  زارعی  )نسق  سرا  نعمت  محمدی  شیر  علی  اقای  رسمی 
دفتر خانه 79 رودسر ( محرز گردیده است.لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به 
فاصله 15 روز آگهی می شودو در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت اعتراضی 
داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت 2 ماه اعتراض خود را به این 
اداره تسلیم وپس از اخذ رسید  ظرف مدت یک ماه از تاریخ  تسلیم اعتراض ، دادخواست 
خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور وعدم 
وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. سرپرست  اداره ثبت اسناد و 

املاک کلاچای- خلیلی نیا
 تاریخ انتشار نوبت اول 1402/04/27 تاریخ انتشار نوبت دوم: 1402/05/11 

م الف  764
*****

آگهی ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی شهرستان 
سیاهکل

و  اراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون   18  ،17  ،15  ،3 مواد   اجرای  در  اینکه  به  نظر 
ساختمان های فاقد سند رسمی و ماده 13 آیین نامه اجرایی آن متقاضی ذیل   با ارایه اسناد 
و املاک  عادی  و اسناد مشاعی درخواست  صدور سند مالکیت  نموده و  پرونده مورد نظر 
نهایتا   اسلامی مطرح  قانون مذکور مصوب 1390/09/20 مجلس شورای  در هیات موضوع 
منجر به صدور رای جهت اخذ سند مالکیت  گردیده است لذا مراتب به استناد  ماده 3 قانون  

مذکور در دو نوبت به فاصله 15 روز جهت عمومی آگهی می گردد.
قریه لیش سیاهکل سنگ اصلی 29 بخش 16 گیلان 

پلاک فرعی 1156 مفروز از 1 در مالکیت آقای/ خانم  پرویز خیری ملومه  ششدانگ زمین با 
بنای احداثی  به مساحت 212/72 مترمربع از مالکیت خانم افسر دیلمی عضدی

و  و حدود  اصل  به  نسبت  مشاع  مالکین  و  و صاحبان حقوق  مجاوران  از  اعم  هر کس  لذا 
مفروزی پلاک فوق واخواهی داشته باشد می تواند از تاریخ انتشار آگهی به مدت دو ماه 
به  ماه  یک  مدت  و ظرف  تحویل  سیاهکل  شهرستان  اسناد  ثبت  اداره  به  را  اعتراض خود 
مراجع  قضایی صالحه  دادخواست تسلیم و گواهی آن را به اداره متبوعه تحویل نماید  در 
غیر این صورت پس از انقضای مدت قانون مذکور برابر مقررات نسبت به صدور سند مالکیت  

نیز مراجع متضرر به دادگاه نخواهد بود.
رئیس ثبت اسناد و املاک شهرستان سیاهکل- قاسم زاده لالمی 

تاریخ انتشار نوبت اول: 1402/04/27 تاریخ انتشار نوبت دوم: 1402/05/11 م الف 648
*****

آگهی ماده 3 قانون تعیین و تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی 
ثبتی و  تکلیف وضعیت  تعیین  قانون  اینکه در اجرای ماده 3 و غیره   نظر  به  اشرفیه  آستانه 
ذیل  متقاضی  آن  اجرایی  نامه  آیین   13 ماده  و  رسمی  سند  فاقد  های  ساختمان  و  اراضی 
با ارایه اسناد و مدارک عادی و اسناد مشاعی درخواست صدور سند مالکیت نموده اند و 
پرونده  مورد نظر در هیات موضوع قانون مذکور مطرح و نهایتا منجر به صدور رای جهت 
اخذ سند مالکیت گردیده است لذا به استناد ماده 3 قانون مذکور در دو نوبت به فاصله 15 

روز جهت اطلاع عموم آگهی می گردد.
تکلیف  تعیین  قانون  یک  هیات   140260318006001081 شماره   به  رای  برابر  ردیف1-  
ثبت  ثبتی حوزه  واحد  در  مستقر  رسمی  سند  فاقد  های  ساختمان  و  اراضی  ثبتی  وضعیت 
به  )علیرضا(  فرزند   ) پالیزوان  )رضا  متقاضی  بلامعارض  مالکانه  تصرفات  اشرفیه  آستانه  ملک 
شماره شناسنامه )8258( صادره از تهران  کدملی 0079184960 به صورت ششدانگ یک باب 
خانه و محوطه به مساحت )311/05( مترمربع   به شماره )2023( فرعی از )156( اصلی قسمتی 
از )156( اصلی بخش 14 گیلان واقع در آستانه - روستای دستک- خیابان ازادگان -جنب 

منزل هادی رضا نیا خریداری از مالک رسمی سید جمشید حسینی محرز گردیده است.
لذا هر کس اعم از مجاورین و صاحبان حقوق و مالکین مشاع نسبت به اصل و حدود مفروزی 
اعتراض داشته باشند باید از تاریخ انتشار آگهی و در روستاها از تاریخ الصاق در محل تا دو 
ماه اعتراض خود را به ثبت محل وقوع ملک  تسلیم و رسید اخذ نمایند. متعرض باید ظرف 
1 ماه  از تاریخ تسلیم اعتراض مبادرت به تقویم دادخواست دادگاه عمومی محل نماید و 
گواهی تقدیم دادخواست  را به اداره ثبت محل تحویل دهد در این صورت اقدامات ثبت 
موکول به ارایه حکم قطعی دادگاه است و در صورتی که اعتراض در مهلت قانونی واصل 
نگردد یا معترض گواهی تقدیم دادخواست به دادگاه عمومی محل را ارایه نکند اداره ثبت 
محل باید مبادرت به صدور سند مالکیت نماید صدور سند مالکیت مانع از مراجعه متضرر به 

دادگاه نیست.رییس اداره ثبت اسناد و املاک آستانه اشرفیه
 باقری مطلق

تاریخ انتشار نوبت اول 1402/04/27 تاریخ انتشار نوبت دوم 1402/05/11 م الف 652
*****

آگهی ماده 3 قانون تعیین و تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی 
ثبتی و  تکلیف وضعیت  تعیین  قانون  اینکه در اجرای ماده 3 و غیره   نظر  به  اشرفیه  آستانه 
ذیل  متقاضی  آن  اجرایی  نامه  آیین   13 ماده  و  رسمی  سند  فاقد  های  ساختمان  و  اراضی 
با ارایه اسناد و مدارک عادی و اسناد مشاعی درخواست صدور سند مالکیت نموده اند و 
پرونده  مورد نظر در هیات موضوع قانون مذکور مطرح و نهایتا منجر به صدور رای جهت 
اخذ سند مالکیت گردیده است لذا به استناد ماده 3 قانون مذکور در دو نوبت به فاصله 15 

روز جهت اطلاع عموم آگهی می گردد.
تکلیف  تعیین  قانون  یک  هیات   140260318006001080 شماره   به  رای  برابر  ردیف1-  
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک 
آستانه اشرفیه تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی )علی اصغر رجائی ( فرزند )عباس( به شماره 
قطعه  یک  ششدانگ  صورت  به   ) صادره)اصفهان    1286902630 کدملی   )1587( شناسنامه 
زمین مشتمل بر ساختمان مسکونی مساحت )46/39( مترمربع   به شماره )14687( فرعی از 
)107( اصلی قسمتی از 1و4و14و19فرعی از 107 اصلی بخش 14 گیلان واقع در بندر کیاشهر 
کوی شهید رجایی کوچه شهید پور باقری خریداری از هاجر امدادی محرز گردیده است 
لذا هر کس اعم از مجاورین و صاحبان حقوق و مالکین مشاع نسبت به اصل و حدود مفروزی 
اعتراض داشته باشند باید از تاریخ انتشار آگهی و در روستاها از تاریخ الصاق در محل تا دو 
ماه اعتراض خود را به ثبت محل وقوع ملک  تسلیم و رسید اخذ نمایند. متعرض باید ظرف 
1 ماه  از تاریخ تسلیم اعتراض مبادرت به تقویم دادخواست دادگاه عمومی محل نماید و 
گواهی تقدیم دادخواست  را به اداره ثبت محل تحویل دهد در این صورت اقدامات ثبت 
موکول به ارایه حکم قطعی دادگاه است و در صورتی که اعتراض در مهلت قانونی واصل 
نگردد یا معترض گواهی تقدیم دادخواست به دادگاه عمومی محل را ارایه نکند اداره ثبت 
محل باید مبادرت به صدور سند مالکیت نماید صدور سند مالکیت مانع از مراجعه متضرر به 

دادگاه نیست.رییس اداره ثبت اسناد و املاک آستانه اشرفیه- باقری مطلق
تاریخ انتشار نوبت اول 1402/04/27  تاریخ انتشار نوبت دوم 1402/05/11 م الف 662

****
آگهی موضوع  ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی 

وساختمان های فاقد سند رسمی 
برابر رای شماره  140260318020002553مورخ 1402/06/03 هیات موضوع  قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی  حوزه 
ثبت ملک کلاچای تصرفات مالکانه و بلامعارض متقاضی  آقای علی اصغر گل محمدی فرزند 
سلیمان   به شماره شناسنامه 2 صادره از رودسر و کدملی 2691413578  در ششدانگ  یک 
قطعه زمین مشتمل بر خانه مساحت 162/51 مترمربع  قسمتی از قطعه 136 تفکیکی بنیاد از 
صورت مجلس تفکیکی 7383مورخ 1346/06/26دفتر خانه 6 تنکابن پلاک 313 فرعی از 320 
اصلی واقع در قریه سرولات بخش 29 گیلان خریداری شده از مورد مالکیت سازمان اموال 

واملاک بنیاد مستضعفان انقلاب اسلامی استان گیلان محرز گردیده است.
لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شودو در صورتی 
انتشار  تاریخ  از  توانند  باشند می  اعتراضی داشته  مالکیت  به صدور سند  نسبت  که اشخاص 
اولین آگهی به مدت 2 ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم وپس از اخذ رسید  ظرف 
مدت یک ماه از تاریخ  تسلیم اعتراض ، دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. 
سند  مقررات  طبق  اعتراض  وصول  وعدم  مذکور  مدت  انقضای  صورت  در  است  بدیهی 

مالکیت صادر خواهد شد.سرپرست اداره ثبت اسناد و املاک کلاچای- خلیلی نیای
 تاریخ انتشار نوبت اول 1402/04/27  تاریخ انتشار نوبت دوم: 1402/05/11 م الف  770

****
آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی 

و ساختمان های فاقد سند رسمی 
رای شماره 140260318011003835و140260318011003836 -1402/02/10 هیات  برابر 
موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی مستقر در 
واحد ثبتی صومعه سرا تصرفات مالکانه و بلا معارض متقاضی  آقای/ خانم اجاق علی کیانی  
فرزند امیر   به شماره شناسنامه  227 صادره از صومعه سراو ناهید خورشیدی فرزند مسلم به 
شماره شناسنامه 143صادره از خلخال  در ششدانگ  یک قطعه زمین مشتمل بر بنای احداثی   
به مساحت 261/40  مترمربع مشاعا بالسویه پلاک 10989 فرعی  از 42 اصلی مفروز و مجزی 
از  مالکیت  از پلاک 176باقیمانده  واقع در قریه عربان  بخش 22 گیلان خریداری  شده 

یوسف حسین زاده عربانی   محرز گردیده است.
فاصله 15 روز آگهی می شود چنانچه  به  نوبت  مراتب در دو  منظور اطلاع عموم  به  لذا   
اشخاصی نسبت به  صدور سند مالکیت متقاضی اعتراض داشته باشد می توانند از تاریخ اولین 
انتشار آگهی به مدت 2 ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف 
مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند 
، بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول  اعتراض مدت مذکور طبق 

مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. 
یداله شهبازی- رییس ثبت اسناد و املاک شهرستان صومعه سرا

م الف 910/955 تاریخ انتشار اول:1402/04/28 تاریخ انتشار دوم:1402/05/11
***

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی 
و ساختمان های فاقد سند رسمی 

برابر رای شماره 140260318011004277 -1402/04/12 هیات موضوع قانون تعیین تکلیف 
سرا  ثبتی صومعه  واحد  در  مستقر  رسمی  سند  فاقد  های  ساختمان  و  اراضی  ثبتی  وضعیت 
تصرفات مالکانه و بلا معارض متقاضی  آقای/ خانم علی ملا زاده نفوتی فرزند ناصر به شماره 
شناسنامه  804 صادره از صومعه سرا در ششدانگ  یک قطعه زمین مسکونی و باغی مشتمل بر 
اعیان احداثی  به مساحت 396/01  مترمربع پلاک 275 فرعی  از 59 اصلی مفروز و مجزی 
ملازاده  ناصر  نسق  از   گیلان خریداری   22 بخش  کلسر   قریه  در  واقع   31 پلاک  از  شده 

نفوتی   محرز گردیده است.
فاصله 15 روز آگهی می شود چنانچه  به  نوبت  مراتب در دو  منظور اطلاع عموم  به  لذا   
اشخاصی نسبت به  صدور سند مالکیت متقاضی اعتراض داشته باشد می توانند از تاریخ اولین 
انتشار آگهی به مدت 2 ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف 
مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند 
، بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول  اعتراض مدت مذکور طبق 

مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. 
یداله شهبازی- رییس ثبت اسناد و املاک شهرستان صومعه سرا

م الف 910/981 تاریخ انتشار اول:1402/04/28  
تاریخ انتشار دوم:1402/05/11

****
آگهی موضوع  ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی 

وساختمان های فاقد سند رسمی 
تعیین  قانون  موضوع   هیات    1402/03/27-140260318019001987 شماره    رای  برابر 
تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی  حوزه 
تیمور  فرزند  اقای کیهان احمدی   متقاضی  بلامعارض  و  مالکانه  تالش  تصرفات  ثبت ملک 
مساحت  به  و محوطه   بابخانه  تالش در ششدانگ  یک  از  شناسنامه 1245 صادره  به شماره 
1374 مترمربع  پلاک فرعی 511 از 6 اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک 104 واقع در 
اشرف  محمد جلال  آقای  رسمی  مالک  از  خریداری  گیلان   28 بخش  گیلان   قریه طول 

محرز گردیده است.
لذا به منظور اطلاع عموم مراتب  در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود و در صورتی 
که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ 
انتشار اولین آگهی به مدت 2 ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید 
ظرف مدت یک ماه از تاریخ  تسلیم اعتراض ، دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم 
نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور وعدم وصول اعتراض طبق مقررات 

سند مالکیت صادر خواهد شد. نیک خواه- رییس ثبت اسناد و املاک تالش
الف  م   1402/05/11 دوم:  نوبت  انتشار  تاریخ   1402/04/28 اول  نوبت  انتشار  تاریخ 

 907/464
****

آگهی موضوع  ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی 
وساختمان های فاقد سند رسمی 

تعیین  قانون  موضوع   هیات    1402/01/28-140260318019000641 شماره    رای  برابر 
تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی  حوزه 
ثبت ملک تالش  تصرفات مالکانه و بلامعارض متقاضی اقای خلیل جعفری جولندان فرزند 
و  تالش در ششدانگ  یک قطعه زمین مزروعی  از  به شماره شناسنامه 968 صادره  ابیشعلی 
فرعی  مترمربع  پلاک  مساحت 12280  به  و محوطه   انباری  و  بابخانه  دو  بر  مشتمل  مشجر 
11072 از 8 اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک 42 واقع در قریه طولارود بخش 28 گیلان 

خریداری از مالک رسمی آقای روشن حسنی طولارود پائین محرز گردیده است.
لذا به منظور اطلاع عموم مراتب  در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود و در صورتی 
که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ 
انتشار اولین آگهی به مدت 2 ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید 
ظرف مدت یک ماه از تاریخ  تسلیم اعتراض ، دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم 
نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور وعدم وصول اعتراض طبق مقررات 

سند مالکیت صادر خواهد شد. 
نیک خواه

 رییس ثبت اسناد و املاک تالش

تاریخ انتشار نوبت اول 1402/04/28 تاریخ انتشار نوبت دوم: 1402/05/11 م الف 907/492
****

آگهی موضوع  ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی 
وساختمان های فاقد سند رسمی 

تعیین  قانون  موضوع   هیات    1402/03/24-140260318019001954 شماره    رای  برابر 
تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی  حوزه 
ثبت ملک تالش  تصرفات مالکانه و بلامعارض متقاضی اقای ایوب اردانه  لنبر فرزند امید  به 
شماره شناسنامه 31 صادره از خلخال  در ششدانگ  یک قطعه باغ  مشتمل بربنای احداثی   
به مساحت 196/93 مترمربع  پلاک فرعی 4882 از 10 اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک 
95 واقع در قریه جولندان  بخش 28 گیلا ن خریداری از مالک رسمی آقای رضا بالاخانی 

هشتپر  اطاقسرا محرز گردیده است.
لذا به منظور اطلاع عموم مراتب  در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود و در صورتی 
که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ 
انتشار اولین آگهی به مدت 2 ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید 
ظرف مدت یک ماه از تاریخ  تسلیم اعتراض ، دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم 
نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور وعدم وصول اعتراض طبق مقررات 

سند مالکیت صادر خواهد شد. نیک خواه- رییس ثبت اسناد و املاک تالش
تاریخ انتشار نوبت اول 1402/04/28 تاریخ انتشار نوبت دوم: 1402/05/11 م الف 907/474

*****
*****************

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی 
و ساختمان های فاقد سند رسمی 

برابر رای شماره 140260318004001655 مورخه 1402/03/19 هیات موضوع قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی رودبار 

تصرفات مالکانه صابر بابائی چگینی  فرزند اقاخان   مورد تایید قرار گرفت 
1-ششدانگ یک قطعه زمین مشتمل بر اعیان احداثی  به مساحت 180/10 مترمربع به شماره 
پلاک فرعی 8964 مجزی از پلاک 345باقیمانده     از اصلی 1 واقع در منجیل  بخش  19 
گیلان از مالکیت  اسد اله ابراهیم زاده منجیلی  و غیره  به آدرس شهرستان رودبار- منجیل  

محرز گردیده است.
 لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت 
به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی 
به مدت 2 ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از 
تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند ، بدیهی است در صورت 

انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد .
رییس ثبت اسناد رودبار-  اکبری

تاریخ انتشار نوبت اول 1402/04/27
تاریخ انتشار نوبت دوم  1402/05/11

م الف 402
*******************

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی 
و ساختمان های فاقد سند رسمی 

برابر رای شماره 140260318004001658 مورخه 1402/03/19 هیات موضوع قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی رودبار 

تصرفات مالکانه سعید بختیار شیر کوهی   فرزند غلامحسن    مورد تایید قرار گرفت 
1-ششدانگ یک قطعه زمین به مساحت 364/67 مترمربع به شماره پلاک فرعی 302 مجزی 
از پلاک   226   از اصلی 40 واقع در سندس  بخش  18 گیلان از مالکیت  افتخاری شیر 

کدهی   و غیره  به آدرس شهرستان رودبار- سندس  محرز گردیده است.
 لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت 
به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی 
به مدت 2 ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از 
تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند ، بدیهی است در صورت 

انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد .
رییس ثبت اسناد رودبار

  اکبری
 تاریخ انتشار نوبت اول 1402/04/27

تاریخ انتشار نوبت دوم  1402/05/11 م الف 409
********************

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی 
و ساختمان های فاقد سند رسمی 

برابر رای شماره 140260318004001657 مورخه 1402/03/19 هیات موضوع قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی رودبار 

تصرفات مالکانه سعید بختیار شیر کوهی   فرزند غلامحسن    مورد تایید قرار گرفت 
1-ششدانگ یک باب خانه و محوطه به مساحت 1469/04 مترمربع به شماره پلاک فرعی 301 
مجزی از پلاک   225   از اصلی 40 واقع در سندس  بخش  18 گیلان از مالکیت  غلامحسن 

بختیار   و غیره  به آدرس شهرستان رودبار- سندس  محرز گردیده است.
 لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت 
به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی 
به مدت 2 ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از 
تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند ، بدیهی است در صورت 

انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد .
رییس ثبت اسناد رودبار

 اکبری  تاریخ انتشار نوبت اول 1402/04/27
تاریخ انتشار نوبت دوم  1402/05/11   م الف 407

********************
آگهی موضوع  ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی 

وساختمان های فاقد سند رسمی 
تعیین  قانون  موضوع   هیات    1402/02/24-   140260318019001320 شماره   رای  برابر 
تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی  حوزه 
ثبت ملک تالش  تصرفات مالکانه و بلامعارض متقاضی آقای آرمین کنعانی  فرزند ولی    به 
از   سهم  از چهل  مشاع  سهم  چهار  درسی  تالش  از  صادره    2620277795 شناسنامه   شماره 
ششدانگ یکباب خانه  و محوطه  به مساحت ششدانگی300/20 مترمربع پلاک فرعی 289 از 
36 اصلی  مفروز و مجزی  شده از پلاک 190 واقع در قریه ییلاقی ناوان  بخش 28 گیلان 

خریداری از مالک   رسمی آقای فیروز فیروزان  محرز گردیده است.
لذا به منظور اطلاع عموم مراتب  در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود و در صورتی 
که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ 
انتشار اولین آگهی به مدت 2 ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید 
ظرف مدت یک ماه از تاریخ  تسلیم اعتراض ، دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم 
نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور وعدم وصول اعتراض طبق مقررات 

سند مالکیت صادر خواهد شد.
نیک خواه

 رییس ثبت اسناد و املاک 
تاریخ انتشار نوبت اول 1402/05/11

تاریخ انتشار نوبت دوم: 1402/05/25    
 م الف 907/531
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استان هااستان ها در راستای تحقق شعار دولت سیزدهم؛

دمیدن جان تازه بر کالبد تعاونی های مازندران
 سهم تعاونی ها در اقتصاد مازندران چهاردرصد است، اما ابلاغ 
تقویت  رویکرد  و  سیزدهم  دولت  در  تعاون  بخش  توسعه  سند 
روزافزون این بخش در ۲ سال اخیر، روح تازه ای بر کالبد بی 

رمق این حوزه اشتغال آفرین استان دمیده است.
، بر اساس اصل ۴۴ قانون اساسی، نظام اقتصادی کشور باید بر 

پایه سه بخش دولتی، تعاونی و خصوصی با برنامه ریزی 
 ۲۵ سهم  باید  تعاونی ها  که  باشد  استوار  و صریح  منظم 

درصدی در اقتصاد داشته باشند.
یکپارچگی  مولد،  اشتغال  فقرزدایی،  اقتصادی،  رشد 
تمرکز  مدیریت،  و  کارآفرینی  تقویت  اجتماعی، 
سرمایه های کوچک در قالب سرمایه های متوسط و کلان 
از اهداف مهم تشکیل شرکت های تعاونی در کشور اعلام 

شده است.
تعاونی  ها به لحاظ اقتصادی به عنوان یکی از موثرترین 
قرار  کشور  توسعه  برنامه های  در  پایدار  توسعه  راه های 
حماسه  تحقق  در  نیز  موثر  عوامل  از  یکی  و  دارند 
همین  کشور  در  کار  و  کسب  فضای  بهبود  و  اقتصادی 

تعاونی ها هستند.
در قانون برنامه پنج ساله توسعه ششم کشور مقرر شد که 
دولت به منظور توسعه بخش تعاون و ارتقای سهم آن به 
۲۵ درصد در اقتصاد ملی تا پایان برنامه با رویکرد ایجاد 
اشتغال، گسترش عدالت اجتماعی و توانمندسازی اقشار 
متوسط و کم درآمد جامعه، با رعایت تکالیف و اختیارات 
قانون  اجرای سیاست های کلی اصل ۴۴  قانون  مقرر در 

اساسی اقدامات اساسی را انجام دهد.
به  دولت  هیات  در  جاری  سال  اول  سه  که  تعاون  توسعه  سند 
تصویب رسید و بعد از تصویب در هیأت دولت، در ۲۸ اسفندماه 

۱۴۰۱ از سوی رئیس جمهور برای اجرا ابلاغ شده است.
با  وزیران  هیأت  تصویب  با  تعاون  بخش  توسعه  اصلاحی  سند 
هدف افزایش شتاب سهم بخش تعاون در اقتصاد کشور به بیست 
و پنج درصد تهیه شد. دولت سیزدهم با تنظیم »سند توسعه بخش 
تعاون« و ارائه  مجموعه راهکارها، مسیر نیل به هدف مذکور را 

تسهیل و آن را ابلاغ کرد.
براساس آمار بیش از ۴۳ درصد از مجموع ۱۹۸ هزار تعاونی ثبت 
شده در کشور غیر فعال هستند و در مازندران نیز از مجموع ۱۴ 
هزار و ۱۸۰ تعاونی ثبت شده، ۶ هزار و ۳۷۴ تعاونی بنا به دلایل 

مختلف در وضعیت راکد و غیرفعال قرار دارند.
دمیدن جان تازه بر کالبد تعاونی های مازندران

تولیدکنندگان،  دیدار  در  گذشته  سال  اسلامی  انقلاب  رهبر 
مساله  فرمودند«  دانش بنیان  عرصه های  فعالان  و  کارآفرینان 
تعاونی های تولید می تواند یکی از گره گشاترین کارها برای ایجاد 

اشتغال و بخصوص ایجاد عدالت اقتصادی در کشور باشد. »
رئیس جمهور در آغاز دولت سیزدهم بر اهمیت و نقش تعاونی 
ها در اقتصاد تاکید داشتند. آیت الله سید ابراهیم رئیسی در اوایل 
سال جاری بر توجه جدی دولت به بخش خصوصی و تعاونی ها 
باید در اختیار بخش  اقتصاد  تاکید کرد و گفت: معتقدیم میدان 
خصوصی، تولیدکنندگان و کارآفرینان باشد و دولت صرفا نقش 

هدایت، حمایت و نظارت و تنظیم گری را به عهده داشته باشد.
در  تعاونی ها  به  دادن  میدان  بر ضرورت  تاکید  با  رئیس جمهور 
اقتصاد کشور خاطرنشان کرد: قانون، سیاست ها و تاکیدات رهبر 
معظم انقلاب در زمینه فعال سازی بخش تعاون است، این که به 
دلیل تخلف چند تعاونی این حوزه فعال نشود صحیح نیست و 

لازم است سهم تعاونی ها در اقتصاد حتما افزایش پیدا کند.
پرداخت  در  درصدی   ۲۵ تخفیف  از  تعاونی ها  نشدن  برخوردار 
مالیات، عدم اجرای معافیت ۲۰ درصدی در پرداخت حق بیمه، 
پایین بودن سرمایه اعضای تعاونی ها، کمبود امکانات زیرساختی، 
نداشتن توانایی در تامین وثیقه برای دریافت تسهیلات و ضعف 
در کار جمعی از جمله دلایل نقش کمرنگ تعاونی های مازندران 

در اقتصاد ملی عنوان شده است.
لزوم فرهنگ سازی و اطلاع رسانی و آموزش

بدون  را  توسعه  مازندران  استان  در  اقتصادی  ارشد  کارشناس 
گفت:  و  دانست  اعتبار  و  ارزش  فاقد  مردم  عمومی  مشارکت 
ابزارهای  بسیاری از کشورها از نهضت تعاون به عنوان یکی از 

مهم در امر توسعه بویژه توسعه اقتصادی استفاده می کنند.
لازمه  افزود:  ایرنا  خبرنگار  با  گو  و  گفت  در  صادقپور  محبعلی 
اجتماعی،  یکپارچگی  مولد،  اشتغال  زدایی،  فقر  اقتصادی،  رشد 
تقویت کارآفرینی و مدیریت، تمرکز سرمایه های کوچک در قالب 
سرمایه های متوسط و کلان در گرو تشکیل و راه اندازی تعاونی 

است.
وی خاطرنشان کرد: از عوامل موثر در تحقق حماسه اقتصادی و 
بهبود فضای کسب و کار در کشور تعاونی ها هستند و سهم ۲۵ 
درصدی تعاونی ها در اقتصاد طبق اصل ۴۴ قانون اساسی تاکنون 
ادوار  از  مهم  این  تحقق  و علت چرایی عدم  است  نشده  محقق 

مختلف تا امروز هنوز پاسخ داده نشده است.
آمارها  به  نگاهی  با  کرد:  تصریح  اقتصادی  ارشد  کارشناس  این 
می توان دریافت که شرکت های تعاونی بنا به دلایل مختلف هنوز 
به این نقطه راه  یابند و تا رسیدن  به این مهم دست  نتوانسته اند 
درازی درپیش دارند، امید است بخشی اعظمی از این راهبرد مهم 

اقتصادی در دولت سیزدهم محقق بشود.
صادقپور اضافه کرد : بخش تعاونی اقتصاد در ۱۳ شهریور ۱۳۷۰ 
به  تعاون  وزارت  و  رسید  اسلامی  شورای  مجلس  تصویب  به 
این بخش  از  پشتیبانی  نظارت دولت و حمایت و  اعمال  منظور 
در همان سال تشکیل شده است، در قانون برنامه پنج ساله توسعه 
ششم مقرر شد که دولت به منظور توسعه بخش تعاون و ارتقای 
با رویکرد  سهم آن به ۲۵ درصد در اقتصاد ملی تا پایان برنامه 
اقشار  توانمندسازی  و  اجتماعی  عدالت  گسترش  اشتغال،  ایجاد 
با رعایت تکالیف و اختیارات مقرر  متوسط و کم درآمد جامعه، 
در قانون اجرای سیاست های کلی اصل ۴۴ قانون اساسی اقدامات 

اساسی را انجام دهد.
بر اساس اسناد و آمار موجود در این قانون عنوان شد که دولت 

باید نسبت به افزایش سهم تعاونی ها به ۱۵ درصد در بازار پولی 
کشور تا سال چهارم برنامه از طریق فراهم نمودن تسهیلات لازم 
بانک های  جهت صدور مجوز فعالیت مؤسسات مالی و پولی و 
صندوق  و  تعاون  توسعه  بانک  سرمایه  سالانه  افزایش  تعاونی، 
در  آنها  سهم  ارتقای  جهت  در  تعاون  سرمایه گذاری  ضمانت 

ماده   ۲ جزء  مالی  منابع  از  بخشی  محل  از  تعاونی  بخش  رشد 
در  اساسی  قانون   ۴۴ اصل  کلی  سیاست های  اجرای  قانون   ۲۹
و  بانکی  تسهیلات  اعطای  منظور  به  سنواتی  بودجه های  قالب 
پوشش خطرپذیری تعاونی های فراگیر ملی با اولویت تعاونی های 

کشاورزی، روستایی و عشایری اقدام کند.
صادقپور با بیان این که در مازندران از مجموع ۱۴ هزار و ۱۸۰ 
مختلف  دلایل  به  بنا  تعاونی   ۳۷۴ و  هزار   ۶ شده،  ثبت  تعاونی 
در وضعیت راکد و غیرفعال قرار دارند، گفت : داده های آماری 
مختلف  بخش های  در  تعاونی   ۸۰۶ و  هزار  هفت  می دهد  نشان 
عمرانی،  معدن،  مسکن،  خدماتی،  صنعتی،  کشاورزی،  تولیدی، 
مصرف  و  کنندگان  تولید  نیاز  تامین  و  توزیعی  دستبافت،  فرش 

کنندگان مشغول فعالیت هستند.
تعاونی های فعال در مازندران ۱۲۲ هزار و ۴۰۳ عضو دارند که 
در مقایسه با سایر شرکت ها، بخش تولیدی و خدمات با ۲ هزار و 
۶۹۶، کشاورزی با ۲ هزار و ۱۶۲ و بخش صنعت نیز با یک هزار 
و ۳۹۷ شرکت، بیشترین تعداد تعاونی های فعال و ثبت شده را در 

این استان تشکیل می دهند.
این کارشناس ارشد اقتصادی آموزش و حمایت و برنامه ریزی 
توسعه  و  تقویت  لازمه  رسانی  اطلاع  و  سازی  فرهنگ  و  علمی 
تعاونی ها در استان مازندران دانست و بر ضرورت حمایت همه 

جانبه نهادهای مسوول به شرکت تعاونی ها تاکید کرد.
سهم تا چهار درصدی تعاونی ها در اقتصاد مازندران

مدیر کل تعاون، کار و رفاه اجتماعی مازندران، سهم بخش تعاون 
در اقتصاد این استان را بین ۳.۵ تا چهار درصد اعلام کرد و گفت 
که این میزان ۲۱ درصد کمتر از سهمی است که قانون در برنامه 

پنجم ساله توسعه در نظر گرفته است.
اقتصاد  تعاونی ها در  اظهارداشت: سهم ۲۵ درصدی  باقری  علی 
کشور در حالی در اصل ۴۴ قانون اساسی مطرح شده است که 
با نگاهی به آمارها می توان دریافت که شرکت های تعاونی فعال 
در سطح کشور از جمله در مازندران بنا به دلایل مختلف هنوز 
به این نقطه راه  یابند و تا رسیدن  به این مهم دست  نتوانسته اند 
درازی درپیش دارند.وی گفت : هم اکنون بخش دولتی ۸۰ درصد، 
بخش خصوصی ۱۵ و بخش تعاون نیز پنج درصد از سهم اقتصاد 
کشور را بر عهده دارند و این در حالی است که در قانون برنامه 
پنج ساله توسعه کشور، مقرر شد که ۳۰ درصد از طرح های دولتی 
باید به بخش تعاونی ها واگذار شود که این مهم تاکنون محقق 

نشده است.
تا   ۳.۵ تنها  حالی  در  مازندران  تعاونی  شرکت های   : افزود  وی 
چهار درصد از سهم اقتصاد استان را بر دوش دارند که با توجه 
به مشکلات متعدد، در ۶ ماهه نخست امسال ۲۰ میلیون دلار کالا 
به مقصد کشورهای آسیای میانه کالا صادر کردند که پیش بینی 
می شود این میزان تا پایان امسال به رقمی بین ۴۰ تا ۴۵ میلیون 
دلار افزایش یابد که این خود بیانگر وجود ظرفیت های متعدد در 

این تشکل ها است.
رویکرد دولت تقویت و توسعه تعاونی هاست

دولت  رویکرد  مازندران  اجتماعی  رفاه  و  کار  تعاون،  مدیرکل 
و  کرد  عنوان  تعاون  بخش  توسعه  و  تقویت  توجه،  را  سیزدهم 
گفت: مهم ترین چالش تعاونی های کشور و از جمله در مازندران 
محرومیت از حقوق قانونی است که دولت مصمم به احقاق آن 
است.باقری، محرومیت تعاونی ها از تخفیف ۲۵ درصدی پرداخت 
تعاونی  کارفرمایی  شرکت های  بیمه  حق  درصدی   ۲۰ و  مالیات 
به رغم نص قانون و همچنین گرفتن مالیات بر ارزش افزوده از 
تعاونی ها را از عمده مشکلات فراروی شرکت های تعاونی در 
افزود: دولت سیزدهم  و  دانست  مازندران  از جمله در  و  کشور 
و مجموعه مدیریت استان تمام قد برای حمایت از تعاونی ها و 

احقاق حقوق قانونیشان ایستاده است.
ها  تعاونی  ظرفیت  و  توانمندی  باید  مسئولان  اینکه  بیان  با  وی 
را باور داشته باشند تا ایفای نقش بیشتر این تشکل ها در بهبود 
وضعیت اقتصاد و عدالت اجتماعی در جامعه محقق شود، افزود: 
استاندار مازندران در راستای تحقق سیاست های دولت مردمی، 
حمایت از بخش تعاون را اولویت کاری خود قرار داه است و در 
راستای حمایت از این تشکل ها از هیچ تلاش و کوششی دریغ 
نمی کند.نکته مهم این که در دولت سیزدهم طرح سامانه جامع 
اطلاعاتی ویژه شرکت های تعاونی غیرفعال در استان مازندران از 
سال گذشته تهیه و تدوین شد و در همین راستا تیم ویژه ای در 

شهرستان ها و مرکز استان تشکیل شده است.
اعضای  ضعیف  توانایی  و  منظم  برنامه  نبود  امر  صاحبنظران 
و  عضوگیری  در  ضعف  جاری،  امور  انجام  در  مدیره  هیات 
جذب سرمایه، استفاده نکردن از فناوری های نوین در اداره امور 
و  فیزیکی  امکانات  کمبود  اعضا،  سرمایه  بودن  پایین  تعاونی ها، 
نداشتن  مناسب،  نقش  ایفای  برای  تعاونی  زیرساختی 
توانایی در تامین وثیقه مناسب و ضعف در بازپرداخت 
مهارت  و  اطلاعات  بودن  ناکافی  تسهیلاتی،  اقساط 
آنها  ناآگاهی  و  مدیره  هیات  اعضای  و تخصصی  فنی 
از قوانین و مقررات از عمده ترین عوامل تاثیرگذار در 

سهم ناچیز تعاونی ها در اقتصاد ملی برشمردند.
باقری، شمار شرکت تعاونی های ثبت شده در مازندران 
را ۱۴ هزار و ۱۸۰ تعاونی اعلام کرد و با بیان اینکه از 
این تعداد حدود هشت هزار تعاونی فعال و بیش از ۶ 
هزار تعاونی راکد هستند، گفت که غیرفعال بودن این 
تعداد تعاونی نشان می دهد که هنوز از توان این بخش 
در توسعه و بهبود فضای اقتصاد آنگونه که باید و شاید 
حقیقی  جایگاه  به  تعاون  حقیقت  در  و  نشده  استفاده 

خود نرسیده است.
جامع  سامانه  طرح  تدوین  و  تهیه  به  اشاره  با  وی 
این  در  غیرفعال  تعاونی  های  شرکت  ویژه  اطلاعاتی 
استان گفت : بر همین اساس طی ۲ سال گذشته ۱۳۴ 
شرکت تعاونی با رفع مشکل به چرخه فعالیت بازگشتند 
و ۸۰ تعاونی نیز بنا به دلایل مختلف از جمله اختلاف 

بین اعضا منحل شدند.
بنیان  دانش  تعاونی  های  ایجاد شرکت  مازندران  تعاون  مدیرکل 
علمی  مراکز  بین  سویه  دو  تعامل  فناورانه،  محصولات  تولید  و 
و  قوانین  تعارضات  بردن  بین  از  اقتصادی،  فعالان  با  دانشگاهی 
اجرایی  و ضمانت  کاری  موازی  و حذف  تعاون  بخش  مقررات 
سطح  افزایش  شده،  تصویب  مقررات  و  قوانین  اجرای  برای 
و  ها  اتحادیه  بازرگانی  و  اداری  مالی،  حقوقی،  فنی،  اطلاعات 
بالا  کیفیت  با  خدمات  و  محصولات  ارایه  منظور  به  تعاونی ها 
در سطح استانداردهای بین المللی برای حضور فعال در عرصه 
بخش  توسعه  راهکاری  از جمله  را  و خارجی  داخلی  بازرگانی 

تعاون و افزایس سهم آنان در اقتصاد کشور عنوان کرد.
تعداد اعضای تعاونی های فعال استان ۱۲۲ هزار و ۴۰۳ نفر است 
که در مقایسه با سایر شرکت ها، بخش خدمات با ۲ هزار و ۶۹۶، 
کشاورزی با ۲ هزار و ۱۶۲ و بخش صنعت نیز با یکهزار و ۳۹۷، 
نیاز  تامین  با ۱۹۱ و  نیاز مصرف کنندگان  تامین  با ۳۵۵،  مسکن 
تولید کنندگان با با ۱۵۲ شرکت، بیشترین تعداد تعاونی های فعال 

و ثبت شده را در مازندران تشکیل می دهند.
و  اقتصادی  فعالیت  توسعه  موجب  راکد  های  تعاونی  احیای 
اداره  رییس  گفته  به  که  می شود  مازندران  غرب  در  اشتغالزایی 
تعاون، کار و رفاه اجتماعی تنکابن علاوه بر احیای ۱۵ واحد از 
این دست در سال گذشته در شهرستان، این روند در سال جاری 

با شتاب بیشتری ادامه دارد.
همچنین در شهرستان تنکابن حدود ۸۰۰ تعاونی ثبت شده وجود 
و سال  فعال هستند  تعاونی  از ۲۶۵  بیش  تعداد  این  از  که  دارد 

گذشته نیز ۱۵ تعاونی راکد نیز احیا شدند.
در این ارتباط رییس اداره تعاون، کار و رفاه اجتماعی تنکابن از 
احیای ۱۵ تعاونی راکد و غیر فعال این شهرستان در سال گذشته 
خبر داد و گفت این روند در سال جاری با شتاب بیشتری ادامه 

دارد.
 ۸۰۰ حدود  تنکابن  شهرستان  در  افزود:  نورمحمودی  اسماعیل 
تعاونی ثبت شده وجود دارد که از این تعداد بیش از ۲۶۵ تعاونی 
فعال هستند.وی اظهارداشت: تعدادی از شرکت های تعاونی به 
صورت خانوادگی فعالیت می کردند که در سال های گذشته به 
دلایل مختلف غیرفعال بودند و تلاش داریم تا بار دیگر آنها را 
فعال نماییم.نورمحمودی با بیان این که پارسال در سامانه رصد 
یافته بود،  تنکابن اختصاص  برای  سه هزار و ۱۱۰ تعهد اشتغال 
تصریح کرد: با تلاش های صورت گرفته حدود سه هزار و ۲۰۰ 
اشتغال ایجاد شد که از میزان تعهد اختصاص داده شده بیشتر بود.

وی خاطرنشان کرد: در مجموع با احتساب اشتغال ایجاد شده از 
سوی واحدهای کاریابی و مشاغل خانگی حدود سه هزار و ۵۰۰ 

اشتغال در شهرستان تنکابن ایجاد شد.
کسب رتبه سوم کشوری

رییس اداره تعاون، کار و رفاه اجتماعی شهرستان تنکابن همچنین 
از کسب رتبه سوم کشوری و نخست استان مازندران در بخش 
روابط کار و حل و فصل اختلافات کارگری و کارفرمایی خبر 
کردند،  همراهی  افتخار  این  در کسب  که  همه کسانی  از  و  داد 

قدردانی کرد.
وی با بیان اینکه باید فرهنگ کار و تولید در جامعه گسترش یابد، 
یادآور شد: یکی از معضلات فعلی جامعه نداشتن مهارت لازم 
از سوی دانش آموختگان دانشگاهی است و بنابراین باید مهارت 

آموزی را بیش از پیش در سرلوحه برنامه های خود قرار دهیم.
یکی  کرد:  بیان  مازندران  اجتماعی  رفاه  و  کار  تعاون،  مدیرکل 
مشکلات  رفع  به  بیشتر  توجه  سال،  شعار  تحقق  راهکارهای  از 
فراروی واحدهای تولیدی و حمایت همه جانبه از سرمایه گذاران 
است که به طور قطع برای تحقق این مهم تلاش می شود از تمام 

امکانات و ظرفیت های موجود به شکل مطلوب استفاده کرد.
استان  در  تعاون  بخش  گسترده  ظرفیت های  کرد:  بیان  باقری 
این حوزه و  به  تأثیرگذاری فعالیت های مربوط  امکان  مازندران، 
تأکید قانون اساسی بر سهم تعاون از حوزه اقتصاد، نشانگر توان 
بالای این بخش در راستای حضور اثرگذار در تولید، کسب و کار 

و اقدامات مولد محسوب می شود.
مدیرکل تعاون، کار و رفاه اجتماعی مازندران از فعال بودن حدود 
هشت هزار تعاونی در استان خبر داد و گفت: با توجه به ظرفیت 
بالای استان در بخش تعاون امیدواریم با تلاش بی وقفه شورای 
هماهنگی بخش تعاون و اعضای آن بتوانیم در راستای توسعه این 

بخش مهم گام های مثبت و بزرگی برداریم.

نقطه طلایی ارتباط ایران با آسیای میانه 
چشم به راه ورود سرمایه گذاران

 

دسترسی به زیرساخت هایی مانند گمرک، پایانه مرزی، راه آهن 
بین المللی و نزدیکی به ترکمستان و در ادامه کشورهای آسیای 
به  اینچه برون  آزاد  منطقه  ویژگی های  از  یکی  چین،  و  میانه 
تکمیل  در  سیزدهم  دولت  ویژه  حمایت  با  که  می رود  شمار 
زیرساخت ها، رونق آن به اولویت مهم و اصلی گلستان برای 

توسعه و پویایی اقتصاد منطقه تبدیل شده است.
ستد  و  داد  برای  اینچه برون  مرزی  منطقه  ظرفیت  از  استفاده   
اما  با تجار و بازرگانان ترکمنستانی، قدمتی چند دهه ای دارد 
بهره مندی هدفمند برای رونق بخشیدن به این منطقه به عنوان 
از زمان فعالیت  به طور جدی  میانه«  به آسیای  »دروازه ورود 
اثربخش رییس  با تاکید مستقیم و  دولت سیزدهم آغاز شد و 
جمهور در جریان حضور در این منطقه همزمان با سفر استانی 

به گلستان به اوج رسید.
کشورهای  نیز  و  اورآسیا  اتحادیه  عضو  کشورهای  با  ارتباط 
شرق این قاره کهن یکی از چشم اندازهای دولت برای تسریع 
از  آن  از  بخشی  که  است  نیاز  مورد  زیرساخت های  ایجاد  در 
فراهم  خصوصی  بخش  کمک  با  دیگر  بخش  و  دولت  سوی 

خواهد شد.
منطقه اینچه برون که مرکز گمرکات گلستان است و پایانه های 
پستی  امانات  گمرک  گنبدکاووس،  و  گرگان  در  صادراتی 
گرگان، گمرک بندرترکمن و گمرک فرودگاه بین المللی گرگان 
از زیرمجموعه های آن به شمار می  روند به گواه بسیاری از 
کارشناسان، مسوولان و نیروهای نظامی و امنیتی استانی و ملی 

از مناطق مرزی بسیار امن کشور است.
اینچه برون نقطه ارتباطی ایران با آسیای میانه

با  ایران  ارتباطی  نقطه  نزدیکترین  اینچه برون  آزاد  منطقه 
جمهوری  الحاق  به  توجه  با  و  است  میانه  آسیای  کشورهای 
دسترسی  منطقه  این  »اوراسیا«،  کشورهای  به  ایران  اسلامی 

مناسب تری خواهد داشت.
کشور  پنج  از  متشکل  اقتصادی  بلوک  یک  اورآسیا  اتحادیه 
ارمنستان، روسیه، قزاقستان، قرقیزستان و بلاروس است که با 
برخورداری از حدود ۱۸۳ میلیون نفر جمعیت فعال و هزار و 
تولید  در  اول  رتبه  داخلی،  ناخالص  تولید  دلار  میلیارد   ۹۰۰
برق را  تولید  تولید گاز و رتبه چهارم در  نفت، رتبه دوم در 
دارد و یکی از پر رونق ترین بازارهای سرمایه گذاری در جهان 

به شمار می آید.
 ۱۴۰۰ سال  آذرماه  بازدید  در  دارایی  و  اقتصادی  امور  وزیر 
می خواهد  سیزدهم  دولت  گفت:  اینچه برون  گمرک  و  مرز  از 
اقتصادی شاهد نسل ۲  آزاد  مناطق  راهبرد عملکردی  تغییر  با 
باشد  صادرات مدار  و  محور  تولید  رویکرد  با  مناطق  این  از 
و  نخستین  از  یکی  موجود  زیرساخت های  با  اینچه برون  که 

مستعدترین مناطق است.
تمام  از  بتوانیم  کرد:  امیدواری  اظهار  خاندوزی  سیداحسان 
ظرفیت هایی مانند حوزه ترانزیتی و حوزه ژئوپلیتیک )جغرافیای 
ژئوکومی وصل می کند و  به حوزه  را  آن  سیاسی( کشور که 
باشد  منطقه ای  پیوندهای  و  تولید  ارزآوری،  قطب  می تواند 
استفاده کنیم تا منطقه آزاد اینچه برون به عنوان یکی از مناطق 
با  ایران  اقتصاد  تماس  نقطه  در  صادرات گرا  و  محور  تولید 

اقتصاد حوزه اوراسیا تبدیل شود.
سیزدهم،  دولت  استقرار  از  پس  گفت:  هم  گلستان  استاندار 
اقتصادی  دیپلماسی  تقویت  بر  فراوانی  تاکید  جمهور  رییس 
استان ها با کشورهای همسایه داشت که در این راستا گلستان 
تلاش کرد از این فرصت برای رفع برخی کمبودهای خود مانند 

صادرات محصولات استفاده کند.
علی محمد زنگانه افزود: قبل از آغاز دولت سیزدهم و به دلایل 
متعدد، رفت و آمد کامیون ها از مرز اینچه برون به حدود صفر 
درصد رسیده و تجارت چمدانی هم به طور کامل متوقف شده 
بود اما تقویت دیپلماسی اقتصادی دولت با سفر رییس جمهور 
این  به  تجار گلستان  از مدیران و  هیاتی  اعزام  ترکمنستان،  به 
کشور و امضای تفاهم نامه همکاری مشترک، موانع حمل و نقل 

ریلی و تجارت چمدانی را برداشت.
به  همسایگان،  با  گلستان  همکاری  توسعه  داد:  ادامه  زنگانه 
ترکمنستان محدود نشد و تقویت مناسبت تجاری با قزاقستان و 
روسیه هم در دستور کار قرار گرفت و تاکنون اقدامات مهمی 
در راستای گسترش روابط انجام شده و یا در حال انجام است.

روزهای بهتر در انتظار گلستان
مورد  که  مطلوبی  شرایط  با  چه  اگر  گفت:  گلستان  استاندار 
برنامه ریزی  براساس  اما  دارد  وجود  زیادی  فاصله  داریم  نظر 
انجام شده و افق های بلندی که طراحی کرده ایم روزهای بهتری 

در انتظار گلستان خواهد بود.
وی بیان کرد: فعالیت منطقه آزاد تجاری اینچه برون با توجه به 
همجواری با مرز ترکمنستان و کشورهای آسیای میانه بهترین 
فرصت برای جذب سرمایه گذاران خارجی است و با توجه به 
از  متعدد  فراوان و زیرساخت های  از ظرفیت های  برخورداری 
حضور سرمایه گذاران خارجی در این منطقه استقبال می کنیم.

گفت:  اسلامی  شورای  مجلس  در  گنبدکاووس  مردم  نماینده 
مناسب  بستری  برون،  اینچه  صنعتی   - تجاری  آزاد  منطقه 
با  گلستان  به خصوص  و  ایران  اقتصادی  روابط  توسعه  برای 
کشورهای آسیای میانه و بازار مصرف ۲۰۰ میلیون نفری این 

کشورها است.
امانقلیچ شادمهر کرد: ایران و استان گلستان تکنولوژی برتر در 
حوزه های مختلف از جمله صنعتی، پزشکی و کشاورزی دارد 
که می توان از طریق مرز اینچه برون و منطقه آزاد آن، دانش یا 
محصولات این حوزه ها را به بازار مصرف کشورهای آسیای 

میانه عرضه کرد.
وی بابیان اینکه گلستان زیرساخت های لازم در حوزه خشکی، 
کشورهای  با  اقتصادی  روابط  توسعه  جهت  هوایی  و  دریایی 
آزاد تجاری -  منطقه  با تصویب  افزود:  دارد،  را  میانه  آسیای 
صنعتی اینچه برون و در شرایطی که کشور ما در تحت تحریم  
اقتصادی قرار دارد، فرصت خوبی برای توسعه بیشتر این روابط 
و  و حساب شده  دقیق  برنامه ریزی  با  باید  که  می شود  فراهم 

جذب سرمایه گذاران داخلی و خارجی از آن استفاده کرد.
به گفته شادمهر، استفاده صحیح از منطقه آزاد تجاری - صنعتی 
اینچه  برون راه تنفس، رشد و توسعه گلستان را بیش از پیش 
اقتصادی،  شکوفایی  و  رونق  بر  مثبتی  تاثیر  و  می کند  فراهم 
ایجاد هزاران فرصت شغلی پایدار و رفع سیمای محرومیت از 

مردمان مرزنشین استان خواهد داشت.
نیز  نماینده مردم گرگان و آق قلا در مجلس شورای اسلامی 
خوب  فرصت های  و  ظرفیت ها  از  را  برون  اینچه  آزاد  منطقه 
کشور  از  نقطه ای  هیچ  در  گفت:  و  دانست  گلستان  اقتصادی 
منطقه آزادی که همه زیرساخت های آن از قبیل »ریلی، جاده، 

فرودگاه و حتی بندر و دریا« فراهم باشد، نداریم.
می تواند  اینچه برون  آزاد  منطقه  افزود:  سنگدوینی  رمضانعلی 
سرمایه گذار جذب کند و بانک های گلستان با ارائه تسهیلات و 
اتاق های بازرگانی ایران و حتی در استان می توانند شرایط ورود 

سرمایه گذار در این منطقه را فراهم کنند.

۱۲ روستای بروجرد با تانکر 
آبرسانی می شود

 مدیر شرکت آب و فاضلاب بروجرد گفت: ۱۲ روستا در 
به  آبرسانی  که  هستند  مواجه  آبی  با مشکل کم  شهرستان 

این مناطق با تانکر انجام می شود.
امین بهنیا اظهار کرد: با توجه به تغییرات اقلیمی و کاهش 
آبی  منابع  کاهش  با  اخیر  سال های  در  بارندگی ها  میزان 
زیر زمینی مواجه هستیم و با توجه به اینکه در شهرستان 
بروجرد منابع ذخیره آب وجود ندارد و تامین آب شرب 
از چشمه ها، سراب ها و چاه ها انجام می شود و سدها هم 
هنوز به بهره برداری نرسیده، برخی روستاها با کمبود آب 

مواجه هستند.
وی با اشاره به اینکه با مدیریت صحیح و حضور مستمر 
کارشناسان در روستاهایی که با مشکل کمبود آب مواجه 
هستند تاکنون مشکلات به حداقل رسیده است، بیان کرد: 
به  و  نظر گرفته شده است  منظور در  به همین  تانکرهایی 

صورت مرتب آب مورد نیاز روستاها را تامین می کنند.
مصرف  الگوی  کرد:  اضافه  بروجرد  آبفای  شرکت  مدیر 
است  فرد  هر  برای  روزانه  لیتر   ۱۴۰ بصورت  آب  بهینه 
بنا بر این الگو  که ما هم اکنون ۲ برابر آب مورد نیاز را 

تولید می کنیم.
مصرف  آب  الگو  از  خارج  مشترکان  برخی  افزود:  بهنیا 
غیر  استفاده  صورت  به  می تواند  مصرف  این  که  می کنند 
این  قانون  بر  بنا  حالت  هر  در  که  باشد  زیاد  یا  و  مجاز 

موضوع مورد پیگیری، بررسی و رسیدگی قرار می گیرد.
وی با اشاره به مشکلات مرتبط با کم آبی گفت: در سال 
مواجه  آبی  با مشکل کم  که  روستاهایی  تعداد  اخیر  های 
تانکر  با  بیشتر شده است از جمله روستاهایی که  هستند، 
انگشته،  جعفرآباد،  روستاهای  شامل  می شوند  آبرسانی 
قپانوری،  مراد،  دره  پایین،  گیجالی  و  بالا  گیجالی  دهنو، 
چپدر،  سرچغا،  ثمورخان،  قلعه  آباد،  ملک  آباد،  فخر 
محسن  گوشه  و  مولا  تپه  دهکرد،  بالا،  زاغه  دره  انگشته، 

بن علی است.
الگوی  رعایت  بر  تاکید  با  بروجرد  آبفای  شرکت  مدیر 
به  توجه  با  شد:  یادآور  آب  مصرف  مدیریت  و  مصرف 
وجود  آبرسانی  تانکرهای  تعداد  در  که  محدودیت هایی 
دارد به خصوص در فصل گرمای سال نیازمند مشارکت و 
همکاری بیشتر مردم هستیم تا با مشکلاتی اعم از قطعی یا 

کاهش افت فشار مواجه نشویم.
ایام  در  خصوص  به  مصرف  مدیریت  بر  تاکید  با  بهنیا 
از  کسانی  یا  و  مسافر  صورت  به  برخی  که  تعطیلات 
می شوند،  ساکن  بروجرد  در  موقت  بطور  دیگر  شهرهای 
ایام  در  فقط  که  دارند  خانه  بروجرد  در  برخی  گفت: 
و  ها  مناسبت  در  بنابراین  شوند  می  ساکن  تعطیلات 
تعطیلات میزان مصرف آب بیشتر می شود و می تواند این 

مصرف خارج از الگوی مصرف برسد.
مدیر شرکت آبفای بروجرد یادآور شد: با مدیریت مخازن 
از  نقطه ای  هیچ  در  محرم  عزاداری  ایام  در  خدا  لطف  به 
سال  که  است  حالی  در  این  و  نداشتیم  آب  قطعی  شهر 
و  بودیم  طولانی  قطعی  دچار  شهر  از  مناطقی  در  گذشته 
چاه های  برق  قطع  از  ناشی  آب  قطعی  در  اتفاقات  برخی 

آب شرب است.
بیشتری  استفاده حجم  نیازمند  که  فعالیت هایی  افزود:  وی 
لباسشویی و  از ماشین  استفاده  از جمله  را  از آب هستند 
حمام را باید به خارج از ساعت های اوج مصرف موکول 
سایبان  نصب  برسد،  حداقل  به  شبکه  روی  فشار  تا  کرد 
از دیگر  از شیرهای کاهنده مصرف  استفاده  برای کولر و 
مواردی است که رعایت آنها در مصرف بهینه آب کمک 

کننده است.
مدیر شرکت آبفای بروجرد با اشاره به اینکه بروشورهای 
شده  منتشر  و  چاپ  آب  بهینه  مصرف  محور  با  آموزشی 
که  شب ها  در  باغچه ها  آبیاری  است  بهتر  گفت:  است، 

تبخیر به حداقل می رسد، انجام شود.

سرپرست حوزه نظارت گمرکات کرمانشاه:

ارزش کالاهای صادراتی کرمانشاه 

امسال ۱۱ درصد رشد داشته است
 ۱۱ رشد  از  کرمانشاه  گمرکات  نظارت  حوزه  سرپرست 
درصدی ارزش ریالی و افزایش ۲۱ درصدی وزن کالاهای 
صادراتی گمرکات استان در چهار ماه نخست سال جاری 
ماه  چهار  در  افزود:  زاده«  عباس  داد.»علی اصغر  خبر 
نخست سال جاری ۹۵۰ میلیون و ۵۹۵ هزار و ۱۴۶ دلار 
کالا به وزن ۲ میلیون و ۴۳۵ هزار و ۲۸۰ تن از گمرکات 
استان کرمانشاه به خارج از کشور صادر شد که این میزان 
در مقایسه با مدت مشابه سال ۱۴۰۱ از لحاظ ارزش ۱۱ 
است. داشته  ۲۱ درصدی  از حیث وزن رشدی  و  درصد 

وی عمده کالاهای صادراتی از طریق گمرکات استان را 
بار،  تره  و  میوه  سرامیک،  و  کاشی  آلات،  آهن  و  میلگرد 
پلاستیکی  انواع محصولات  لبنیات،  سنگ های ساختمانی، 
و ظروف یکبار مصرف عنوان کرد.سرپرست حوزه نظارت 
چهار  آمار  به  هم  ای  اشاره  ادامه  در  کرمانشاه  گمرکات 
ماهه واردات گمرکات استان داشت و گفت: در این مدت 
به  کالا  دلار   ۴۶۰ و  هزار   ۲۱۱ و  میلیون   ۲۵ مجموع  در 
شوشمی،  گمرکات  طریق  از  تن   ۲۲۲ و  هزار  پنج  وزن 
شیخ صله، کرمانشاه و پرویزخان وارد کشور شده که در 
مقایسه با مدت مشابه سال گذشته از نظر ارزش ۲۷ درصد 
و از حیث وزن ۲۰ درصد کاهش داشته است.عباس زاده، 
عمده کالاهای وارداتی از طریق گمرکات استان کرمانشاه 
را پرایمری ریفرمر، دستگاه تولید لبنیات و دیزل ژنراتور، 
پلی  کو  آلومینیوم،  اتیل  تری  کاتالیست  باغبانی،  سایبان 
اتیل و نیل ستات، الیاف فیبرنوری و قطعات کوره القایی 
عنوان کرد. استان کرمانشاه در مجموع ۳۷۱ کیلومتر مرز 
مرز   ۲ مرز  این  امتداد  در  و  دارد  با کشور عراق  مشترک 
رسمی و پنج بازارچه مرسی فعال است و سالانه بیش از 
سه میلیارد دلار کالا از این مرزها به خارج از کشور صادر 
می شود.قصرشیرین در غرب کرمانشاه بیش از ۲۷ هزار نفر 
جمعیت و ۱۸۶ کیلومتر مرز با عراق دارد که در امتداد این 
قرار  پرویزخان  و  خسروی  فعال  و  رسمی  مرز   ۲ مرزها، 
با بخش حکومت مرکزی و دومی  دارد که اولی هم مرز 

هم مرز با اقلیم کردستان عراق است.

معاون برنامه ریزی اداره کل منابع طبیعی استان اصفهان:

جنگل های سمیرم و فریدونشهر را با چنگ و دندان حفظ می کنیم
معاون برنامه ریزی، توسعه مدیریت و منابع اداره کل منابع طبیعی 
استان اصفهان گفت: تاکنون در کشور  ۲۲ نفر از کارکنان منابع 
طبیعی جان خود را در مقابله با زیاده خواهی متصرفین از دست 

داده اند و ۵۰۰ نفر نیز مجروح شدند.
رضا خلیلی،در آیین تودیع و معارفه رئیس منابع طبیعی شهرستان 
گلپایگان، اظهار کرد: امروز روز بین المللی جنگل بانی است، این 
تبریک می گویم. تاکنون در کشور ۲۲  به همه همکارانم  روز را 
نفر از همکارانمان جان خود را در مقابله با زیاده خواهی متصرفین 
که  هر کشوری  مجروح شدند.  نیز  نفر  و ۵۰۰  داده اند  از دست 
بتواند آب و خاک خود را خوب حفاظت کند توسعه  آن پایدار 
خواهد بود، در غیر این صورت حتما چالش های زیست محیطی 
اقلیم، کمبود  تغییر  با سه چالش  امروز دنیا  خواهد داشت.گفت: 
هر  در  بیابان  داشتن  نرخ  است.  مواجه  بیابان زایی  و  شیرین  آب 
کشوری در دنیا ۱۰ درصد است، اما در کشور ما ۲۰ درصد و در 
استان اصفهان ۳۰ درصد است. مناطق مختلفی در استان اصفهان 
از جمله آران و بیدگل، خور و بیابانک، نطنز اردستان کاشان و...

دارای قسمت های بیابانی هستند و متأسفانه قسمت شمال گلپایگان 
وضع  اینکه  بیان  با  است.وی  گرفته  قرار  بیابانی  قسمت  در  هم 
موجود را باید حفظ کنیم  یادآور شد: سمیرم و فریدونشهر دارای 
جنگل طبیعی هستند و چون در خطر آتش سوزی است آنها را با 
چنگ و دندان حفظ می کنیم. به دنبال طرح کاشت یک میلیون نهال 
در کشور ما نیز این طرح را در دستور کار داریم و در سطح استان 

اجرا خواهیم کرد.
همچنین سلمان جوادی، دادستان گلپایگان گفت: به گونه ای عمل 

نکنیم که با دست خود اکوسیستم را از بین ببریم، طبیعت را به 
نابودی بکشانیم و بیابان زایی کنیم. هیچ موسسه و اداره ای اقدام 

به قطع درخت خصوصاً درختان مثمر که خط قرمز است، نکند.
وی ادامه داد: با تصرف عدوانی اراضی دولتی و ملی که از طریق 
می کنیم.  قانونی  برخورد  شدت  به  می شود  انجام  نهال  کاشت 
و  قاطعیت  نظم،  با  گلپایگان  طبیعی  منابع  تاکنون  که  همان طور 
قانون مندی پیش رفته این مسیر همچنان با قوت بیشتری ادامه دار 

انسانی  جامعه نگری،  نگاه  با  طبیعی  منابع  در  تصمیمات  باشد. 
منابع  مردم  مشکلات  حل  بر  علاوه  و  باشد  اکوسیستم  حفظ  و 
گلپایگان  دادستان  ایسنا،  گزارش  کنیم.به  حفظ  هم  را  طبیعی 
و  است  شده  انجام  طبیعی  منابع  در  خوبی  اقدامات  داد:  ادامه 
همان ریل گذاری و اقدامات مدیرکل منابع طبیعی در استان  در 
رئیس  رمدان،  شود.مهدی  طی  قوت  با  و  بومی سازی  شهرستان 
دشت  منطقه  گفت:  نیز،  گلپایگان  شهرستان  طبیعی  منابع  سابق 
شمال به عنوان منطقه بیابانی شناخته و طرح مطالعاتی آن نیز آماده 
شده است، همچنین تهیه طرح مطالعاتی آبخیزداری در گلشهر و 
نیز ۳۰  انحرافی گلشهر  بند  اجرای  و  انجام شده  نیز  مهر  مسکن 
باید  را  آن  کامل  اجرای  و  است  داشته  فیزیکی  پیشرفت  درصد 
رئیس جدید اداره منابع طبیعی گلپایگان پیگیری کند. برای اجرای 
مرتع داری در سطح ۴۰ هزار هکتار طرح لازم تهیه شده است.وی 
تصریح کرد: در منطقه  مسکن مهر طرح مطالعاتی آبخیزداری تهیه 
شده و اعتبارات آن باید پیش بینی شود تا طرح آن نیز اجرا شود. 
مقرر شده است در دشت شمال ۲۵۰ هکتار از محل طرح کاشت 
یک میلیارد نهال، نهال کاری داشته باشیم. دوستداران طبیعت در 
کاشت و نگهداری ۲۵۰ هکتار نهال در دشت شمال کمک کنند، 
شرایط  با  که  شود  کاشته  نهال هایی  طرح  این  در  داریم  تلاش 
زحمات  از  جلسه  این  پایان  باشد.در  مناسب  شهرستان  اقلیمی 
به عنوان  توسلی  اسماعیل  محمد  و  تقدیر  رمدان  مهدی  ساله   ۴

سرپرست اداره منابع طبیعی گلپایگان معرفی شد.
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پاسخ عجیب سرمربی ژاپن به سوال 
مهم ما و شما!

حساسیت دیدار با ژاپن آزاردهنده است
شمشیربازان باید باهوش تر باشند

مناف هاشمی:

منتظر پاسخ فدراسیون جهانی ژیمناستیک هستیم
 فرصت بازسازی خوابگاه نصرت را نداریم

دبیرکل کمیته ملی المپیک اعلام کرد که کاروان اعزامی ایران 
به بازی های آسیایی روی مرز ۵۰۰ نفر است.

 مناف هاشمی در حاشیه معاینات پزشکی کاروان اعزامی به 
بررسی  مورد آخرین وضعیت  در  هانگژو  آسیایی  های  بازی 
از  کرد:  بیان  آسیایی  های  بازی  به  اعزامی  رشته های  سهمیه 
آنجا که برای هر موضوعی نمی توان ستاد عالی را با حضور 
وزیر تشکیل داد، کمیسیون تخصصی هفت نفره شکل گرفت. 
ملی  کمیته  دبیرکل  و  رییس  شامل  کمیسیون  این  ترکیب 
المپیک، رییس مرکز نظارت بر تیم های ملی و معاونان وزیر 
هستند. در این کمیسیون روی برخی رشته ها موارد خاصی 
مصوبه  منزله  به  و  شود  زیاد  یا  کم  که  می گیرند  تصمیم  را 

ستادعالی بازی ها است.
او ادامه داد: دو، سه روز پیش جلسه این کمیسیون تشکیل شد 
و روی برخی رشته ها تصمیماتی گرفته شد. برای نمونه برای 
برخی  و  ساحلی  والیبال  کاری،  سوار  ژیمناستیک،  اسکیت، 
رشته ها به صورت تک مورد، تصمیم گیری شده است. در این 
روزهای آخر سهمیه ها بالا و پایین می شوند. مرز  کل کاروان 
۵۰۰ نفر است، البته حدود پنج نفر از ۵۰۰ نفر بیشتر هستیم اما 

می تواند در جلسات بعد تغییر کند.
هاشمی در پاسخ به این سوال که فدراسیون ها تا چه زمانی 
همه  کرد:  بیان  دارند،  را  ورزشکاران  اسامی  اعلام  فرصت 
تصمیمی  هر  تخصصی  کمیسیون  است.  شده  تمام  فرصت ها 
آسیا  المپیک  شورای  و  برگزاری  کمیته  با  مجزا  ما  می گیرد 
مکاتبه می کنیم. مثلا برای رشته سوارکاری که قبلا در برنامه 
نبود، در آخرین جلسه تصمیم گرفتند که اگر کمیته برگزاری 
بپذیرد الان ثبت کنیم، به کمیته فنی دعوتشان می کنیم تا توان 
فنی شان مورد بررسی قرار بگیرد. در گام اول آنها با پیشنهاد 
ما موافقت کردند. ما هم در جسه بعدی کمیسیون تخصصی، 
آوری  مدال  به  امیدی  اگر  که  می آوریم  را  سوارکاری  رشته 
نتیجه  این  به  ما  نظارت  کادر  و  کمیسیون  اعضای  یا  باشد 
برسد که تعدادی را در سوارکاری اعزام کنیم، تصمیم گیری 

می کنیم.
او در ادامه افزود: تعداد ۱۰، ۱۵ نفر را هنوز در لانگ لیستمان 
داریم، چون اگر لانگ لیست ثبت نام نکنیم، نمی توانیم قطعی 
کنیم. به همین دلیل اگر ۵۱۰ یا ۵۱۴ نفر هستیم، نهایتا تصویر 
می کنم کاروان ما با حدود ۵۰۰ نفر به هانگژو اعزام می شود.

فرصت بازسازی خوابگاه نصرت را نداریم
دبیرکل کمیته ملی المپیک در مورد وضعیت خوابگاه نصرت 
این  در  گفت:  بود،  گرفته  قرار  ورزشکاران  انتقاد  مورد  که 
نمی توانیم  دارند،  خوابگاه  به  نیاز  ورزشکاران  که  شرایط 
را  تجهیزات شان  کنیم.  بازسازی  و  تعطیل  را  اقامتگاه ها 
کارشناسی کرده و تامین می کنیم. در حال تامین همه مشکلات 
اولیه هستیم اما وقتی به بازی های آسیایی اعزام شوند، دو، سه 
ماه فرصت برای بازسازی داریم. در دستور کارمان هست و 

اعتبار هم داریم.
به  متعلق  مجموعه  نصرت  خوابگاه  افزود:  مورد  این  در  او 
به  که  کردیم  درخواست  است.  تجهیز  و  توسعه  شرکت 
دغدغه هایی  و  مشکلات  و  شود  واگذار  المپیک  ملی  کمیته 
امکانات  و  ساخت  مختلف  زمینه های  در  ما  ورزشکاران  که 
دارند را رفع کنیم. از نظر تغذیه و  مواد غذایی هم با روسای 
فدراسیون ها توافق کرده ایم تا زمانی که مثل مجموعه آکادمی، 
را  امکانات  ها   فدراسیون  نشده،  فعال  هنوز رستوران هایمان 
تامین می کنند و خودشان هم پاسخگو هستند. ما به آنها کمک 

مالی می کنیم.

منتظر پاسخ فدراسیون جهانی ژیمناستیک هستیم
هاشمی درمورد وضعیت مجمع ژینماستیک گفت: با وزارتخانه 
فدراسیون  با  محرمانه ای  مکاتبه  و  رسیدیم   جمع بندهایی  به 
پاسخ  منتظر  خواستیم.  راهکار  آنها  از  و  داشتیم  جهانی 
را  زیمناستیک  نفره  چهار  تیم  یک  اینکه  ضمن  هستیم.  شان 
امیدوارانه به بازی های آسیایی می فرستیم. مرکز نظارت ما و 

فدراسیون امید به مدال دارند.
*باید اشکالات دوره قبل را برطرف کنیم

هاشمی در پاسخ به این پرسش که وضعیت تیم پزشکی ایران 
را چطور ارزیابی می کند و فکر می کند که کاروان سالمی را 
در بازیهای آسیایی هانگژو داشته باشیم؟تاکید کرد: از همین 
الان مسئولیت کمیته پزشکی ایران در بازیهای آسیایی بر عهده 
دکتر نوروزی است. دوستان در کمیته پزشکی تجربه خوبی 
را از دوره های گذشته دارند اما طبیعی است که در هر دوره 
باید خودمان را ارتقاء دهیم. انتظارات ما این است که در این 
دوره نسبت به دوره های قبل از هر نظر و در هر بخش بهتر 
باشیم و اشکالات دوره قبل را برطرف کرده باشیم. در حال 
حاضر هم چند نکته در معاینات کاروان وجود داشت که آقای 
دکتر نوروزی برطرف کرد و اگر لازم باشد از امکانات پزشکی 

ورزشی تهران هم استفاده می کنیم. 
و  دوپینگ  آنتی  در حوزه های  بتوانیم  که  امیدوارم  افزود:  او 
تغذیه هم تلاش  کنیم تا شرایط بهتری نسبت به دوره های قبل 
این  در  فنی  بخش  بر  علاوه  ما  رقبای  که  چرا  باشیم  داشته 

بخش ها هم تلاش می کنند که بهتر باشند. 
*پرداخت پاداش پای سکو با قیمت روز دلار

به این پرسش  المپیک در مورد در پاسخ  دبیرکل کمیته ملی 
که پاداش پای سکو به چه کسانی تعلق می گیرد، تاکید کرد: 
پاداش پای سکو ۱۵ هزار دلار برای مدال طلا ۶۰۰۰ دلار برای 
مدال نقره و ۳۰۰۰ دلار برای مدال برنز است که معادل ریالی 
آن به حساب ورزشکاران واریز می شود. امور مالی کمیته ملی 
المپیک مطابق با قیمت روز دلار پاداش را محاسبه و بلافاصله 

به حساب ورزشکاران در ایران واریز خواهد کرد. برای ایجاد 
انگیزه برای سرمربیان که ماه ها و شاید سال ها تلاش می کنند 
که یک ورزشکار را به نقطه ای برسانند که بتواند مدال بگیرد، 

پاداش می دهیم. 
اعضا  از  تعدادی  اجرایی،  هیات  آخر   جلسه  در  افزود:  او 
فدراسیون ها  برای روسای  انگیزه  ایجاد  برای  داشتند  پیشنهاد 
که سال ها تلاش می کنند تا ورزشکار به مدال برسد، عددی را 
به عنوان پاداش در نظر بگیرند که بالاترین مدالی که ورزشکار 
قایقرانی حدود  نمونه در  برای  برای ما ملاک است.  می گیرد 
بالاترین رنگ  را متصور هستیم و ممکن است  تا ۸ مدال   ۷
ملاک  را  طلا  مدال  همان  ما  و  باشد  طلا  یک  تنها  آن  مدال 
قرار می دهیم. در یک فدراسیون دیگر اگر بالاترین رنگ مدال 
نقره باشد آن مدال نقره برای ما جهت پرداخت پاداش ملاک 
است. این را هیات اجرایی تصویب کرد. این راه ها، روش 

های انگیزشی است. 
*پیگیری سه تفاهم نامه به نفع ورزشکاران المپیکی 

از  یکی  گفت:  و  داد  خبر  تفاهمنامه  سه  پیگیری  از  هاشمی 
ذاکانی  آقای   و  است  تهران  شهرداری  با  ما  تفاهم نامه های 
المپیک  مدال  و  المپیک   سهمیه  که  کسانی  از  کرد،  عنوان 
می گیرند حمایت خواهد کرد. یک تفاهمنامه دیگر ما با وزارت 
المپیک ریو که من در وزارت  راه و شهرسازی است. زمان 
ورزش مسئولیت داشتم چنین تفاهم نامه ای را با وزارت راه و 
شهرسازی داشتیم و برخی مدال آوران المپیک توانستند زمین 
بگیرند و الان هم در حال پیگیری مجدد این مسئله برای بازی 
های آسیایی و المپیک هستیم. این دو مجموعه دولتی در حوزه 
اشتغال، زمین و مسکن می توانند به آینده ورزشکاران کمک 
کنند. در کمیسیون اقتصادی و تامین مالی سه چهار اسپانسر 
مالی را برای بازی های آسیایی و مخصوصا المپیک هماهنگ 
می کنیم تا وابستگی خودمان را به منابع دولتی کاهش دهیم. 
ما می خواهیم برای ورزشکاران ایجاد انگیزه کنیم تا مدال های 

بهتری کسب کنیم.

جهان  قهرمانی  به  پیش  روز  چند  که  ایران  والیبال  جوانان 
رسیدند حالا با یک شوک بزرگ مواجه شده اند.شوک بزرگ 

و ناجوانمردانه به تیم ایرانِ قهرمان جهان!
بعضی وقت ها می گوییم که گفتن برخی کلمات در حرف کار 
آن  درباره  می خواهیم  ما  که  موضوع  این  اما  است،  ساده ای 
صحبت کنیم حتی به زبان آوردنش نیز دشوار است؛ قهرمانی 
به  موفق  قبل  چندی  ایران  والیبال  جوانان  که  کاری  جهان، 

انجام آن شدند.
تیم قهرمان جهان ایران؛ این عبارت به قدری بزرگ و جذاب 
است که هرگاه به چشممان بخورد، باز هم حس افتخار به ما 
دست می دهد. از آن هایی که بعد از شنیدنش به قول معروف 

می گوییم به ایرانی بودن خودمان افتخار می کنیم.
پاداش  تنها  نه  مهم  اتفاق  این  از  روز  چند  گذشت  از  بعد 
ایران تعلق نگرفته که حالا  ویژه ای به این تیم قهرمان جهان 
یک شوک بزرگ نیز به بازیکنانش وارد شده و وعده قبلی که 

با آنها داده شده بود نیز در هاله ای از ابهام قرار گرفته است.
پس از کسب مدال طلای جهان در رسانه ها خبری مطرح شد 
مبنی بر اینکه بازیکنان تیم ملی جوانان به خاطر این قهرمانی 
از خدمت سربازی معاف شده اند. بعد از انتشار این خبر چند 
ابراز  اتفاق  این  خوردن  رقم  بابت  مصاحبه هایی  در  بازیکن 
خوشحالی کرده و از مسئولان تشکر کردند. با این حال اکنون 

همه چیز روی هوا رفته است.
بر اساس اطلاعات ما پس از پیگیری بازیکنان تیم ملی جوانان 
که  شده  گفته  آنها  به  سربازی  معافیت  بحث  مورد  در  ایران 
فعلًا قانونی در این باره وجود ندارد و باید بررسی های لازم 
معافیت  بحث  برای  داشت  امکانش وجود  اگر  تا  انجام شود 

آنها اقدام شود.
تشکیل دهنده  می توانند  می شود  پیش بینی  که  بازیکنانی  حالا 
نسل طلایی جدید والیبال ایران باشند با یک استرس و نگرانی 
بزرگ مواجه شده اند. بلافاصله پس از اینکه از این موضوع 
یعنی  جوانان  ملی  تیم  بازیکن  مطرح ترین  با  شدیم  مطلع 
نیز حاضر  والیبال  ملت های  لیگ  در  که  پوریا حسین خانزاده 
بود تماس گرفتیم و جزئیات ماجرا را از او جویا شدیم که 

می توانید اینجا صحبت های او با ورزش سه را بخوانید.
بولت سرشاخههیچ خبری از معافیت ما نیست

بعد از قهرمانی در حال برگشت بودیم که دیدیم چند سایت 
معاف  سربازی  از  ایران  سال   ٢۱ زیر  تیم  که  زدند  رسانه  و 
کارمان  کردیم  فکر  و  آمدیم  ایران  به  امیدوار  هم  ما  شد. 
پیگیری می شود، اما خبر خاصی نشد. الان هم می گویند معاف 
می شوید و ما با وزیر صحبت می کنیم اما هیچ اتفاقی نیفتاد. نه 

پاداشی، نه معافیتی، واقعا هیچ...
سامانه  در  معافیت  نوع  این  سرشاخهمی گویند  بولت 

نیست!

از معافیت در سامانه  ما گفته اند که چنین نوعی  به  بعضی ها 
ثبت نشده است. بچه ها واقعا نگران شده اند و ذهنشان درگیر 
است. فدراسیون یک پاداش ناچیزی به ما داد و تا حدودی 
حمایتمان کرد، ولی در مورد معافیت چیزی به ما نگفتند. وقتی 
می پرسیم معافیت ما چه شد، جواب درست، حسابی نمی دهند. 
اما  مردم شد  باعث شادی  که  کردیم  قهرمانی کسب  یک  ما 

آمدیم و هیچ خبری نشد.
بولت سرشاخهوضعیت ما روی هواست

در این ورزش مصدومیت، خستگی و دوری از خانواده وجود 
دارد. حالا ما که یک عضو کوچک از ورزش ایران هستیم و 
خیلی بزرگ تر از ما هستند، ولی واقعا با وجود قهرمانی جهان 
نمی تواند  حاجی پور  علی  مثلًا  الان  هستیم.  هوا  روی  هنوز 
شش-هفت ماه والیبال بازی کند. ممکن است برای من و بقیه 

هم خدایی نکرده چنین اتفاقی پیش بیاید.
بولت سرشاخهبلای امین اسماعیل نژاد را سر ما نیاورید

ما  اول  بحث  و  می کنم  صحبت  بچه ها  از  نمایندگی  به  من 
سربازی است. الان اگر معافیت ما درست نشود باید دو سال 
بدون  باید  وضعیت  این  در  کنیم.  بازی  نظامی  تیم  یک  در 
پول بازی کنیم و از نظر روحی هم به هم می ریزیم. بعد از 
قضیه  این  بارز  نمونه  می کند.  جلوگیری  هم  ما  شدن  لژیونر 
امین اسماعیل نژاد است که پارسال باید به ایتالیا می رفت اما 
با یک سال تاخیر این اتفاق افتاد. جز این در بحث پاداش هم 

هیچکس هوای ما را نداشت و به بعضی از ما در شهر خودمان 
هم چیزی ندادند.

بولت سرشاخهبچه ها همه نگران هستند و به هم پیام می دهند
این کار ماست و باید از آن پول دربیاوریم. هیچ حمایتی انجام 
نشد و بچه ها همه نگران هستند. همه به هم پیام می دهند و با 
هم صحبت می کنیم و می گوییم این سربازی چه شد. قبل از 
فینال هم به ما می گفتند اگر قهرمان شوید معاف خواهید شد 
و این انگیزه ما را روی هزار برد اما فعلا خبری از آن نیست.

بولت سرشاخهمی خواهم سال آینده لژیونر شوم 
می گویند در سامانه یا سایت آیتمی به عنوان معافیت قهرمانی 
جهان وجود ندارد. ما نگران هستیم و در مورد خودم می گویم 
نشوم،  معاف  اگر  اما  لژیونر شوم،  آینده  که می خواستم سال 
به  ما دغدغه ذهنی  برای  از قهرمانی آسیا هم  قبل  نمی توانم. 
وجود آمده است. پارسال بعد از لیگ ملت ها هم به امین گفته 
این موضوع روی  نشد و  اینطوری  اما  بودند معاف می شوی 
مشکل  روحی  نظر  از  و  گذاشت  تاثیر  جهان  قهرمانی  در  او 

پیدا کرد.
بولت سرشاخهروی هم ۳۰ میلیون تومان هم  نگرفتیم

از بحث سربازی هم عبور کنیم، حتی پاداشی هم به ما ندادند. 
ما یک مقامی آوردیم که همه خوشحال شدند. یک خبرنگار 
بعد از مسابقات به من زنگ زد و گفت شما دو-سه میلیارد 
پاداش گرفته اید دیگر. به خدا همه را جمع کنیم و دلارهایمان 
را هم بفروشیم آخرش می شود، ٢۰-۳۰ میلیون تومان. همین 
خبرنگار می گفت حواله هم گرفتید که گفتم نه هیچکس چیزی 
مردم  دل  کردن  شاد  و  کشور  این  برای  همه  ما  نداد.  ما  به 
ما  برای  مادی  آورده  ملی هم که می دانید  تیم  می جنگیم. در 
در  اما  هستیم  مردم  دل  کردن  شاد  دنبال  به  ما  ندارد.  وجود 

کنارش باید یک انگیزه ای برای ما ایجاد شود. اصلا هیچ...
بولت سرشاخهمی توانیم نسل طلایی والیبال باشیم

بچه ها خیلی نگران هستند. خواهش می کنیم به کار ما رسیدگی 
کنند. ما هنوز بچه هستیم و سنمان کم است و از ما بزرگ تر 
هم بوده اند که این اتفاق ها برایشان افتاده است. اگر ما معاف 
شویم می توانیم نسل طلایی جدید باشیم. اگر ما معاف نشویم 
می گویند  می آید  جوانان  به  بعداً  که  نوجوانان  الان  تیم  مثلًا 
پس  نیفتاد،  برایشان  اتفاق  این  و  شدند  جهان  قهرمان  این ها 
بیفتند  ما چه انگیزه  ای داشته باشیم و برعکس اگر این اتفاق 

انگیزه آنها صدبرابر می شود.
بولت سرشاخهاین تیم آماده قهرمانی در آسیاست

انجام  که  تمریناتی  شد.  کامل  ما  تیم  و  آمد  هم  میلاد  آقا 
می دهیم نشانه های خوبی برای قهرمانی آسیا دارد. تیم ما نسبت 
به لیگ ملت ها رشد خیلی زیادی داشته است. انشالله با وجود 
الان  قهرمان آسیا می شویم.  داریم  انگیزه ای که  و  تماشاگران 

تیم ما باتجربه تر شده و انشالله قهرمان می شویم.

شوک بزرگ و ناجوانمردانه به تیم ایرانِ قهرمان جهان!

سرمربی تیم ملی والیبال ژاپن پاسخ عجیب و غیرمنتظره ای 
به سوالی داد که دقیقا به خاطر همان به سراغش رفته بودیم.

پاسخ عجیب سرمربی ژاپن به سوال مهم ما و شما!
خبر  شد؛  والیبال  ملت های  لیگ  برنز  مدال  صاحب  ژاپن   
کوتاه اما شگفت انگیز بود. تیمی که تا دو سه سال قبل حتی 
مهم ترین  از  یکی  مدال  نبود حالا صاحب  هم  آسیا  مدعی 
قطعا  که  بزرگی  اتفاق  است.  شده  والیبال  تورنمنت های 

حاصل یک برنامه ریزی دقیق و فوق العاده بوده است.
دستیار  عنوان  به  ابتدا  را  فرانسوی  بلین  فلیپ  که  ژاپنی ها 
به   را  او  ادامه  در  بودند،  آورده  کشورشان  به  ناکاگاییچی 
به  هم  او  و  کردند  انتخاب  فنی خود  کادر  اول  نفر  عنوان 
بهترین شکل ممکن پاسخ این اعتماد را داد. ژاپنی که حالا 
نه تنها کاملا در آسیا از بقیه تیم ها فاصله گرفته که در دنیا 

نیز به یکی از مدعیان تبدیل شده است.
تیم  این  ژاپن،  برای  ماندنی  یاد  به  ملت های  لیگ  از  بعد 
باید خود را برای تورنمنت های مهم بعدی که اولین آن ها 
انتخابی المپیک خواهد بود، آماده کند. مسابقاتی که از نظر 
امتیاز رنکینگی اهمیت ویژه ای دارد. همانطور که قبلًا گفتیم 
ارائه  ایران  والیبال  به فدراسیون  را  نفره ای  لیست ٢۰  ژاپن 
داده که نام همه ستاره های این تیم در آن حضور دارد. با 
چه  ارومیه  در  ها  بازی  شروع  تا  نمی داند  کسی  حال  این 
همان  با  دقیقا  بلین  فلیپ  آیا  اینکه  و  می دهد  رخ  اتفاقی 
نفرات VNL خود به ایران می آید یا شاهد تغییراتی خواهیم 

بود.
به بهانه همه این اتفاقات به سختی آقای فلیپ بلین را پیدا 
کردیم و با او درباره مسائل مختلف صحبت کردیم. او در 
این مصاحبه پاسخ غیرمنتظره ای به احتمال حضور تیم اصلی 
ژاپن در ارومیه داده تا ابهامات در این زمینه به اوج خود 
برسد. شما می توانید اینجا مصاحبه سرمربی ژاپن با مهدی 

اسدی، خبرنگار ورزش سه را بخوانید.  
شما  به  بزرگ  تبریک  یک  همه  از  اول  بلین  *آقای 
بابت کسب مدال در لیگ ملت ها؛ متاسفانه وقتی شما 
را در ژاپن دیدم فراموش کردم شماره تلفتان را بگیرم 

و چقدر سخت توانستم پیدایتان کنم. 
ممنون بابت تبریکت، متاسفم که به دردسر افتادی)با خنده(، 
هم  زیاد  و  نیستم  اجتماعی  های  رسانه  اهل  خیلی  من  بله 

مصاحبه نمی کنم.
*پس سریع برویم سراغ اصل مطلب، آقای بلین به شما 
لقب جادوگر ژاپن را داده اند. راز این همه تحول که 

در والیبال این کشور به وجود آوردید، چیست؟
انداز  چشم  باید  همه  از  اول  مربی  یک  من  نظر  به  ببین، 
درست داشته باشد و برای رسیدن به هدفی که دارد متناسب 
با آن برنامه ریزی دقیق انجام دهد. این دقیقا همان کاری 
است که من برای تیم ملی والیبال ژاپن انجام داده و می دهم.

*شما در لیگ ملت ها مدال برنز گرفتید. فکر نمی کنید 
طلا  مدال  برای  می توانستید  حتی  شانس  کمی  با 

بجنگید.  
بعد  است.  طولانی  کاملا  فرایند  یک  بالا  سطح  به  رسیدن 
ملت ها  لیگ  نهایی  تیم  چهار  جمع  به  ما  سخت  تلاش  از 
رسیدیم. قدم بعدی حفظ این موقعیت و استفاده از تجربه 
این مسابقات برای پیشرفت در رقابت های آینده خواهد بود.  
که  می رسد  نظر  به  زدید.  حرف  پیشرفت  مورد  *در 
به  آسیایی  تیم های  دیگر  از  کامل  به شکل  ژاپن  حالا 
ایران که رقیب اصلی شماست جدا شده؛ هنوز  ویژه 
ایران برای شما حریف  هم فکر می کنید که تیم ملی 

دردسرسازی باشد. 
همانطور که خودت می دانی و فکر کنم در ژاپن هم راجع 
به آن با هم صحبت کردیم، در کشور شما به والیبال اهمیت 
ارائه  که  بدانید  هم  را  این  باید  شما  اما  می دهند  زیادی 
عملکرد سطح بالا به شکل خطی نیست و بالا و پایین هایی 
در مسیر وجود دارد. من مطمئنم که والیبال ایران به زودی 
راهی برای بازگشت به بهترین ورژن خود پیدا خواهد کرد. 

به این شک نکنید.
*برویم سراغ صحبت در مورد قهرمانی آسیا؛ موافقید؟

چرا که نه، حتما
می شود.  شروع  ارومیه  در  مسابقات  دیگر  روز  *چند 
به  اصلی  تیم  با  چیست؟  بازی ها  این  برای  شما  برنامه 

ایران می آیید؟ 
سر  پشت  ملت ها  لیگ  در  را  سخت  تورنمنت  یک  ما 
اندازه  به  باید  از آن مسابقات  بعد  تیم  نظرم  به  گذاشتیم و 
کافی استراحت کند. در روزهای آینده برای آمادگی حضور 
در  بازی ها  این  برمی گردیم.  تمرینات  به  آسیا  قهرمانی  در 
کشور خودتان برگزار می شود و به نظرم ایران مدعی اصلی 

قهرمانی است.
*نگفتید؛ با تیم اصلی به ارومیه می آیید؟

هاهاها... در ایران تو را می بینم.
*یک مقدار تعجب کردم و ابهامات برای ما بیشتر شد. 
بازیکنانی که  اولیه شما همه  لیست  فکر کنم در  چون 
در لیگ ملت ها بودند، حاضر هستند ولی اینطوری که 

می گویید شاید تغییراتی داشته باشی؟
استادانه می خواهی از من حرف بکشی)با خنده( ولی ببین 
واقعا هنوز تصمیم قطعی نگرفته ایم. باید تمریناتمان شروع 

شود و بعد درباره اش تصمیم بگیریم.
*سوالات ذهن ما بیشتر شد...

واقعا متاسفم)با خنده(
*پس برویم سراغ یک سوال در مورد برنامه شما برای 
آینده؛  بعد از سومی لیگ ملت ها آیا به مدال المپیک 

هم فکر می کنید و برنامه تان برای این هدف چیست؟
هنوز  اما  داشتیم  فوق العاده ای  عملکرد  ملت ها  لیگ  در  ما 
به هدف اولیه خود یعنی حضور در المپیک نرسیده ایم که 
بتوانیم  باید  بخواهیم به مدال گرفتن در آن فکر کنیم. اول 
به  بعد  و  بیاوریم  دست  به  را  پاریس  در  حضور  جواز 

چیزهای دیگر فکر کنیم.
*این مصاحبه با یک سوال در مورد ایران تمام کنیم. 
به نظر شما والیبال ایران برای رسیدن دوباره به سطح 

اول دنیا باید چه راهکاری را در نظر بگیرد. 
ببین با توجه به شناختی که از ایران دارم مطمئنم در راس 
والیبال ایران افراد توانمندی حضور دارند که نهایتا بهترین 
بهترین  ایجاد  من  کار  نهایت  در  می کنند.  پیدا  را  حل  راه 

شرایط برای ژاپن است و فقط باید به همین فکر کنم...
*ممنون آقای بلین که وقت گذاشتید و با ما صحبت 

کردید. حرف آخر...
ممنون از تو... به زودی شما را در ایران ملاقات می کنم.

اینکه  باتاکید بر  سرمربی تیم ملی شمشیربازی اسلحه سابر 
تیمش در مسابقات قهرمانی جهان به هدف خود برای قرار 
گرفتن در جمع هشت تیم برتر نرسید، گفت که شاگردانش 

باید باهوش تر و با حوصله تر بازی کنند.
امین قربانی در گفتگو با خبرنگار مهر با بیان اینکه تیم ملی 
شمشیربازی اسلحه سابر تا به امروز در سه رویداد انتخابی 
پر  رویداد دست  دو  از  است، گفت:  المپیک شرکت کرده 
مان  هدف  به  جهان(  )قهرمانی  سوم  رویداد  در  بازگشتیم. 
نرسیدیم اما امتیاز لازم را به دست آوردیم و امتیاز زیادی 
برای  شرایط مان  امروز  به  تا  بنابراین  ندادیم،  دست  از  هم 

کسب سهمیه المپیک تیمی مثبت و رو به جلو است.
انیکه به دلیل تعدد رویدادها و اردوهای اخیر،  با بیان  وی 
شمشیربازان این روزها متحمل فشار روانی و خستگی بدنی 
هستند، خاطرنشان کرد: این در حالی است که تا پایان سال 
سهمیه  و  امتیاز  کسب  برای  دیگری  رویدادهای  در  باید 
جام  در  باید  آبان  ملی  تیم  باشیم.  داشته  شرکت  المپیک 
گرند  هم  آن  از  بعد  و  باشد  داشته  الجزایر شرکت  جهانی 
پری فرانسه، جام جهانی لهستان و جام جهانی ایتالیا را در 
پیش داری. سال آینده هم برای ما با حضور در جام جهانی 

بوداپست آغاز می شود.
سرمربی تیم ملی شمشیربازی اسلحه سابر با بیان اینکه این 
المپیکی کسب کرده و در رده  امتیاز  امروز ۱۴٢  به  تا  تیم 
ششم رنکینگ المپیکی قرار دارد در مورد اینکه »تصور می 
برای  تیمی  سهمیه  کسب  مرحله  چه  در  و  زمان  چه  کنید 
المپیک مسجل شود؟«، خاطرنشان کرد: رقابت برای دستیابی 
هم  آن  نتایج  بینی  پیش  و  است  سخت  المپیک  سهمیه  به 
سخت تر، واقعا نمی توان از حالا پیش بینی دقیقی در این 
زمینه داشت. در همین مسابقات اخیر قهرمانی جهان هدف 
این بود که جزو هشت تیم برتر شویم اما به خاطر شکست 
برابر ژاپن نتوانستیم این هدف را محقق کنیم. البته به واسطه 
عملکردمان در دیدارهای بعدی امتیازی از دست ندادیم اما 
همین نرفتن جزو هشت تیم، اتفاقی بود که ما را از برنامه 

های مان عقب انداخت .
وی تاکید کرد: اتفاق خوبی که در مسابقات قهرمانی جهان 
و  ژاپن  با  دیدار  از  بعد  که  بود  این  خورد  رقم  مان  برای 
متحمل شکست برابر این تیم، پیروزی های با ارزشی کسب 
کردیم. ما تیم رومانی که نفر سوم جهان در سال گذشته را 
در ترکیب خود دارد، شکست دادیم. بعد از آن کانادا را از 
پیش رو برداشتیم و سپس ترکیه که نفر سوم قهرمانی اروپا 
را دارد را شکست دادیم و اینگونه تیم نهم جهان شدیم. الان 
هم بیش از ٢۰ امتیاز )٢۴ امتیاز( با ژاپن به عنوان دومین تیم 

برتر آسیا در رنکینگ المپیکی فاصله داریم.
الان  از  چیز  هیچ  اینکه  مجموع  در  کردک  تصریح  قربانی 
قابل پیش بینی نیست. در مسیر پیش رو و رویدادهایی که 
باید در آنها حاضر شویم، می تواند هزاران اتفاق خوشاید 
انجام  توانیم  می  که  کاری  تنها  بخورد.  رقم  ناخوشایند  یا 
بدهیم این است که استراحت خوب به بازیکنان بدهیم. نقاط 
ضعف را برطرف کنیم و با روحیه در مسابقات آینده شرکت 
کنیم. روز مسابقه هم با هوش تر و با حوصله تر باشیم. این 

تمام کاری است که باید و می توانیم انجام دهیم.
شمشیربازی  ملی  تیم  اصلی  هدف  اینکه  بر  تاکید  با  وی 
اسلحه سابر کسب سهمیه تیمی برای المپیک است چراکه به 
این واسطه می توانیم چهار بازیکن در المپیک داشته و در 
انفرادی بازی ها هم حاضر شویم، در مورد ژاپن و  بخش 
برنامه برای رویارویی با این تیم در رقابت های آتی به گونه 

ای که با شکست همراه نباشد، توضیح داد.
سرمربی تیم ملی شمشیربازی اسلحه سابر گفت: در مسابقات 
یا مصر  با چین  احتمالا  نمی خوریم،  ژاپن  به  اصلا  بعدی 
روبرو می شویم که باز هم احتمال رویارویی با مصر بیشتر 
است. به هر حال رقابتی ناخواسته میان ما و ژاپن، بازیکنان 
دو تیم و کادر فنی است. البته در مسابقات قهرمانی آسیا با ۷ 
- ۶ اختلاف امتیاز این تیم را شکست دادیم اما در مسابقات 
قهرمانی جهانی با ۳ اختلاف امتیاز نتیجه را واگذار کردیم و 
حتی در بازی آخر جلو بودیم. در هر صورت در مورد ژاپن 
و رقابت با این تیم حساسیتی ایجاد شده که ما را اذیت می 
کند. این موضوع ما را آزار می دهد اما باید تلاش داشته 
باشیم تمرکز اصلی را روی کسب امتیاز و سهمیه بگذاریم.

یحیی گل محمدی برای جذب یک بازیکن مجبور است که 
دست به اقدامی بزند که خیلی با آن را حت نخواهد بود.

باشگاه پرسپولیس به خواسته یحیی گل محمدی سخت پیگیر 
این بود که حداقل یک سهمیه به لیست بزرگسالان باشگاه های 
لیگ برتری اضافه شود تا بتوانند مهاجم خارجی جذب کنند. 
در همین راستا نیز درویش اوایل هفته گذشته به سازمان لیگ 
و مهدی تاج نامه های جداگانه زد که حداقل تیم های حاضر 
در لیگ قهرمانان بتوانند سه بازیکن بزرگسال بیشتر به خدمت 
بگیرند یا حداقل قانون سهمیه زیر ٢۵ سال مجدد در آیین نامه 
نقل وانتقالات اعمال شود که درنهایت با این خواسته موافقت 
تاج  با  درویش  یکشنبه  روز  شفاهی  صحبت های  حتی  نشد. 

تاثیرگذار نبود.
در چنین شرایطی پرسپولیس یا باید قید جذب مهاجم خارجی 
لیست  از  بازیکنی  نام  کردن  خارج  فکر  به  اینکه  یا  بزند  را 
باشد. درویش هم مخالف این است که بازیکنی را در آستانه 
هم  و  بگذارد  کنار  باشگاه  لیست  از  یکباره  به  لیگ  شروع 
که  بگیرد  به خدمت  بازیکن خارجی  مجدد  نمی خواهد  اینکه 
او  کنند.  ایجاد  باشگاه شان دردسر  برای  پریرا  و  لوکادیا  مثل 
همچنین اعتقاد دارد برای جذب بازیکن خارجی باید سقف 
باشگاه رعایت شده و در این صورت بیشتر از ۴۰۰ یا ۵۰۰ 
هزار دلار نمی توانند برای مهاجم خارجی هزینه کنند. از طرفی 
با این مبلغ هم باید بازیکنی در سطح پریرا جذب کرده تا فقط 

نیمکت را اشغال کند.
این  پرسپولیس  مدیرعامل  یحیی،  و  درویش  اخیر  جلسه  در 
اما یحیی هم دلایل  به سرمربی تیمش گوشزد کرد  نکات را 
فنی خودش را برای جذب مهاجم عنوان کرد. پیش از این هم 
نتوانسته   در خبرها داشتیم که شهاب زاهدی و مهدی عبدی 
اند خیال یحیی را بابت داشتن مهاجم شش دانگ راحت کنند 
و او همچنان اصرار به جذب مهاجم نوک دارد. با این تفاسیر 
از  بازیکن  نام  کردن  خارج  جز  چاره ای  پرسپولیس  سرمربی 
لیست تیمش ندارد. مساله ای که استرس عجیبی را در بین چند 

بازیکن پرسپولیس به وجود آورده است.
طبیعی است که هیچ بازیکنی در پرسپولیس دوست ندارد بعد 
آستانه  در  و  بدنسازی  سخت  تمرینات  گذاشتن  پشت سر  از 
شروع لیگ به یکباره در لیست خروج تیم قرار بگیرد. به نظر 
فرشاد  بین  از  یکی  نام  به  قرعه  این  فعلی  شرایط  در  می آید 
فرجی، وحدت هنانوف، سینا اسدبیگی و امید عالیشاه خواهد 

افتاد.

استرس چند بازیکن از تصمیم 
احتمالی گل محمدی

 سرمربی پرسپولیس چاره ای 
جز این کار ندارد!






	1
	2
	3
	4
	5
	6
	7
	B-T2



